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PŘEDMLUVA
 
„Za uplynulý měsíc se sice neodehrálo moc zápasů, zato došlo k několika 
zajímavým momentům. Dva z nich si rozebereme v tomto vydání magazínu o 1. 
lize. Začneme tím příjemnějším, tedy skvěle zvládnutou akcí na podporu Romana 
Bernata. O životě tohoto bojovníka, jenž před dvěma lety přišel během tréninku 
Českých Budějovic o nohu, se dočtete na stranách 43 až 45. 
  Zabývat se pochopitelně musíme i velkou ostudou z utkání mezi 
Prostějovem a Havířovem. To bylo z důvodů chování hostujících příznivců 
ukončeno již po dvou třetinách. Tomuto tématu se obšírně věnujeme na stranách 
56‐59.  
  Lednové číslo magazínu o 1. lize je pochopitelně naplněno i dalšími 
články. Jako tradičně si představíme několik prvoligových hokejistů, konkrétně 
pak Vladimíra Růžičku mladšího, Jaroslava Kallu a Miloslava Hořavu. Nechybí 
pochopitelně ani profil týmu, tentokráte Pirátů Chomutov. V tomto vydání 
naleznete i pravidelné rubriky v čele s TOP 15 obránců s držením hole napravo. 
Kdopak tento žebříček opanoval? Prostějovský mladík David Roupec, třebíčský 
mazák Jakub Bartoň, budějovický veterán Petr Punčochář nebo chomutovský 
zadák Martin Rýgl? To se dozvíte na stránce 41, respektive 42. 
  Tradičnímu pojetí magazínu o 1. lize se ovšem vyjímají dva speciální 
přehledy. Jeden z nich se věnuje efektivitě posil, druhý z nich je pak zaměřen na 
nejsilnější sestavy jednotlivých celků (v případě, že by trenéři mohli využít služeb 
všech hráčů, kteří za daný celek odehráli alespoň jedno utkání).  
 

Snad se vám tedy toto číslo bude líbit. Pěkné počtení přeje HSfan 
  

CITÁT ČÍSLA
 

„Věděli jsme, že přijde nějaký průser, pokud nebudeme hrát dobře, nebo to tady 
nebudou mít pořádně „obšacované“. Když se skloubily obě věci, tak jsem věděl, že 

to bude nepříjemné. Hrozně se za to stydím, vím, že se s tím nedá nic dělat.“ 
 

Jan Daneček, trenér Havířova, se k událostem během utkání Prostějova a 
Havířova postavil čelem. Na rovinu řekl, že se stydí. Není divu...  

 

UFOTO ČÍSLA52 O nejlepších fanoušcích v první lize asi není třeba pochybovat. Do Jihlavy vyrazilo přes 2 000 
Motoráků a vytvořili atmosféru, kterou mohou Českým Budějovicím závidět i v extralize. 

ROMAN BERNAT
Tento jednadvacetiletý mladík si zaslouží 
ohromný respekt. Ačkoliv v roce 2012 přišel o 
nohu, zůstává optimistou a nic nevzdává. Více 
o jeho životním příběhu v článku na straně 43. 
 

VÝJEZD FANOUŠKŮ ČESKÝCH BUDĚJOVIC 
Nejnavštěvovanějším týmem v první lize je 
českobudějovický Motor. Fanoušci však 
nepodporují svůj tým pouze v domovské 
Budvar Aréně, ale i na stadionech soupeřů. Na 
ten jihlavský dorazilo v sobotu 3. ledna  

 

přes 2 000 jihočeských příznivců! Neuvěřitelné! 
 
OSLAVY 90. VÝROČÍ KLADENSKÉHO HOKEJE 

 
 

- 

Jak je dobře známo, kladenský hokej se „dožil“ 
devadesáti let. Letošní ročník sice není zrovna 
vhodným k oslavováním bohaté tradice (kvůli 
pádu z extraligy), nicméně managament klubu 
se snaží uctít odkaz místního hokeje jak nejlépe 
umí. A nutno dodat, že se 90. narozeniny 
oslavily opravdu patřičným způsobem. 
Fanoušci Rytířů se mohli podívat na unikátní 
exhibici mezi legendami Kladna a Jihlavy, 
následný prvoligový duel v retro dresech a také 
vznikla síň slávy. Seznam členů této ojedinělé 
hokejové společnosti naleznete pod tímto 
odkazem: 

25 38
KLIKNI NA ODKAZ:
www.facebook.com
/trikapecz.1liga?fref
=ts 

ZDE . Odkaz na televizní dokument 
k této příležitosti pak ZDE.  
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2   Úvod 43  Roman Bernat UKONČENÉ DERBY PROSTĚJOV ‐ HAVÍŘOV
Příznivcům AZetu se vůbec nelíbilo vyjádření 
magazínu o 1. lize, že jsou s nimi problémy na 
denním pořádku (viz Žebříček klubů 2015). 
Nicméně měsíc po vydání minulého čísla se 
stala další události, z níž soudný člověk nemůže 
mít radost. V derby s Prostějovem se totiž 
strhla velká potyčka mezi security a hostujícími 
hooligans. Fotky z utkání, jež se nakonec 
nedohrálo, naleznete na následujících 
stránkách. Násilí prostě do hokeje nepatří. 
Samozřejmě ani security si toto utkání za 
rámeček nedá, ale havířovští fanoušci by si 
měli uvědomit, že svým jednáním poškozují 
jméno celého klubu, nejen to svoje.  
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uličce. Dukla si vždy zakládala na práci 
s vlastními hráči, v poslední době však Jihlava 
angažovala několik hráčů na střídavé starty. 
Nově navíc začala točit brankáře, ačkoliv má 

  
35  Piráti Chomutov  
 
38  Miloslav Hořava 
 
41  TOP 15 obránců praváků 
 

k dispozici hvězdného Kacetla. Se změnami 
v sestavě souvisí i bídné výkony Dukly, která se 
nachází na příčkách, jež by před sezónou 
očekával málokdo. Tudy prostě cesta nevede. 
Dojde ke změně na trenérském postu? 

http://isport.blesk.cz/clanek/hokej/222505/kladno-ma-sin-slavy-kaberle-2x-vejvoda-2x-jagr-zatim-jen-otec.html
http://www.ceskatelevize.cz/porady/11032621333-hokejove-kladno-slavi-90/


TIPY NA ROZHOVORY VIDEOTÉKA

1) Bruslařský klub Havlíčkův Brod bude muset vrátit městu dva miliony. Z j

 

akých důvodů? Jak se celá situace může odrazit 
v seniorském hokeji? Podrobnosti čtěte zde: HTUhttp://hokej.idnes.cz/havlickuv‐brod‐hokej‐dotace‐od‐mesta‐d7p‐

Redakce hstrebic.cz ve svém seriálu zajímavých videí zveřejnila i záznam tréninku z pohledu brankáře (konkrétně Lukáše Dusíka). 
Rozhodně doporučujeme!  

/hok_1liga.aspx?c=A141223_2126553_hok_1liga_tof  https://www.facebook.com/video.php?v=10152216404566876 
 
2) Kladno letos oslavuje 90. výročí založení hokejového klubu. Při této příležitosti vznikla síň slávy. Do ní byl pochopitelně 
uveden Milan Nový, legenda z největších. Tento fenomenální kanonýr se poté pro iDnes.cz rozpovídal nejen o této poctě, ale i 
o současné situaci v kladenském celku. 
http://hokej.idnes.cz/rozhovor‐s‐milanem‐novym‐0hu‐/hok_1liga.aspx?c=A141218_2125103_hok_1liga_tof 
 
3) V exhibici, jež se konala u výše zmíněné oslavy 90. narozenin kladenského hokeje, si zahrál v barvách Dukly i Oldřich Válek, 
vyhlášený rebel. Ten poté poskytnul rozhovor Michalu Jindrovi. V něm se zmínil mimo jiné o tom, že by profesionálové měli 
dostávat méně peněz. Ty by raději měly směřovat na mládež. http://hokej.idnes.cz/oldrich‐valek‐rozhovor‐0vj‐
/hok_1liga.aspx?c=A141215_2124444_hok_1liga_hlt 
 
4) Serveru iDnes.cz poskytl rozhovor Vladimír Růžička, trenér národního týmu a konzultant Pirátů Chomutov. V interview se 
rozpovídal o tom, jak ho pohltila práce v Chomutově a zda se Severočeši nebudou chtít poohlédnout po dalších posilách. 
http://hokej.idnes.cz/ruzickove‐se‐v‐chomutove‐adaptovali‐dvc‐/hok_1liga.aspx?c=A141210_084526_hok_1liga_par 
 
5) Havlíčkův Brod se v poslední době dostává do solidní formy a stahuje ztrátu na Prostějov a Most, dva největší konkurenty 
v boji o záchranu. Rebel však ve zbytku soutěže nebude moci počítat se službami několika hráčů (a to z různých důvodů). Jak 
vidí celou situaci ohledně Havlíčkova Brodu trenér týmu pan Jeřábek?  
http://hokej.idnes.cz/hokej‐havlickuv‐brod‐odchody‐dii‐/hok_1liga.aspx?c=A141229_2127124_hok_1liga_tof 
 
6) Matěj Pekr se v současnosti může pochlubit velmi dobrou střeleckou formou. Dává jeden gól za druhým a táhne Třebíč za 
senzačním umístěním. Jak vidí svoje šance na návrat do Olomouce a mnoho dalšího odtajnil v rozhovoru pro iDnes.cz. 
http://hokej.idnes.cz/ohlasy‐hokej‐trebic‐benatky‐nad‐jizerou‐fch‐/hok_1liga.aspx?c=A141229_2127125_hok_1liga_tof 
 
7) U mnoha hokejových mužstev se konají tradiční vánoční „besídky“. Hráči si na nich předávají dárky, které mají za úkol si 
z dotyčného spoluhráče pořádně vystřelit. Jak probíhala tato oslava v kabině Českých Budějovic? http://hokej.idnes.cz/hokej‐
budejovice‐darky‐0b7‐/hok_1liga.aspx?c=A141223_2126532_hok_1liga_tof   
   

 
 

Kuriózní branku v zápase mezi Prostějovem a Benátkami nad Jizerou vstřelil mladý obránce David Roupec. Ten se trefil přes celé kluziště. Co 
na tom, že to byla branka na 2:7, a že se benátecký Marek Schwarz již chystal na oslavy a v posledních vteřinách nečekal, že by na něj ještě 

letěla nějaká střela. Na tento gól přes celé kluziště se rozhodně vyplatí podívat. Čas 4:36. 
https://www.youtube.com/watch?feature=player_detailpage&v=svGJx5PmyYY#t=276 

 

http://hokej.idnes.cz/rozhovor-s-milanem-novym-0hu-/hok_1liga.aspx?c=A141218_2125103_hok_1liga_tof
http://hokej.idnes.cz/oldrich-valek-rozhovor-0vj-/hok_1liga.aspx?c=A141215_2124444_hok_1liga_hlt
http://hokej.idnes.cz/oldrich-valek-rozhovor-0vj-/hok_1liga.aspx?c=A141215_2124444_hok_1liga_hlt
http://hokej.idnes.cz/ruzickove-se-v-chomutove-adaptovali-dvc-/hok_1liga.aspx?c=A141210_084526_hok_1liga_par
http://hokej.idnes.cz/hokej-havlickuv-brod-odchody-dii-/hok_1liga.aspx?c=A141229_2127124_hok_1liga_tof
http://hokej.idnes.cz/ohlasy-hokej-trebic-benatky-nad-jizerou-fch-/hok_1liga.aspx?c=A141229_2127125_hok_1liga_tof
http://hokej.idnes.cz/hokej-budejovice-darky-0b7-/hok_1liga.aspx?c=A141223_2126532_hok_1liga_tof
http://hokej.idnes.cz/hokej-budejovice-darky-0b7-/hok_1liga.aspx?c=A141223_2126532_hok_1liga_tof
https://www.facebook.com/video.php?v=10152216404566876
https://www.youtube.com/watch?feature=player_detailpage&v=svGJx5PmyYY#t=276


 

HRÁČSKÉ STATISTIKY  

TOP 15 kan. bodování 
 
1. Tomáš Nouza (ČB)    65 bodů 
2. Josef Straka (ČB)    62  
3. Jaroslav Kalla (LIT)    49 
4. Jaroslav Roubík (ÚNL)  48 
5. Patrik Moskal (ŠUM)    47  
6. Vítězslav Bílek (LIT)    43 
7. Martin Heřman (ČB)    43 
8. Marek Hovorka (CHO)  42 
9. Nikola Gajovský (CHO)  39 
10. Tomáš Rod (ÚNL)    36 
11. Roman Erat (TŘE)    36 
12. Miloslav Hořava (KLA)  35 
13. Michal Dragoun (KLA)  35 
14. Rok Pajić (ČB)    34 
15. Tomáš Čachotský (JIH)  34 
 

TOP  7 kan. bodování (obránci) 
 
1. Tomáš Sedlák (ŠUM)    27 bodů 
2. David Roupec (PRO)    26 
3. Brett Skinner (CHO)    24 
4. Zdeněk Čáp (JIH)    22 
5. Jakub Bartoň (TŘE)    22 
6. Aleš Holík (ŠUM)    22 
7. David Růžička (KLA)    22 
 

TOP 7 střelců 
 
1. Tomáš Nouza (ČB)             28 gólů 
2. Vítězslav Bílek (LIT)             27  
3. Jaroslav Roubík (ÚNL)           26  
4. Josef Straka (ČB)             24 
5. Miloslav Hořava (KLA)          21 
6. Marek Hovorka (CHO)          19 
7. Matěj Pekr (TŘE)             18  

TOP 3 střelců (obránci)  
 

1. David Roupec (PRO)    8 gólů 
2. Zdeněk Čáp (JIH)    8  
3. Jakub Bartoň (TŘE)    8  
 

TOP 7 asistentů 
 
1. Jaroslav Kalla (LIT)    41 asistencí 
2. Josef Straka (ČB)    38 
3. Tomáš Nouza (ČB)     37 
4. Patrik Moskal (ŠUM)             31  
5. Roman Erat (TŘE)    30 
6. Tomáš Rod (ÚNL)    28 
7. Martin Heřman (ČB)    27 
 

TOP 3 asistentů (obránci) 
 

1. Tomáš Sedlák (ŠUM)    21 asistencí 
2. Brett Skinner (CHO)    21  
3. David Roupec (PRO)    18 
 

TOP 10 hráčů s bilancí plus/minus 
 
1. Tomáš Klouček (KLA)             +  19 
2. Jaroslav Koma (CHO)       19 
3. Nikola Gajovský (CHO)    19 
4. Michal Dragoun (KLA)    17 
5. Jan Zdráhal (TŘE)      16 
6. Jiří Drtina (CHO)                 15 
7.  Miloslav Hořava (KLA)    15 
8. Vítězslav Bílek (LIT)      15 
9. David Růžička (KLA)             15 
10. Lukáš Havel (TŘE)                  14 
 

TOP 5 nejtrestanějších hráčů 
 
1. Martin Kuřitko (JIH)         84 TM 
2. David Růžička (KLA)          78 
3. Patrik Moskal (ŠUM)          76  
4. Jan Niko (PRO)       73 
5. Martin Mazanec (KAD)     73  
 

Nejhorší +/‐ 
 
487. Lukáš Luňák (PRO)     ‐ 19 
486. Daniel Hora (MOS)     ‐ 18   
485. Robert Jedlička (PRO)    ‐ 17 
484. Jakub Babka (HB)        ‐ 17 
483. Vítězslav Nedrda (MOS)      ‐ 16 
 

TOP 3 cizinci (bodování) 
 
1. Marek Hovorka (CHO)  42 
2. Rok Pajić (ČB)    34 
3. Brett Skinner (CHO)    24 
 

TOP 3 gólmani (počet výher) 
 
1. Miroslav Kopřiva (CHO)  19 
2. Tomáš Král (LIT)    18 
3. Jan Lukáš (KLA)    17 
 

TOP 3 gólmani (čistá konta) 
 

1. Tomáš Král (LIT)    5 
2. Miroslav Kopřiva (CHO)  4 
3. Jan Strmeň (CHO), Ondřej 
Bláha (ČB), Jan Lukáš (KLA)  3 

Úspěšnost zákroků (min. 18 zápasů) 

 
1. Jan Lukáš (KLA)          93,65% 
2. Miroslav Kopřiva (CHO)     93,59% 
3. Tomáš Král (LIT)          93,09% 
4. Ondřej Bláha (ČB)               92,98% 
5. Miroslav Hanuljak (CHO)   92,92% 

 
 
Průměr gólů na zápas  (min. 18 zápasů)  
1. Miroslav Kopřiva (CHO)        1.75 
2. Jan Lukáš (KLA)          1.86 
3. Miroslav Hanuljak (CHO)          1.89 
 

Nejvíce odchytaných minut 
1. Vladislav Koutský (ŠUM)         1905 
2. Tomáš Král (LIT)            1658 
3. Michael Petrásek (ÚNL)  1612 
 
 

TOP 5 juniorů (bodování) 
 
1. Luboš Rob (ČB)     27 
2. David Kämpf (CHO)     17 
3. Ondřej Kaše (CHO)     16 
4. Radek Prokeš (ČB)         9 
5. David Kaše (CHO)       9 

STATISTIKY

TÝMOVÉ STATISTIKY 

TABULKA 

#  Tým  Z  V  VP PP P  Skóre  B 

1  Piráti Chomutov  39  24  5  5  5  141:75  87 

2  ČEZ Motor České Budějovice  40  22  5  2  11  148:104  78 

3  SK Horácká Slavia Třebíč  40  22  2  5  11  112:90  75 

4  Rytíři Kladno  40  21  3  3  13  143:91  72 

5  HC Stadion Litoměřice  40  22  2  2  14  121:94  72 

6  HC AZ Havířov 2010  40  19  3  3  15  122:110  66 

7  SK Kadaň  39  18  1  7  13  105:95  63 

8  HC Dukla Jihlava  39  16  5  4  14  124:115  62 

9  HC Benátky nad Jizerou  40  13  8  1  18  90:101  56 

10  Salith Šumperk  39  15  3  4  17  120:135  55 

11  HC Slovan Ústí nad Labem  40  15  1  4  20  112:129  51 

12  HC Most  40  7  5  9  19  87:151  40 

13  LHK Jestřábi Prostějov  40  6  5  2  27  91:163  30 

14  HC Rebel Havlíčkův Brod  40  5  5  2  28  86:149  27 

 

TABULKA PRŮMĚRNÉ NÁVŠTĚVNOSTI 
DOMÁCÍCH ZÁPASŮ  

 
1. České Budějovice    4430 diváků 
2. Chomutov      2704  
3. Kladno      2408 
4. Havířov      2092 
5. Jihlava      1776 
6. Třebíč      1773 
7. Prostějov      1194 
8. Šumperk      1170 
9. Litoměřice       1143 
10. Ústí nad Labem      972 
11. Havlíčkův Brod      561 
12. Most        427 
13. Kadaň         424 
14. Benátky nad Jizerou     312 
 

VYUŽITÍ PŘESILOVÝCH HER  
 
 
1. Chomutov      22,27% 
2. České Budějovice    21,25  
3. Litoměřice      21,24 
4. Kladno      21,00 
5. Šumperk      20,30 
6. Ústí nad Labem    19,54 
7. Benátky n/J      18,39 
8. Jihlava      17,45 
9. Třebíč      17,00 
10. Kadaň       16,57 
11. Havířov      15,76 
12. Most      14,63 
13. Prostějov      12,44 
14. Havlíčkův Brod     10,94 

 



PRVNÍ LIGA NA INTERNETU

První liga je rok od roku kvalitnější soutěží. I díky tomu je skvělou zprávou, že hned z několika stadionů si mohou fanoušci prohlédnout živý přenos. Už několik let jsou zápasy vysílány z kluzišť Šumperka (LifeTV) a Jihlavy (HTUhttp://hzstv1.cz/ UTH). Nově navíc přibyly i 
přenosy z Kladna (HTUhttps://www.youtube.com/user/RytiriKladnoVideo UTH) a havlíčkobrodské Kotliny (HTUhttp://vysilamezive.cz/ UTH). Prostřednictvím našeho magazínu vám nyní představujeme projekt vysilamezive.cz, díky němuž můžete sledovat utkání z Havlíčkova 

  Brodu ve vysoké kvalitě.  

Vysílámeživě.cz: hokejové zápasy živě i v záznamu! 
Všechny  domácí  zápasy  HC  Rebel  Havlíčkův  Brod  můžete 
v letošní sezóně sledovat na  internetu. A  to  jak živě v přímém 
přenosu,  tak  i  následně  v záznamu.  Vše  najdete  na  portálu 
www.vysilamezive.cz!  
Projekt  společnosti  Metropolitní  a  profesionálního 
kameramana  Ondřeje  Rázla  odstartoval  vloni  v srpnu.  „Mezi 
první  přenosy  patřily  přípravná  utkání  havlíčkobrodských 
rebelů,  kromě  hokeje  ale  vysíláme  i  další  sporty,  například 
fotbal,  stolní  tenis  nebo  ragby,  a  také  nejrůznější  besedy, 
přednášky  či  tiskové  konference,“ představuje projekt Ondřej 
Rázl. Za pět měsíců odvysílali více než 100 přenosů v  celkové 
délce přes 149 hodin, které sledovalo téměř 20 000 diváků. 
Hokej můžete sledovat ve vysokém rozlišení a to nejen na 
svých počítačích a noteboocích, ale i v tabletu či chytrém 
telefonu s operačním systémem android. „Stále také 
pracujeme na zlepšení, od prosince jsou hokejové přenosy 
doplněné i komentářem a do budoucna bychom chtěli vysílat i 
z dalších prvoligových stadionů. Tuto službu jim nabízíme 
zdarma. Pokud by měl nějaký klub zájem, ať se určitě neváhá 
ozvat. Podle statistiky z Havlíčkova Brodu přenosy rozhodně 
neubírají diváky, ba naopak. Lidé to berou jako další službu, 
když z nějakého důvodu nemohli do ochozů svého hokejového 
stánku, mohou svému týmu fandit alespoň online,“ vysvětluje 
Rázl. 
 
 
Kontakt: 
Ondřej Rázl   
608 646 658   
razl@vysilamezive.cz 
www.vysilamezive.cz  
 
 

Příprava na přímý přenos na zimním stadionu Kotlina v Havlíčkově Brodě. 
foto: Jaroslav Loskot 

http://www.vysilamezive.cz/
mailto:razl@vysilamezive.cz
http://www.vysilamezive.cz/


OHLÉDNUTÍ

 PIRÁTI CHOMUTOV
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 

 MAREK HOVORKA 
Chomutov  3:2pr.  Kladno 
Ústí n/L  3:4  Chomutov 

Chomutov  6:3  Havl. Brod 
Havířov  4:2  Chomutov   
Chomutov  5:0  Šumperk 

Č. Budějovice  2:3sn.  Chomutov   
Prostějov  1:6  Chomutov 

  
 

Nejprve dokázal dvěma body přispět k vítězství 
Chomutova nad jeho bývalým 
zaměstnavatelem – Kladnem (rozhodl gólem 
v prodloužení), krom toho dal vítězný nájezd 
proti Českým Budějovicím. Slovenský forvard 
tedy rozhodl oba šlágry tohoto období. I díky 
jeho skvělé produktivitě si Chomutov 
vybudoval velký náskok, který na 99% udrží a 
do play‐off se kvalifikuje z první pozice. 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Na Chomutov v tomto období čekaly těžké prověrky. 
Nejprve duel s Kladnem, poté derby s Ústím nad Labem 
a následně souboj s Českými Budějovicemi. Ve všech 
třech klíčových zápasech dokázali Piráti zvítězit, toto 
období tedy rozhodně nelze hodnotit jinak než 
pozitivně, i přes porážku v Havířově.  

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
TOMÁŠ BARTEJS ZPĚT V CHOMUTOVĚ 
Před nedávnem byl Tomáš Bartejs, stále ještě mladý obránce (ročník 1992), vyřazen z chomutovského 
kádru z důvodu porušení týmových pravidel. Chvíli po oznámení této zprávy se Bartejs uchýlil do 
partnerské Kadaně, kde sehrál 15 utkání (0+3). Nyní je ovšem zpět v kádru Chomutova. Zdá se tedy, že 
mu Piráti dali druhou šanci. Jak se jí Tomáš Bartejs, odchovanec třebíčského hokeje, chytí? Dokáže 
splatit důvěru v něj vloženou?  
 
LIBOR ŠULÁK DO KADANĚ 
Návrat Bartejse do Chomutova byl překvapením, ještě větším překvapením však byl odchod Libora 
Šuláka do Kadaně. Je sice možné, že se tento mladý bek před play‐off vrátí zpět do chomutovské SD 
Arény, nicméně o jeho případném návratu lze pouze spekulovat, nic totiž není zaručeno. Libor Šulák 
loni patřil k jedněm z mála příjemných překvapení v kádru Pirátů. Odehrál 32 extraligových duelů, 
v nichž hned dvakrát skóroval. Nyní je však pelhřimovský odchovanec členem kadaňského kádru. Na 
farmě zatím odvádí skvělé výkony a dělá vše pro to, aby se před startem vyřazovacích bojů mohl vrátit 
zpět do Chomutova. Podaří se mu to? 
 
ROMAN CHLOUBA POVOLÁN K PIRÁTŮM 
Příležitost ukázat se v kádru Chomutova dostal krom Bartejse i Roman Chlouba. Ten byl v dosavadním 
průběhu sezóny klíčovým hráčem Kadaně a zároveň i jejím nejlepším střelcem. Bodově se mu daří i 
v Chomutově, bude to však stačit k tomu, aby si udržel místo v kádru? 
 
TŘI PIRÁTI NA MSJ 
Dobré jméno chomutovského hokeje šířili na MSJ David Kämpf, Ondřej Kaše a jeho bratr David. Je 
zkrátka vidět, že s mládeží se v tomto klubu pracuje na špičkové úrovni.  



OHLÉDNUTÍ

 ČEZ MOTOR ČESKÉ BUDĚJOVICE 
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 

 ROK PAJIĆ 
České Budějovice  5:1  Most 

Benátky n/J  4:1  České Budějovice   
České Budějovice  6:5pr.  Ústí n/L 
Havířov  1:2sn.  České Budějovice   

České Budějovice  2:3sn.  Chomutov 
České Budějovice  5:2  Prostějov 
Litoměřice  1:3  České Budějovice   
Jihlava  1:4  České Budějovice 

  
 
  
 

Slovinský forvard, jehož hráčský profil vám 
v tomto čísle magazínu o 1. lize nabízíme 
k přečtení (jedná se o upravenou verzi článku 
z minulého čísla, kdy došlo k chybě a vypadl 
část textu), je sice malý, zato je však 
neuvěřitelně šikovný. Ojedinělou techniku hole 
Gól dal proti Mostu, Benátkám nad Jizerou a 
Prostějovu. Dvě trefy pak vsítil Ústí nad Labem, 
jehož dres několik let úspěšně oblékal. 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
České Budějovice se od 20. kola (začátek listopadu) 
vyhýbají dlouhodobějším výkonnostním krizím. I 
v tomto období tedy Motor sbíral poměrně dost bodů a 
i nadále okupuje přední příčky prvoligové tabulky. Velmi 
ceněné jsou zejména vítězství v Havířově a v Litoměřích. 
Na ledě těchto soupeřů se totiž nevyhrává jednoduše... 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
ALEŠ KOTALÍK LETOS ČESKÉ BUDĚJOVICE NEPOSÍLÍ 
Loňský ročník stál Aleše Kotalíka spoustu sil. Zejména těch psychických. I z tohoto důvodu tedy 
nezměnil své rozhodnutí a jeho pauza od hokeje se ještě protáhne. Už od startu letošního ročníku 
tvrdil, že klíčové rozhodnutí padne kolem Vánoc. V rozhovoru pro iSport.cz sdělil, že letos Motor na 
99% neposílí. Nevyloučil však, že by se do Českých Budějovic mohl vrátit v nadcházejícím ročníku. 
Rozhodující ovšem bude, zda se mu po hokeji začne stýskat. Zatím tomu tak není... 
 
LUKÁŠ KŘÍŽ ODEŠEL NA HOSTOVÁNÍ DO MOSTU 
Loni byl Lukáš Kříž jedním z nejlepších hráčů týmu, letos se však trápí s nevyrovnanou výkonností a 
dokonce putoval na výpomoc do druholigového Tábora. V prosinci se pak vedení Motoru rozhodlo Kříže 
poslat na měsíční hostování do Mostu. To brzy vyprší, vyvstává tedy otázka, zda se Kříž do Českých 
Budějovic vrátí, nebo zda setrvá na severu Čech. 
 
MARTIN PARÝZEK NOVOU POSILOU HAVLÍČKOVA BRODU 
Lukáš Kříž se do kádru Českých Budějovic vrátit může, to Martina Parýzka už letos v dresu Motoru 
neuvidíme. Tento bývalý zadák Karlových Varů a odchovanec píseckého hokeje totiž zamířil na 
hostování do Havlíčkova Brodu. V Rebelu má Parýzek úplně jiné starosti než v Českých Budějovicích. 
Zatímco Motor bude bojovat o postup do baráže, Havlíčkův Brod se snaží vymanit z poslední příčky 
tabulky. Pomůže Parýzek týmu z Vysočiny k udržení prvoligové příslušnosti? 



OHLÉDNUTÍ

 SK HORÁCKÁ SLAVIA TŘEBÍČ
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 

MATĚJ PEKR   
Třebíč  4:2  Havl. Brod 
Šumperk  3:1  Třebíč   
Kladno  3:2sn.  Třebíč 
Kadaň  3:4  Třebíč   
Třebíč  7:3  Most 

Benátky n/J  2:1pr.  Třebíč   
Třebíč  4:3pr.  Ústí n/L 
Třebíč  7:3  Havířov 

 

Matěj Pekr, kmenový hráč Olomouce ve 
službách Třebíče, byl v tomto období 
mimořádně potentní. Nejprve dvěma brankami 
skolil Havlíčkův Brod, góly pak dával i v dalších 
pěti utkáních. K těmto sedmi trefám navíc 
přidal další tři asistence. Je tedy vidět, že Pekr 
nic nevzdává a bojuje o návrat do sestavy 
extraligové Mory. Krom něho odváděl spičkové 
výkony i obránce Jan Zdráhal či zkušený 
forvard Roman Erat.  

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Herní projev Horácké Slavie už není tak dobrý jako tomu 
bylo na samotném začátku soutěže. Přesto se Třebíč 
drží v popředí tabulky a může pomýšlet na velmi solidní 
umístění. Horáckou Slavii může mrzet zejména porážka 
v Benátkách nad Jizerou a na Kladně, protože v těchto 
utkáních nebyla horším mužstvem.  

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
STAV TŘEBÍČSKÉ MARODKY: LUKÁŠ HAVEL, LUBOŠ HORČIČKA, MICHAL VODNÝ A VÁCLAV ČEJKA JÍ 
OPUSTILI, SMOLAŘ ČEJKA SE NA NI VŠAK IHNED VRÁTIL, NA OPERACI PAK ZAMÍŘIL JAN 
KŘIVOHLÁVEK A LEHKÝ OTŘES MOZKU UTRPĚL JAKUB ČUŘÍK 
Václav Čejka se zranil v přípravě a Horácké Slavii chyběl až do poloviny prosince. Jednalo se o velkou 
ztrátu. Vždyť tento litvínovský odchovanec si v létě nahlas říkal o to, aby se probojoval do základní 
sestavy mateřské Vervy. Nebylo divu, že mu v Litvínově chtěli dát šanci, v první lize totiž nenajdete 
moc obětavějších hráčů než je on. Také absence kanonýra Havla byla hodně znát. Bývalý 
reprezentační útočník a dvorní křídelník Romana Červenky chyběl z důvodu poranění páteře v deseti 
zápasech. Hned šest z nich Třebíč prohrála. Náhoda? Ne, Havel zkrátka chyběl. Nyní už je ovšem zpět, 
což se bohužel nedá říci o Václavu Čejkovi. Ten se totiž po návratu z marodky okamžitě (ve třetím 
utkání) zranil. A není to bohužel ledajaké zranění. V zápase s Benátkami nad Jizerou byl atakován tak 
ostře, že musel do nemocnice se zlomeninou nosu, otřesem mozku a s dvojnásobně zlomenou klíční 
kostí. Tato diagnóza pochopitelně znamená, že pro obětavého zadáka letošní sezóna skončila. Ve 
vyřazovacích bojích zřejmě Třebíči nepomůže ani rychlonohý forvard Jan Křivohlávek, jenž se své 
vleklé zdravotní potíže pokusil vyřešit operací. V zápase proti Ústí nad Labem byl navíc nevybíravě 
sestřelen bojovný forvard Jakub Čuřík. I tento likvidační zákrok se neobešel bez vážnějších následků. 
Jakub Čuřík si při tomto střetu zlomil nos a navíc utrpěl lehký otřes mozku. Pozitivní zprávou je však 
to, že se po třech měsících strávených na marodce vrátil Michal Vodný. Posila z Olomouce se teprve 
dostává do formy, brzy by se však měla zařadit mezi nejlepší hráče svého týmu. K dispozici už je i 
zlínský brankář Luboš Horčička, který byl mimo hru rovněž delší dobu. 
 
MILAN PŘIBYL S JAKUBEM ŠAUREM SI ZAHRÁLI ZA ZLÍN 
Extraligové premiéry v tomto období zažili třebíčští obránci Jakub Šaur a místní odchovanec Milan 
Přibyl. Oba vypomohli Zlínu, úřadujícímu mistrovi naší nejvyšší soutěže. 



OHLÉDNUTÍ

 RYTÍŘI KLADNO 
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
TOMÁŠ KABERLE   

Chomutov  3:2pr.  Kladno 
Kladno  2:4  Litoměřice 
Kladno  4:0  Jihlava 
Kladno  3:2sn.  Třebíč 
Kladno  6:1  Havl. Brod 
Šumperk  3:2  Kladno 
Kladno  7:3  Kadaň 
Kladno  6:1  Most 

  
  

Pochvalu za své výkony si zaslouží i David Stach 
či Miloslav Hořava, magazín o 1. lize však 
hráčem období vyhlašuje Tomáše Kaberleho. 
Tento slavný obránce, jenž se může pochlubit 
zlatou medailí z MS 2005 i Stanley Cupem, 
sbírá v 1. lize více než bod na utkání. Ačkoliv 
toho zatím ve druhé nejvyšší soutěži moc 
neodehrál, v produktivitě obránců a ve 
statistice +/‐ už se dokázal dotáhnout na ty 
nejlepší. Je jasné, že právě on bude klíčovou 
osobností Kladna v cestě za návratem do 
extraligy. 

  
 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Kladno v tomto období několikrát zaváhalo. Bod 
z Chomutova rozhodně není špatný, ale porážka 
v Šumperku a domácí prohra s Litoměřicemi rozhodně 
není nic ke chlubení. Kladno je ale i tak ve velmi dobré 
výchozí pozici. Zbytek soutěže už totiž odehraje až na 
dvě výjimky v domovské ČEZ Aréně.   

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
NOVOU POSILOU (ZATÍM JEN DO KONCE LEDNA) ZDENĚK BAHENSKÝ 
Do konce ledna má do Kladna vyřízeny střídavé starty Zdeněk Bahenský. Není se pochopitelně ani 
třeba zmiňovat o tom, že se na první ligu jedná o skvělou posilu. Bahenský loni nastupoval za 
Litoměřice, letos ho však Sparta, kde nedostává tolik příležitostí, uvolnila do nedalekého Kladna. 
Fanoušci Rytířů doufají, že jeho působení na Kladně bude prodlouženo a Zdeněk Bahenský, bývalý 
hokejista Mladé Boleslavi, bude Středočechům k dispozici i pro play‐off. 28letý Bahenský se totiž na 
Kladně uvedl ve velmi dobrém světle.  
 
ANTONÍN MELKA UVOLNĚN DO HAVLÍČKOVA BRODU 
Změny v kádru Kladna však pochopitelně museli odnést jiní. Ondřej Havlíček už odešel do Mostu před 
delší dobou, nyní opustil kabinu Rytířů i Antonín Melka. Tento 24letý forvard letos odehrál za Kladno 
19 duelů, v nichž se mu ani jednou nepodařilo skórovat. Stále se však jedná o velmi kvalitního hráče, 
takže nebylo divu, když po Melkovi sáhl Havlíčkův Brod všema deseti. Bývalý hokejista Písku či 
Českých Budějovic dokonce v Rebelu obdržel kapitánské céčko. I to svědčí o tom, jak si nové posily na 
Vysočině váží.  
 
TELEVIZNÍ DOKUMENT „OD BACÍLKA K JÁGROVI – 90 LET KLADENSKÉHO HOKEJE“  
http://www.ceskatelevize.cz/porady/11032621333‐hokejove‐kladno‐slavi‐90/ 
Jak již bylo řečeno na straně 2, kladenský hokej slaví 90. narozeniny. Při této příležitosti vznikl velmi 
zajímavý dokument. Podívat se na něj můžete po kliknutí na výše umístěný odkaz.  
 
ZÁPASY Z KLADNA JSOU PŘENÁŠENY ŽIVĚ 
Stejně jako zápasy na ledě Šumperka, Jihlavy a Havlíčkova Brodu, jsou přenášeny živě i utkání 
z kladenské ČEZ Arény. Stačí si na YouTube vyhledat kanál Rytíři Kladno.  

http://www.ceskatelevize.cz/porady/11032621333-hokejove-kladno-slavi-90/


OHLÉDNUTÍ

 HC STADION LITOMĚŘICE
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 

 DAVID ŠVAGROVSKÝ 
Kladno  2:4  Litoměřice 
Kadaň  4:3  Litoměřice   
Litoměřice  5:3  Most 

Benátky n/J  1:0  Litoměřice      
Litoměřice  3:1  Ústí n/L 
Havířov  0:2  Litoměřice   

Litoměřice  1:3  Č. Budějovice 
Litoměřice  5:2  Prostějov 

 
  
  
 

V poměrně solidních výkonech sice 
pokračovala úderná dvojice Kalla‐Bílek, 
magazín o 1. lize však hráčem období vyhlašuje 
někoho jiného. Robustní forvard David 
Švagrovský se totiž dokázal této dvojici 
vyrovnat a pravidelně přispíval do týmové 
produktivity. Důrazný útočník, jenž je 
kmenovým hráčem Hradce Králové, byl vidět 
zejména v zápasech s Kladnem (1+2), Mostem 
(1+1) a Ústím nad Labem (2+0).  

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Litoměřice se i nadále řadí k nejpříjemnějším 
překvapením dosavadního průběhu soutěže. Ano, 
Stadion nedokázal vyhrát v Kadani ani v Benátkách, zato 
tyto zaváhání dokázal napravit vítězstvími na kluzištích 
Kladna a Havířova. Stadion tedy i nadále může pomýšlet 
na umístění v první čtyřce, což by mu zaručilo výhodu 
domácího prostředí pro čtvrtfinále play‐off.  

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
MAREK HRBAS NA HOSTOVÁNÍ VE VÍTKOVICÍCH 
Po příchodu Vladimíra Emingera do Sparty nezbylo pro Marka Hrbase v silném kádru pražského celku 
místo. Hrbas však nezamířil do Litoměřic, nýbrž do Vítkovic, kam mu bylo vyřízeno krátké měsíční 
hostování. To mu má brzy vypršet, otázkou ovšem zůstává, zda nedojde k jeho prodloužení. Pokud ne, 
tak zřejmě Hrbas zamíří do Stadionu. Pro Severočechy by se pochopitelně jednalo o skvělou posilu před 
blížícími se vyřazovacími boji.  
 
TOMÁŠ KRÁL MÁ VYŘÍZENY STŘÍDAVÉ STARTY DO KOMETY BRNO 
Tomáš Král, mladý gólman pražské Sparty, letos podává výborné výkony a společně s dvojicí Kalla‐Bílek 
je hlavní oporou litoměřické manšaftu. Jeho skvělých statistik si nemohli nevšimnout ani extraligoví 
manažeři. Když se tedy Kometa dostala do problémů s brankáři, sáhla právě po Tomáši Královi, jemuž 
byly do Brna vyřízeny střídavé starty. Kometě by měl vypomáhat do konce ledna. Jeho odchod do Brna 
však neznamená, že by nebyl k dispozici Litoměřicím. Zápasy extraligy se s těmi prvoligovými nekryjí, 
takže se Stadion nemusí obávat jeho nepřítomnosti. Nicméně pro Krále to bude velmi náročný měsíc. 
Cestování mezi Litoměřicemi a Brnem rozhodně nebude záviděníhodné.  



OHLÉDNUTÍ

 AZ HAVÍŘOV 
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
MAREK LOSKOT   

Havířov  5:0  Benátky n/J 
Ústí n/L  4:2  Havířov   

Havířov  4:2  Chomutov 
Havířov  1:2sn.  České Budějovice 

Prostějov  3:0  Havířov   
Jihlava  1:4  Havířov   

Havířov  0:2  Litoměřice 
Třebíč  7:3  Havířov   

 
 
  
 Vybrat hráče období v dresu Havířova nebylo 

jednoduchým úkolem. Žádný z hokejistů AZetu 
totiž v tomto období své spoluhráče výrazněji 
nepřevyšoval. Volba nakonec padá na Marka 
Loskota, a to z čistě statistických důvodů. 
Předsezónní posila z Mladé Boleslavi se 
střelecky prosadila v zápase proti Benátkám 
nad Jizerou i v následujícím kole v Ústí nad 
Labem. Loskot byl rovněž autorem jediné 
havířovské trefy v souboji s Motorem. Nejlepší 
výkon však předvedl v Jihlavě, kde dal 2 góly. 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Havířov sice překvapil a porazil Chomutov, zato však 
nezvládl souboje se sousedy v tabulce. AZet nestačil jak 
na České Budějovice, tak i na Litoměřice a Třebíč. Krom 
toho se Slezanům nepovedlo ostře sledované derby. 
V něm po dvou třetinách prohrávaly 3:0, třetí perioda 
se kvůli výtržnostem havířovských příznivců vůbec 
neodehrála, ale ani tak by zřejmě AZet na Jestřáby 
nestačil. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
PETER HAMERLÍK MÁ DO HAVÍŘOVA VYŘÍZENY STŘÍDAVÉ STARTY  
V duelu pětatřicátého kola 1. ligy se v havířovské K&K Pneu aréně střetl domácí AZet s lídrem soutěže 
z Chomutova. Slezané se však nedali a favorizovaný celek porazili. Na vítězství 4:2 měl výrazný podíl 
Peter Hamerlík, pro něhož to byl první start za Havířov v letošním ročníku. Slovenský gólman 
s bohatými reprezentačními zkušenosti, který dělá v Třinci dvojku Šimonu Hrubcovi, se však v barvách 
AZetu objevil již loni. Každopádně pokud by se letos měl do Havířova vrátit, tak to pravděpodobně bude 
pouze na krátkodobou výpomoc.  
 
DAVID PASTRŇÁK NA MISTROVSTVÍ SVĚTA JUNIORŮ 
Tak přece jenom Boston svolil a uvolnil Davida Pastrňáka na MSJ 2015. I díky tomu měl Havířov na 
tomto turnaji hned dva své zástupce. Krom svého odchovance Pastrňáka se totiž na tomto turnaji 
objevil i Miroslav Svoboda, jenž letos za AZet odchytal šest duelů. David Pastrňák, jenž si letos zahrál i 
v NHL (Boston Bruins), byl pochopitelně lídrem české reprezentace. Havířov tedy může být na svého 
odchovance náležitě hrdý. 
 
JIŘÍ KRISL SE VRACÍ PO DLOUHÉM ZRANĚNÍ, CHMIELEWSKI ROVNĚŽ OPOUŠTÍ MARODKU 
Obětavý obránce a havířovský srdcař Jiří Krisl konečně začal s lehkým tréninkem. Krisl byl mimo hru od 
5. listopadu, kdy si zlomil lýtkovou kost. Pro AZet je pochopitelně skvělou zprávou, že bude mít 
dostatečný čas k tomu, aby se připravil na náročné vyřazovací boje, v nichž budou jeho vůdcovské 
schopnosti hodně potřeba. Dalším hráčem, který delší čas Havířovu chyběl, byl polský útočník Aron 
Chmielewski. Produktivní cizinec nebyl AZetu k dispozici od 10. prosince. Jeho zranění však nebylo 
vážnějšího charakteru a návrat do dobré formy by mu neměl trvat příliš dlouho. 
 



OHLÉDNUTÍ

 SPORTOVNÍ KLUB KADAŇ
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
MARTIN ŠAGÁT   

Prostějov  4:3sn.  Kadaň   
Kadaň  4:3  Litoměřice 
Jihlava  2:1  Kadaň   
Kadaň  3:4  Třebíč 

Havl. Brod  4:2  Kadaň   
Kladno  7:3  Kadaň   
Kadaň  4:1  Šumperk 

 
  
 

Pro mnohé je překvapení, že Martin Šagát vůbec 
putoval na farmu do Kadaně. Slovenský forvard 
se totiž měl zařadit mezi opory Chomutova. 
Bohužel pro něj ho však neminuly zdravotní 
komplikace, po nichž se do formy dostával velice 
těžce. V současnosti má však velmi dobrou 
formou, uvidíme tedy, zda si ho Piráti nestáhnou 
zpět. Pro Kadaň by to byla velká ztráta, 
Krušnohorci by však získali zajímavou posilu... 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Kadaň se po odchodech brankářů Hanuljaka a Strmeně 
do Chomutova výsledkově trápí. Nicméně i tak si drží 
dostatečný náskok na jedenácté místo, první 
nepostupové. V možnostech Sportovního klubu je však i 
přímý postup do čtvrtfinále. K tomu však potřebují 
zlepšit své výkony a hlavně výsledky. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
ŠULÁK, MRÁZEK, TEJNOR A CHRPA DO KADANĚ 
Vzhledem k tomu, že Kadaň i Chomutov letos hrají stejnou soutěž, jsou přesuny mezi jednotlivými 
partnerskými kluby mnohem složitější. Rotace hráčů je značná a kádr Kadaně nepředvídatelný. 
K dalším výrazným změnám na soupisce Sportovního klubu došlo během prosince. Piráti se i přes 
fakt, že trio jeho hráčů odcestovalo na juniorský světový šampionát, rozhodli do Kadaně uvolnit trio 
obránců a jednoho útočníka. Otázkou však je, na jak dlouho... Nicméně i tak se jedná o velmi 
zajímavé posily. O přínosu zkušeného Jaroslava Mrázka netřeba polemizovat, stejně tak jako 
v případě Libora Šuláka, který se ihned po svém příchodu do Kadaně zařadil mezi opory mladého 
celku. Dominik Tejnor se zatím mezi muži zas tak výrazně neprojevuje, nicméně se jedná o hráče, 
který bude svému týmu užitečný. Stejně tak jako 20letý Jakub Chrpa, jenž ovšem oproti Tejnorovi 
nastupuje na pozici útočníka.  
 
CHLOUBA, KADLEC A STEHLÍK DO CHOMUTOVA 
Do Kadaně pochopitelně nemohli zamířit hráči, aniž by někdo odešel opačným směrem. Tentokráte si 
Chomutov do svých řad povolal Romana Chloubu, Martina Kadlece a Jakuba Stehlíka. První 
jmenovaný letos patří k nejlepším střelcům soutěže, nebylo tedy divu, že si ho Piráti chtěli vyzkoušet. 
To povolání Martina Kadlece překvapilo, i když letos podával velmi dobré výkony. Poslední 
jmenovaný se po odchodu ze Znojma hledá a je otázkou, zda v kádru Chomutova vydrží i pro play‐off. 
 
ODCHOVANCI KADANĚ NA MSJ 
Kadaňský hokej se nemusí chlubit pouze Františkem Lukešem a Jakubem Mataiem, ale i dalšími 
dvěma odchovanci, kteří možná brzy toto duo ještě předčí. Bratři Kašovi totiž patří k největším 
talentům českého hokeje. Svoje schopnosti prokázali i na letošním mistrovství světa U‐20. 
 



OHLÉDNUTÍ

 HC DUKLA JIHLAVA
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
TOMÁŠ ČACHOTSKÝ   

Ústí n/L  5:0  Jihlava   
Jihlava  7:3  Šumperk 
Kladno  4:0  Jihlava   
Jihlava  2:1  Kadaň 
Most  3:4sn.  Jihlava 

Jihlava  5:4  Benátky n/J 
Jihlava  1:4  Havířov 

Jihlava  1:4  Č. Budějovice 

 

Upřímně řečeno, v tomto období žádný jedinec 
zrovna nevyčníval. Volba nejlepšího hráče 
období tedy padá na Tomáše Čachotského, 
tradiční jistotu, která svůj tým nikdy nezklame. 
Není překvapením, že to byl právě Čachotský, 
bývalý forvard Znojma či Karlových Varů, kdo 
rozhodl samostatné nájezdy v Mostě. Oproti 
loňsku však podává o třídu horší výkony. 
Ostatně podobně jako celý tým... 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Jihlava ani v tomto období nedokázala vybřednout 
z herní krize. Drtivá porážka v Ústí nad Labem a 
nezvládnutý duel s Havířovem budiž jasným důkazem. 
No, na Duklu čeká velmi tvrdá práce, aby se vměstnala 
do nejlepší šestky a nemusela do předkola. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
ČTVRTÝM A PÁTÝM BRANKÁŘEM VE SLUŽBÁCH DUKLY DAVID RITTICH, RESPEKTIVE TOMÁŠ HALÁSZ 
Ondřej Kacetl, Jiří Šťastný, Lukáš Sáblík a nově i David Rittich s Tomášem Halászem. To jsou muži, kteří letos 
oblékli dres jihlavské Dukly. David Rittich je místním odchovancem, který před startem letošního ročníku 
překvapivě povýšeil do extraligy, kde hájí barvy Mladé Boleslavi. Halász je pro změnu rodákem ze Slovenska, který 
loni pomohl Olomouci k postupu mezi elitu a letos hájí barvy Pardubic. Tam ovšem nedostával tolik příležitostí a 
tak mu Východočeši vyřídily střídavé starty do Prostějova. Jenže ani tam Halász nevydržel moc dlouho, ještě před 
Vánocemi se totiž objevil v dresu konkurenční Jihlavy. Oproti loňsku sice zatím 24letý gólman nepodává zrovna 
optimální výkony, ale třeba se v Dukle uchytí a pomůže jí k posunu tabulkou (pochopitelně směrem vzhůru). 
 
FILIP SEMAN VYMĚNĚN ZA ROMANA MALINÍKA 
Filip Seman, odchovanec havířovského hokeje, letos patřil k nejméně příjemným překvapením dosavadního 
průběhu sezóny. Zatímco loni ve 42 zápasech nastřádal 39 kanadských bodů, letos jich měl po 30 utkáních pouze 
šestnáct. Vedení Dukly tak neváhalo a dohodlo se na výměně s nedalekým Havlíčkovým Brodem. Zatímco Seman 
na měsíc posílí Rebel, opačným směrem zamířil Roman Maliník, jenž už v Dukle v minulosti úspěšně působil. 
Pomůže Semanovi změna prostředí? 
 
SPOLUPRÁCE S OLOMOUCÍ SE PROHLUBUJE – PŘICHÁZÍ ALEŠ JERGL A ROBIN STANĚK 
Jihlava už sice měla na soupisce tři hráče Olomouce (Richard Diviš, Jakub Matai a Jakub Schejbal), ještě před 
Novým rokem však rozšířila svůj kádr o další dva hráče z tohoto extraligového celku. A opět se nejedná o žádné 
nazdárky. Aleš Jergl je sice ročník 1994, ale v předcházejících sezónách nasbíral poměrně dost zkušeností, které by 
letos mohl zúročit i v barvách Jihlavy. To Robin Staněk už je svým způsobem zkušený obránce. Ano, je mu sice 25 
let, což není zrovna příliš, ale dvě odehrané baráže mu pochopitelně přidaly na sebevědomí. V Dukle však zřejmě 
bude muset na baráž zapomenout. 
 
PETR ŠIDLÍK ZŮSTANE V KARLOVÝCH VARECH AŽ DO KONCE SEZÓNY 
Hostování nadějného zadáka a loňského kapitána reprezentační dvacítky Petra Šidlika v extraligové Energii bylo 
prodloužené až do konce sezóny. Do Jihlavy se však může vracet formou střídavých startů.  foto: Jakub Zábranský (zasport.cz



OHLÉDNUTÍ

 HC BENÁTKY NAD JIZEROU
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 

JAN PLODEK   
Havířov  5:0  Benátky n/J   

Benátky n/J  4:1  České Budějovice 
Prostějov  2:7  Benátky n/J   
Benátky n/J  1:0  Litoměřice 
Jihlava  5:4  Benátky n/J   
Benátky n/J  2:1pr.  Třebíč 

Havl. Brod  4:5sn.  Benátky n/J   
Šumperk  2:1  Benátky n/J   

 
 
 

 
Po dlouhodobém zranění se dlouholetý 
extraligový forvard dostal do velmi dobré formy. 
Gól dal Motoru, Jestřábům, Dukle, Šumperku i 
Rebelu. Nejvíce se mu povedl právě zápas proti 
posledně zmiňovanému celku. Havlíčkově Brodu 
totiž nasázel hattrick! První dal ve 24. minutě, 
druhý pak dvě minuty před koncem za stavu 4:3 
pro tým z Vysočiny. Jan Plodek pak svoje 
galapředstavení uzavřel vítězným nájezdem. 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Benátky nad Jizerou, Šumperk a Ústí nad Labem. Tato 
trojice týmů se v lednu popere o dvě místečka zaručující 
postup do předkola play‐off. Jeden z tohoto tria bude 
muset z kola ven... Benátky nad Jizerou jsou však 
v dobré výchozí pozici a mají relativně slušnou formu. 
V tomto období totiž Pojizeřané většinu utkání vyhráli. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
VÍTEK VANĚČEK NA MISTROVSTVÍ SVĚTA JUNIORŮ 
Podle očekávání se Vítek Vaněček, nadějný gólman Benátek nad Jizerou, vměstnal do nominace na 
juniorské mistrovství světa. Upřímně řečeno se od něj ale očekávaly lepší výkony. Působil nejistě... 
 
FILIP PEŠÁN: MÁ PRÁCE MĚ NAPLŇUJE 
Zajímavý rozhovor s hlavním trenérem Benátek nad Jizerou pořídila redaktorka webu 
hokejbenatky.cz Martina Válková. Filip Pešán, mladý trenér, který už má ovšem spoustu zkušeností, 
se v něm rozpovídal mimo jiné o předčasném ukončení kariéry. Interview si můžete přečíst zde: 
http://www.hokejbenatky.cz/clanek.asp?id=2229 
 
JÁN NIKO A LUKÁŠ KREJČÍK NA MĚSÍČNÍ HOSTOVÁNÍ DO PROSTĚJOVA 
Lukáš Krejčík i Ján Niko loni zažili povedený ročník. Jenže letos se tomuto duu nedařilo, i proto vedení 
Pojizeřanů svolilo k jejich odchodu, byť pouze dočasnému. Krejčíkovi s Nikem totiž byla vyřízená 
měsíční hostování v Prostějově. Vrátit by se měli před play‐off, nicméně je otázka, zda nebude jejich 
působení v týmu Jestřábů prodlouženo. Pro Benátky nad Jizerou by se však jednalo o citelnou ztrátu, 
kdyby tyto dva hráče nemohly ve zbytku soutěže využít.  
 
JIŘÍ STEJSKAL SE VRÁTIL Z DRUHÉ LIGY 
V úvodu sezóny se stal zkušený brankář Jiří Stejskal nepotřebným. Benátky nad Jizerou totiž měly 
k dispozici Jana Lukáše, gólmana se zkušenostmi z KHL. Stejskal byl tedy poslán na hostování do 
druholigového Jablonce nad Nisou. Nyní je ovšem zpět v první lize. Lukáš už totiž nastupuje za 
Kladno, Vítek Vaněček reprezentoval Českou republiku na mistrovství světa juniorů a Marek Schwarz 
nemohl být Benátkám nad Jizerou k dispozici. Jiří Stejskal roli zachránce zvládnul. V duelu s Třebíčí 
inkasoval pouze jednou a byl vyhlášen hráčem utkání. V Havlíčkově Brodě však inkasoval hned 4x.  

http://www.hokejbenatky.cz/clanek.asp?id=2229


OHLÉDNUTÍ

 SALITH ŠUMPERK
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
PATRIK MOSKAL   

Jihlava  7:3  Šumperk   
Šumperk  3:1  Třebíč 

Havl. Brod  6:5sn.  Šumperk   
Chomutov  5:0  Šumperk   
Šumperk  3:2  Kladno 
 Kadaň  4:1  Šumperk   
Most  2:3sn.  Šumperk 

Šumperk  2:1  Benátky n/J 
  
 
  
 

Patrik Moskal letos překvapuje hokejovou 
veřejnost fantastickou produktivitou. Spoustu 
bodů nasbíral i v tomto období, i díky tomu se 
stále drží v pětce nejčastěji bodujících hráčů 
soutěže. Hokejista, jenž v minulosti oblékal 
dres brněnské Komety či Hradce Králové, 
bodoval v zápase s Jihlavou i v následujících 
čtyřech klání. Pouze v Kadani nezaznamenal 
ani jeden bod. I to svědčí o tom, jak moc je na 
něj letos spolehnutí. 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Šumperk se po celou sezónu (no spíše po celou 
prvoligovou existenci) potýká s bídnými výkony na ledě 
soupeřů. Až na ledě Mostu dokázali Draci prolomit 
dvanáctizápasovou šňůru venkovních porážek. Trápení 
na kluzištích soupeřů dokázali Draci odčinit alespoň 
nečekanou výhrou nad Kladnem. I díky tomu zůstávají 
Draci ve hře o postup do play‐off.  

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
ALEŠ HOLÍK SI ODBYL PREMIÉRU V EXTRALIZE 
V šestatřiceti letech se konečně dočkal! Šumperský kapitán Aleš Holík si zahrál v nejvyšší soutěži! 
Přesilovkový dirigent a kanonýr od modré čáry totiž vypomohl trápícímu se Zlínu. „Jsem šťastný za 
šanci, že jsem si extraligu mohl vůbec zahrát. A dá se říct, že teď už můžu v klidu umřít,“ uvedl miláček 
šumperských tribun pro zlínský Deník.  
 
ROZHOVOR S MIKULÁŠEM RIMMELEM 
Na webu sumpersky.denik.cz vyšel rozhovor s novou posilou Šumperka – mladým forvardem 
Mikulášem Rimmelem. Jak vnímá přesun z Havířova k Drakům? Jakou roli v jeho přesunu hrál otec 
Patrik, jenž je manažerem AZetu? To a mnoho dalšího se můžete dozvědět zde: 
http://sumpersky.denik.cz/hokej_region/dalsi‐rimmel‐v‐dresu‐draku‐po‐otci‐patrikovi‐syn‐mikulas‐
20141208.html 
 
JAN BERGER UŽ TRÉNUJE 
Po delší pauze se zpět k tréninku vrátila předsezónní posila z Havlíčkova Brodu Jan Berger. Tento 
útočník Drakům citelně chyběl, i díky tomu nemají jistotu postupu do play‐off. O to tedy budou bojovat 
v následujících týdnech. Stihne se Jan Berger vrátit do dobré formy a bude svému týmu prospěšný? 
 

http://sumpersky.denik.cz/hokej_region/dalsi-rimmel-v-dresu-draku-po-otci-patrikovi-syn-mikulas-20141208.html
http://sumpersky.denik.cz/hokej_region/dalsi-rimmel-v-dresu-draku-po-otci-patrikovi-syn-mikulas-20141208.html


OHLÉDNUTÍ

 HC SLOVAN ÚSTÍ NAD LABEM 
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
JAROSLAV ROUBÍK   

Ústí n/L  5:0  Jihlava 
Ústí n/L  3:4  Chomutov 
Ústí n/L  4:2  Havířov 

České Budějovice  6:5pr.  Ústí n/L   
Ústí n/L  8:5  Prostějov 
Litoměřice  3:1  Ústí n/L  
Třebíč  4:3pr.  Ústí n/L  
Havl. Brod  2:1  Ústí n/L   

 

SLOVNÍ HODNOCENÍ Jaroslav Roubík hraje, na to kolik mu je, 
v opravdu úctyhodné formě. Zkušený centr se 
dokonce drží v elitní pětce kanadského 
bodování druhé nejvyšší soutěže. Navíc je stále 
ve hře o zisk koruny pro krále střelců. Tu ve své 
kariéře nikdy nezískal, takže má o motivaci 
postaráno. Jeho hlavním cílem je však 
pochopitelně postup do play‐off. A to 
rozhodně nebude jednoduchý úkol... 

Ústí nad Labem nemělo v tomto období zrovna 
jednoduchý los. Slovan se však se sérii těžkých zápasů 
dokázal vypořádat vcelku solidně. Na domácím ledě 
porazil silné celky Jihlavy a Havířova, vysoko pak přehrál 
i nevyzpytatelný Prostějov. Vyrovnanou partii pak sehrál 
s konkurenčním Chomutovem. I na stadionech soupeřů 
si Severočeši nevedli špatně. Porážka s Rebelem je však 
ostudná. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
JAROSLAV ROUBÍK S TOMÁŠEM RODEM MAJÍ STŘÍDAVÉ STARTY DO PARDUBIC 
Dvě největší hvězdy Ústí nad Labem, tedy forvardi Tomáš Rod a zkušený Jaroslav Roubík, mají možnost 
vypomáhat Pardubicím. Extraligový celek si totiž služby těchto dvou nadprůměrných prvoligových 
útočníků pojistil na střídavé starty. Uvidíme, jestli se ze strany Východočechů dočká Slovan nějaké 
hráčské kompenzace. Posily by se určitě hodily... 
 



OHLÉDNUTÍ

 HC MOST 
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
BOHUMIL SLAVÍČEK   

České Budějovice  5:1  Most   
Most  2:3pr.  Prostějov 
Litoměřice  5:3  Most   
Most  3:4sn.  Jihlava 
Třebíč  7:3  Most   

Most  2:3sn.  Havl. Brod 
Most  2:3sn.  Šumperk 
Kladno  6:1  Most   

 
  
 
  

Upřímně řečeno, vybrat nejlepšího hráče 
Mostu v tomto období nebyl jednoduchý úkol. 
Vždyť Baník prohrával jedno utkání za druhým. 
Nicméně Bohumil Slavíček patřil k těm lepším 
v trápícím se mužstvu. Dal obě branky v duelu 
s Havlíčkovým Brodem, trefit se dokázal i 
v soubojích s Jihlavou a Prostějovem. Most 
sbíral body alespoň za remízy, i díky tomu má 
na Prostějov a Rebel poměrně velký náskok. 

 
SLOVNÍ HODNOCENÍ 

Mostu se v poslední době vůbec nedaří. Severočeši si 
tak notně zkomplikovali boj o záchranu. Přitom do 
letošní sezóny vstoupili báječně a vypadalo to, že se 
konečně podívají i do play‐off. Jenže bez zkušených 
forvardů Divíška a Kubinčáka to Mostu zkrátka nejde. 
Dokáže Baník udržet Rebel a Jestřáby za svými zády? 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
VLADISLAV HABAL NOSÍ MOSTU SMŮLU 
V extralize se Vladislav Habal zařadil mezi nejpříjemnější překvapení dosavadního průběhu soutěže. O 
soutěž níže však 23letý gólman zažívá noční můru. Za Most odehrál pouze čtyři duely, inkasoval v nich 
ovšem neuvěřitelných 23 branek! Osmého října, v duelu s Třebíčí, vydržel v bráně Baníku pouze 18 
minut. Z deseti střel jich lapil pouze šest a Most na Horácku utržil debakl. O dva dny později hájil branku 
Mostu v zápase proti Jihlavě. Jenže ani v tomto utkání se Habalovi, jenž v extralize působí v barvách 
Karlových Varů, příliš nedařilo. Inkasoval hned pětkrát. Nutno však podotknout, že toto vystoupení bylo 
Habalovým nejlepším v letošním prvoligovém ročníku. 22. listopadu totiž inkasoval hned devět gólů! 
Byl to sice zápas s Kladnem a letělo na něj hned 50 střel, přesto si toto klání za rámeček nedá. 
Přesvědčivý výkon nepodal ani v prosinci, kdy se stejně jako v říjnu vrátil do Třebíče. Jenže Horáci opět 
Habala vyhnali z brány. Po první třetině byl totiž stav 5:1 pro domácí. V těchto čtyřech duelech tedy 
inkasoval neuvěřitelných 23 branek a úspěšnost zákroků mu klesla pod hranici 80 procent. Habal 
rozhodně není špatným brankářem, což dokazuje v nejvyšší soutěži, v Mostě se mu ovšem nevede. 
Pochopitelně to ale nebyla pouze jeho vina... 
 
DO MOSTU PŘIŠEL NA MĚSÍČNÍ HOSTOVÁNÍ LUKÁŠ KŘÍŽ 
Zajímavou posilou do zadních řad přivedl Baník z Českých Budějovic. Jediným, zato však velkým 
minusem je to, že Lukáš Kříž přichází na sever Čech pouze na měsíc. Jeho krátké hostování tedy již za 
pár dní vyprší a je dost dobře možné, že se mladý bek opět vrátí do Motoru. Baník však udělá vše pro 
to, aby tohoto šikovného zadáka ve svém kádru udržel. Následující týdny totiž budou pro Severočechy 
naprosto klíčové a k pojištění záchrany budou potřebovat co nejširší a nejkvalitnější kádr. 



OHLÉDNUTÍ

 LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 

 DAVID ROUPEC 
Prostějov  4:3sn.   Kadaň 
Most  2:3pr.  Prostějov   

Prostějov  2:7  Benátky n/J 
Ústí n/L  8:5  Prostějov   
Prostějov  3:0  Havířov 

Č. Budějovice  5:2  Prostějov   
Prostějov  1:6  Chomutov 
Litoměřice  5:2  Prostějov   

 

Jednoznačná volba... David Roupec v zápase 
proti Kadani rozhodl samostatné nájezdy, navíc 
si připsal dvě asistence. V Mostě se pak 
přihrávkou podílel na vyrovnávací trefě. 
Bodovat dokázal i v následujících třech 
utkáních. Bohužel jeho statistiky pokazilo 
nedávné utkání s Chomutovem. Proti Pirátům 
si totiž do statistiky +/‐ zapsal hned čtyři 
záporné body. I tak může být David Roupec se 
svými výkony v tomto období spokojen. 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Na Prostějov rozhodně nečekají lehké týdny. Rozestup 
od Havlíčkova Brodu se totiž nebezpečně ztenčuje, 
Rebel navíc hraje v o něco lepší formě než Jestřábi. Ti 
mohou litovat zejména domácí porážky s Benátkami 
nad Jizerou. Se soupeři ze středu tabulky by měl 
Prostějov na domácím ledě vyhrávat, pokud se chce 
zachránit. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
MICHAL ČERNÝ OPUSTIL KABINU JESTŘÁBŮ 
Konec legendy... Michal Černý už letos dres Prostějova neoblékne. Před sezónou se toho od bývalého 
tahouna Komety hodně očekávalo, věk a čas však nelze zastavit. S profesionálním hokejem se nicméně 
rozloučil se ctí. I letos totiž dokázal Jestřábům pomoci k důležitým bodům. Například v nájezdech byl 
stále velmi efektivní a zároveň i efektní.  
 
Z BENÁTEK NAD JIZEROU PŘICHÁZÍ OBRÁNCE JÁN NIKO A FORVARD LUKÁŠ KREJČÍK 
Fluktuace v kádru Prostějova nebere konce. Dalšími dvěma novými hráči na soupisce Jestřábů jsou Ján 
Niko a Lukáš Krejčí. Oba dva přichází z Benátek nad Jizerou. Bohužel pro Hanáky zatím pouze na měsíc, 
o jejich dalším pokračování v týmu Prostějova se bude teprve jednat. Jsou to ovšem na 1. ligu 
nadstandardní hráči, takže by bylo pro Jestřáby škoda, kdyby o ně zase měli přijít.  
 
NOVOU POSILOU DO ZADNÍCH ŘAD JAROSLAV HERTL 
V defenzivě Hanáků se letos vystřídalo spoustu hráčů. Jedním z nich je i Jaroslav Hertl, starší bratr 
hvězdy San Jose Sharks Tomáše Hertla. Jaroslav Hertl sice nikdy neměl tak velký talent jako jeho 
sourozenec, nicméně i on není žádný nazdárek. Vždyť se v roce 2013 stal se Zvolenem mistrem ligy!  
 
TOMÁŠ HALÁSZ UŽ V PROSTĚJOVĚ PŮSOBIT NEBUDE 
Brankáře Pardubic Tomáše Halásze letos v dresu Jestřábů neuvidíme. Jeho novým působištěm se stala 
jihlavská Dukla. 
 
STŘÍDAVÉ STARTY DO PROSTĚJOVA MÁ VYŘÍZENY MLADÝ ÚTOČNÍK TOMÁŠ FRANEK 
Zprvu se zdálo, že tato posila ani nebude posilou. Jenže 20letý třinecký mladíček se v Prostějově uvedl 
ve skvělém světle. Hned ve svém druhém zápase v dresu Jestřábů bodoval, ve třetím utkání pak Tomáš 
Franek nasázel dvě branky. Udrží si formu i v nadcházejících týdnech?  
 



OHLÉDNUTÍ

 HC REBEL HAVLÍČKŮV BROD
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
TOMÁŠ ROUSEK   

Třebíč  4:2  Havl. Brod   
Chomutov  6:3  Havl. Brod   
Havl. Brod  6:5sn.  Šumperk 
Kladno  6:1  Havl. Brod   
Havl. Brod  4:2  Kadaň 
Most  2:3sn.  Havl. Brod   

Havl. Brod  4:5sn.  Benátky n/J 
Havl. Brod  2:1  Ústí n/L 

 

 
Havlíčkův Brod udělal v létě jeden skvělý 
nákup. Do svého kádru totiž přivedl Tomáše 
Rouska. Tento mladý hráč se rázem stal 
klíčovou osobností mužstva a nebýt jeho 
přítomnosti, zřejmě by Rebel.nedokázal 
s Prostějovem a Mostem držet krok. Právě 
Rousek měl největší podíl na důležitém 
vítězství v Mostě. Na jednu trefu přihrával, 
zbylé dva góly pak dával sám. Dobré výkony 
předváděli i Antoním Melka a mladý gólman 
Čeněk Novák. 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Havlíčkův Brod zůstává poslední, přesto v poslední době 
ukázal, že se ještě nevzdává. K ideálu však mají výkony 
Rebelu stále daleko. O tom, v jaké herní krizi a 
nepohodě se tým z Vysočiny nachází svědčí nejlépe 
události ze zápasu s Benátkami nad Jizerou. Rebel ještě 
v 54. minutě vedl 4:2, přesto prohrál po nájezdech... 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
Z KLADNA PŘIŠEL ANTONÍN MELKA 
Velmi zajímavou posilu do útočných řad získali Rebelové z Kladna. Na hostování do konce sezóny totiž přichází 
Antonín Melka. Od tohoto hráče se očekává opravdu hodně a vkládá se do něj velká důvěru. Melka se dokonce 
stal novým kapitánem Rebelu! Bude právě tento šikovný hokejista rozhodujícím mužem v cestě za záchranou? Ani 
bychom se nedivili... 
 
ROMAN MALINÍK VYMĚNĚN ZA FILIPA SEMANA 
Melka se stal novým kapitánem, ten starý ovšem pochopitelně musel odejít. Byl jím Roman Maliník. Tento 
bojovný útočník, který byl v době svého odchodu nejproduktivnějším hráčem, byl vyměněn za Filipa Semana do 
jihlavské Dukly. Jednalo se o překvapivou výměnu, protože zrovna Roman Maliník byl tím nejlepším, co Rebel 
letos nabízí. Tato výměna zatím byla dohodnuta na měsíc, co bude dál, zatím nikdo neví. Filip Seman se letos 
v Dukle trápil, stále to však v sobě má a může Rebelu hodně pomoci.  
 
JIŘÍ KUCHLER OPUSTIL KABINU REBELU, DO KONCE SEZÓNY MIMO HRU FORVARD JAN HEŘMAN 
Přišli sice Antonín Melka a Filip Seman, což jsou skvělé akvizice, ale zato odešel Jiří Kuchler. Tento hokejista 
s bohatými extraligovými zkušenostmi bude ve zbytku soutěže hodně chybět. Ve 22 zápasech, jež letos stihl 
odehrát, totiž nasbíral skvělých osmnáct bodů. Bohužel pro Rebel neodolal vábení z Německa, byť se jedná pouze 
o třetí nejvyšší soutěž. Další velkou ztrátou je zranění Jana Heřmana. Ten už si letos z důvodu operace nezahraje... 
 
POSILAMI ZADNÍCH ŘAD JIŘÍ JELÍNEK A MARTIN PARÝZEK 
V Havlíčkově Brodě se letos vystřídal neuvěřitelný počet hráčů (přes šedesát!). Dalšími novými tvářemi jsou Jiří 
Jelínek a Martin Parýzek. První jmenovaný, 35letý Jelínek, jenž v minulosti působil například na Kladně či 
v Berouně, přichází z Žiliny, o deset let mladší Parýzek pak z Českých Budějovic.  
 
ROBIN STANĚK DO JIHLAVY 
Dres Havlíčkova Brodu již letos neoblékne Robin Staněk. Tohoto obránce, jenž je kmenovým hráčem Olomouce, 
totiž do svých řad přetáhla konkurenční Jihlava. 



MILNÍKY OBDOBÍ

           SESTAVA OBDOBÍ

 

  HRÁČ OBDOBÍ TÝM OBDOBÍ 

zápasech, v nichž se bývalý zadák Trenčína či Komety trefil hned třikrát, 
se totiž Štindla rozhodl vyzkoušet extraligový Litvínov! Bylo to sice 
překvapení, nutno však říci, že Štindl hrál opravdu skvěle a příležitost 
v nejvyšší soutěži si zasloužil. Do Rebelu se pochopitelně ještě může 
vrátit, Štindl však udělá vše pro to, aby se v extralize udržel co nejdéle. 
 

HC BENÁTKY NAD JIZEROU  MAREK HOVORKA (5+5) JAN LUKÁŠ    Tentokráte se výběr nejlepšího brankáře řídil 
poučkou z nouze ctnost. Jan Lukáš totiž v tomto 
období nijak nezářil, jenže jako jeden z mála 
odchytal více zápasů. V ostatních klubech se 
gólmani hodně točili.  

Marek Hovorka je hráč, který dokáže předvádět skvělé výkony zejména v klíčových okamžicích jednotlivých zápasů. A to je 
nesmírně ceněná vlastnost, zvláště pak u týmu, který pošilhává po návratu do extraligy. Bývalý slovenský reprezentant ve 38. kole 
předvedl skvělý výkon. Proti bývalému Kladnu nejprve připravil vyrovnávací gól na 2:2, následné prodloužení pak dokázal 
rozhodnout sám. Dva body zaznamenal i v derby s Ústím nad Labem. Už to sice nejsou tak lité souboje jako kdysi, ale i tak je 
vítězství nad úhlavním rivalem více než potěšující. Bodovat dokázal i v následujících pěti zápasech. Zejména jeho výkon v Českých 
Budějovicích stojí za zmínku. V souboji prvního celku s druhým se totiž blýskl dvěma body. A opět to byl on, kdo utkání rozhodl. 
Tentokráte to nebylo v prodloužení, jako ve 38. kole proti Kladnu, ale až v samostatných nájezdech. Netřeba tedy pochybovat, že na 
tom, že se náskok Chomutova na ostatní prvoligové celky ještě zvýšil, mají velký podíl právě Marek Hovorka a jeho parťák Nikola 
Gajovský, jenž se nakonec do sestavy období nevměstnal, zmínku však rozhodně zaslouží.  

 

TOMÁŠ KABERLE (3+8) 
Kladenský veterán pochopitelně v první lize 
vyčnívá. Jeho přehled je neskutečný. V tomto 
období měl podíl na několika úchvatných 
hokejových akcích.   

ZKLAMÁNÍ OBDOBÍ 
HC MOST 

 
 

JAN ZDRÁHAL (1+5) 
Třebíčský obránce má v posledních kolech 
fantastickou formu. Hraje dokonce tak dobře, že 
podle magazínu patří k pěti nejlepším zadákům 
soutěže. 

MATĚJ PEKR (7+3) 
Nejprve dal vítěznou branku Rebelu, pak se třemi 
body podílel na těsném vítězství v Kadani a 
v prodloužení rozhodl duel s Ústím nad Labem. 

MILOSLAV HOŘAVA (7+2) 
Kladenský útočník vypomáhá i extraligové Slavii, 
ale únava na něm rozhodně není znát. V tomto 
období střelecky řádil a je nejproduktivnějším 
hráčem svého mužstva. 

Za jednu sezóny ze 2. ligy až do extraligy? Ano, i to je možné! Neobvyklý 
výkonností vzestup totiž nastal u Petra Štindla, 24letého obránce, jenž 
sezónu 2014/2015 zahájil v dresu Techniky Brno. Ve druhé lize však 
předváděl skvělé výkony, čehož si nemohl nevšimnout Havlíčkův Brod. 
Sázka na tohoto všestranného beka se Rebelu vyplatila, alespoň tedy na 
krátký čas. O Štindla totiž Havlíčkův Brod velmi rychle přišel. Po osmi 

Benátky nad Jizerou v tomto období rázně vykročily za 
postupem do předkola play‐off. O volná dvě místečka však 
ještě bude boj. Nutno však dodat, že oproti Šumperku a Ústí 
nad Labem mají Pojizeřané asi nejstabilnější formu. 
Předvedli to i v tomto období. Desátého prosince sice 
vysoko prohráli v Havířově, hned v následujícím kole však 
překvapili a zvítězili doma nad nebezpečným Motorem (4:1). 
Benátky nad Jizerou zvládly i těžký duel v Prostějově (2:7), 
načež doma porazily nevyzpytatelný Stadion (1:0). 
Středočeši odvedli dobrý výkon i v Jihlavě, na Horáckém 
zimním stadionu však nebodovali. Chuť si napravili 
v následujících dvou kolech. Nejprve doma porazili silnou 
Třebíč (2:1pr.) a pak si poradili i na ledě Rebelu (4:5sn.). 
Mrzet je může porážka se Šumperkem, i tak jsou ale 
Pojizeřané v dobré výchozí pozici před závěrem soutěže.  

Série mosteckých porážek v řadě v tomto období 
nebezpečně narostla. Baník totiž nepoznal pocit výhry již 
devět utkání v řadě! Severočeši mohou litovat zejména dvou 
věcí. Zaprvé, že ani v jednom ze čtyř prodloužení, respektive 
samostatných nájezdů, nedokázali urvat bod navíc. A druhá 
věc, které může Baník trpce litovat, jsou porážky s přímými 
konkurenty – Rebelem a Jestřáby. V obou případech byl 
přitom Baník domácím týmem. I kvůli této bídné formě se 
k Mostu nebezpečně přibližují celky Prostějova a Havlíčkova 
Brodu. Sen o play‐off se Severočechům rozplynul již dříve 
(po odchodem Divíška s Kubinčákem), novým cílem je tedy 
bezpečná záchrana. Na Most však nečeká jednoduchý úkol.  

PŘEKVAPENÍ OBDOBÍ 
PETR ŠTINDL 

 

 



 
 
 

VLADIMÍR  

RŮŽIČKA   



 

STATISTIKY 
Sezóna  Klub                                 Z  G  A   B  TM 
1997-98 HC Slavia Praha - 4. tř.            20 11  2  13   - 
1998-99 HC Slavia Praha - 5. tř.            29 21 19  40   - 
1999-00 HC Slavia Praha - 6. tř.            27 15 16  31   - 
2000-01 HC Slavia Praha - 7. tř.            32 30 30  60   - 
2001-02 HC Slavia Praha - 8. tř.            40 33 47  80   - 
2002-03 HC Slavia Praha - dor. (E)          20  1  5   6   2 
        HC Slavia Praha - dor. (E,p-o)       1  0  0   0   0 
        HC Slavia Praha - 9. tř.            19 13 19  32   - 
2003-04 HC Slavia Praha - dor. (E)          51 18 34  52  24 
        HC Slavia Praha - dor. (E,p-o)       7  5  8  13   4 
        HC Slavia Praha - 9. tř.             4  3  3   6   - 
2004-05 HC Slavia Praha - dor. (E)          38 22 39  61  38 
        HC Slavia Praha - dor. (E,p-o)       6  4  4   8  10 
2005-06 HC Slavia Praha (E)                 13  1  1   2   4 
        HC Slavia Praha - jun. (E)          37 15 26  41  42 
        HC Slavia Praha - jun. (E,p-o)       1  0  1   1   0    
        HC Slavia Praha - dor. (E)           3  3  6   9  22 
        HC Slavia Praha - dor. (E,p-o)       6  5  7  12  14 
2006-07 HC Slavia Praha (E)                  3  0  0   0   0 
        HC Slavia Praha - jun. (E)          37 24 34  58  52 
        HC Slavia Praha - jun. (E,p-o)       4  1  2   3   4 
2007-08 HC Slavia Praha (TpCup)              6  0  1   1   8 
        HC Slavia Praha (E)                 42  7  8  15  18 
        HC Slavia Praha (E,p-o)             19  1  0   1   4 
        HC Slavia Praha - jun, (E)           1  0  0   0   4 
        HC Slavia Praha - jun. (E,p-o)       1  0  0   0   2 
2008-09 HC Slavia Praha (TpCup)              3  0  0   0   0 
        HC Slavia Praha (E)                 36  5  6  11  14 
        HC Slavia Praha (E,p-o)             14  2  1   3   6 
        HC Slavia Praha (Liga Mistrů)        4  0  1   1   0 
2009-10 HC Slavia Praha (TpCup)              4  1  1   2   0    
        HC Slavia Praha (E)                 47  6 10  16  22 
        HC Slavia Praha (E,p-o)             15  3  1   4   4 
        HC Rebel Havlíčkův Brod (1. liga)    3  1  2   3   0 
2010-11 HC Slavia Praha (TpCup)              3  1  0   1   2 
        HC Slavia Praha (E)                 32  8  7  15  16 
2011-12 HC Slavia Praha (ET)                 7  3  3   6   4 
        HC Slavia Praha (E)                 51 11 15  26  40 
        HC Slavia Praha (E,p-out)            9  2  3   5   0 
2012-13 HC Slavia Praha (E)                 50  5 22  27  24 
        HC Slavia Praha (E,p-o)             11  6  5  11  10 
2013-14 HC Slavia Praha (E)                 49  8 13  21  46 
        HC Slavia Praha (E,p-o)              5  0  1   1   8 

Zřejmě nikdy se toho cejchu nezbaví. Mnohými je nazýván protekčním dítětem, který 
by bez otce na extraligu neměl. Situace Vladimíra Růžičky mladšího, syna kapitána 
olympijských vítězů z Nagana a současného trenéra národního týmu, však rozhodně 
není záviděníhodná. Nikomu by se totiž nelíbilo neustálé srovnávání s otcem. Popišme 
si nyní nelehký životní příběh elitního chomutovského centra... 

velmi talentované generace. Slavia měla tehdy opravdu skvělou mládež, o čemž 
svědčí mimo jiné dva tituly v extralize staršího dorostu (z let 2004, respektive 2005), 
u kterých Růžička nemohl chybět. Krom něho se na těchto triumfech podíleli takoví 
hráči jako Vladimír Sobotka, Tomáš Svoboda, Jakub Sklenář či Vladimír Roth. Našlo by 
se ale několik dalších hráčů, kteří mají to štěstí, že se hokejem živí (řada z nich 
dokonce v současnosti, nebo v nedávné minulosti hrála první ligu – Jebavý, Soldán, 
Ondráček, Stromko atd.). Základní kostra slávistických šampionů pochopitelně 
nesměla chybět ani v reprezentačních výběrech. Vladimír Růžička v podstatě prošel 
všemi mládežnickými reprezentacemi. V ročníku 2003/2004 debutoval v národním 
týmu U‐16, rok nato se pak objevil i ve výběru hráčů do sedmnácti let a 
v následujících letech si zahrál i za osmnáctku a dvacítku. K tomu se ovšem ještě 
dostaneme... 

 
MLÁDEŽNICKÁ LÉTA 

  Jméno Vladimíra Růžičky je neodmyslitelně spjato s pražskou Slavií. Možná 
snad ještě více než s Litvínovem, kde se přitom hokejovému řemeslu vyučil a právě 
odsud odcházel za moře. Ono ani není divu. Ve Slavii totiž nepřetržitě působil 
neuvěřitelných dvacet let! V roce 1994 jako kapitán dovedl Pražany k postupu do 
nejvyšší soutěže, o šest let později se pak stal hlavním trenérem Sešívaných, jímž byl až 
do letošní sezóny. Není tedy divu, že i jméno jeho syna, pětadvacetiletého Vladimíra 
Růžičky mladšího, je spjato s pražskou Slavií. Právě v tomto klubu totiž současná opora 
Pirátů prožila svá mládežnická léta. „V začátcích mi nejvíc pomohl táta, to je jasné. 
Dával mi kapky, byl na mě přísnější než na jiné. Někdy jsem to snášel těžce, nebylo to 
občas zrovna příjemné. Ale vím, že to se mnou myslel a myslí dobře. Že to dělal pro 
moje dobro,“ uvedl pro hokej.cz.  

O talentu Vladimíra Růžičky sice nebylo pochyb, přesto bylo velkým 
překvapením, když hned v ročníku 2005/2006 nakoukl do extraligy (i když značnou 
roli v jeho povýšení k mužům hrála početná marodka Slavie). Svůj debut v nejvyšší 
soutěži si tak Růžička připsal už v šestnácti letech, stejně jako kdysi jeho slavný otec. 
Narozdíl od něj se však neprosadil hned v prvním střídání (to lze ovšem Vladimírovi 
Růžičkovi mladšímu těžko vyčítat, že?). Šestnáctiletý mladíček se mezi muži otrkal 
velmi rychle. Ve zmiňovaném ročníku totiž stihl za áčko Slavie nastoupit k dalším 
dvanácti duelům, v nichž se mu dokonce podařilo skórovat (premiérová trefa byla o 
to sladší, že pokořil ikonu české brankářské školy Milana Hniličku)! Jeho výkony nešlo 
přehlédnout, pochopitelně tedy v též sezóně odcestoval s reprezentační osmnáctkou  

  Hokejista, jenž vyrostl do 190 centimetrů, byl už od útlého věku hráčem, na 
jehož hru byla radost pohledět. Sbíral spoustu kanadských bodů a svému otci rozhodně 
nedělal špatnou vizitku. Vladimír Růžička junior měl navíc to štěstí, že se dostal do  
 

HRÁČSKÉ INFO 
17. 2. 1989 
190cm, 97kg 
hůl levá 
útočník 
29Z, 11G, 15A, 
+4 +/‐, 38 TM 



 

na mistrovství světa této věkové kategorie. Česká republika 
tehdy poskládala velmi slušný tým, který se spoléhal na skvělé 
gólmany (Jakub Kovář s Michalem Neuvirthem) a na hvězdami 
nabitou ofenzivu v čele s Voráčkem, Frolíkem či Tlustým. 
Talentovaný celek nakonec obsadil skvělou třetí příčku a domů si 

rychle, jak se očekávalo... 
 

SEDM LET VE SLÁVISTICKÉM ÁČKU 
  Již od sezóny 2007/2008 figuroval Vladimír Růžička 
mladší na soupisce A‐mužstva pražské Slavie. A to až do jara 

jeho první dlouhodobější zranění, naštěstí  dosud i o poslední 
takové. 
  V sezóně 2011/2012 se svěřencům Vladimíra Růžičky 
staršího vůbec nedařilo. Slavia dokonce nepostoupila ani do 
play‐off a celkově skončila až dvanáctá. Dnes již 25letý centr si  

kam by to dotáhl Vladimír Růžička bez svého otce můžeme 
jen spekulovat, na druhou stranu musí každý uznat, že to 
pro něj rozhodně není záviděníhodná pozice. Ne každý by 
tento psychický tlak dokázal ustát tak, jak se to podařilo 
Vladimírovi. Minimálně za to zaslouží velký obdiv. Ano, 

odvezl velmi cenné bronzové medaile. Nutno ovšem dodat, že 
v úspěšném manšaftu hráli prim jiní hráči než Růžička. Ten zazářil 
až v následujícím roce, kdy si opět vybojoval nominaci na MS 
hráčů do osmnácti let. Se šesti body totiž společně s Ondřejem 
Romanem opanoval produktivitu národního výběru. Narozdíl od 
předcházejícího roku však nepřišel týmový úspěch, ba co víc, 
česká osmnáctka se postarala o historický průšvih – sestoupila  
z elitní skupiny. Pro Růžičku bylo zklamání navíc umocněno i tím, 
že byl kapitánem tohoto výběru... 

2014! Za sešívané tedy odehrál sedm ročníků a v součtu 
s předcházejícími roky, kdy do extraligy pouze nakukoval, za ně 
odehrál 396 duelů. Bohužel pro 190 centimetrů měřícího 
forvarda byly povedené pouze první čtyři ročníky, od té doby to 
šlo s Pražany a v podstatě i s ním tak trochu s kopce. Nutno  
ovšem podotknout, že zejména první dvě sezóny opravdu stály 
za to! 

Hned v ročníku 2007/2008, tedy v první sezóně, kdy 
Růžička nastupoval v nejvyšší soutěži stabilně, se totiž dočkal 
extraligového titulu! V play‐off sice mladý forvard nebyl moc 
vidět, ale to bylo vzhledem k jeho nízkému věku vcelku 
pochopitelné. Každopádně v základní části bodoval hned 
patnáctkrát a stal se nejproduktivnějším juniorem extraligy. 
Tohoto primátu docílil i v nadcházejícím ročníku, byť bodoval 
„pouze“ jedenáctkrát. Nižší produktivitu měl ovšem i z toho 
důvodu, že na přelomu let 2008 a 2009 odcestoval s národním 
týmem do 20 let na juniorský šampionát. Na něm se mu dařilo 
více než obstojně, s pěti kanadskými body dokonce patřil 
k nejproduktivnějším hráčům svého týmu. Stejně jako 
v předcházející sezóně si navíc prodloužil sezónu až do dubna,  

  I tak však bylo o Vladimírovi Růžičkovi mladším hodně 
slyšet (a nejen díky tomu, že jeho otec je jednou 
z nejvýznamnějších persón evropského hokeje).  Nebylo tedy 
velkým překvapením, když jeho jméno zaznělo na draftu do NHL 
v roce 2007. Již ze 103. pozice si odchovance Slavie zamluvil 
Phoenix, jenž dnes působí pod názvem Arizona Coyotes. Jen pro 
zajímavost, až po Růžičkovi přišel na řadu Jamie Benn (Dallas 
Stars), v současnosti jeden z nejlepších kanonýrů světa. „Draft je 
fajn, ovšem hlavní k cestě do NHL bude především tvrdá práce," 
věděl moc dobře. Vladimír Růžička si ovšem v National Hockey 
League nikdy nezahrál. Jeho další vývoj totiž neprobíhal tak  
   
  jelikož Slavia opět postoupila do finále play‐off. Tentokráte měl 

na cestě Sešívaných mezi první dva celky mnohem větší podíl. 
V semifinálové sérii s Plzní totiž rozhodl samostatné nájezdy. A 
to  na  juniora  velmi  drzým  způsobem!  Proti  plzeňskému 
gólmanovi  se  rozjel  šnečí  rychlostí,  zamíchal  s pukem  a  pak 
bezpečně  zavěsil.  I  to  svědčí  o  tom,  jak  psychicky  odolným 
hráčem je. Co by se asi stalo, když by tento nájezd neproměnil? 
Odpověď  je  jednoduchá,  všichni  by  mu  „laxní“  provedení 
nájezdů  dali  náležitě  sežrat  a  opět  by  na  něj  bylo  pohlíženo 
jako  na  protekční  dítě.  Vladimír  Růžička  junior  však  uspěl  a 
všem pochybovačům načas zacpal ústa... Jak jistě všichni dobře 
víte, Slavia  tentokráte na Karlovy Vary nestačila a brala  „jen“ 
stříbrnou medaili. Na nájezdový blafák  slávistického mladíčka 
se ovšem jen tak nezapomíná. „Nejdřív musím říct, že jsem byl 
hrozně vyklepaný, protože jsem věděl, že kdybych nedal, tak to 
tátovi  otlučou  o  hlavu.  Pak  jsem  jel,  půlka  haly  píská,  druhá 
půlka  chce,  abych  ho  dal.  Před  15  tisíci  lidmi  jsem  takhle 
důležitý  nájezd  nejel.  Bylo  to  úžasné,“  sdělil  krátce  po 
proměnění své penalty.  

nicméně v tomto ročníku vytvořil dodnes platný rekord 
v počtu nastřílených branek v naší nejvyšší soutěži. Jeho 
potence se zastavila na jedenácti gólech. V nadcházející 
sezóně, té s datováním 2012/2013, už to byla zase ta stará 
dobrá Slavia. Ta skončila v základní části na skvělém 
druhém místě a ve vyřazovacích bojích vybojovala 
bronzovou medaili, což před startem ročníku očekával 
málokdo, zvláště když začátek této sezóny byla ovlivněn 
výlukou v NHL a sešívaní mohli využít služeb jediného 
hráče ze zámoří – Vladimíra Sobotky (krátce pak i Romana 
Červenky). Pro Vladimíra Růžičku mladšího se tedy jednalo 
o další medaili do již tak napěchované rodinné sbírky. 
Opravdu raketový vzestup kariéry... 
  Bohužel pro něj i pro celou Slavii skončily v roce 
2013 zlaté časy. Od té doby Pražané bojují v podstatě o 
holé přežití. Finanční problémy jsou veřejně známé, nedaří 
se ani co se týče sportovního hlediska. V sezóně 2013/2014 
skončili Sešívání na desátém místě, letos bude konečné 
umístění Pražanů pravděpodobně daleko horší 
(momentálně jsou hlavními adepty na účast v baráži)... U 
toho už ale nebude ani Vladimír Ružička mladší, ani jeho 
otec. Zatímco první jmenovaný ze Slavie odešel, aby se 
pokusil prosadit do kádru Dinamo Riga, Vladimír Růžička 
starší se rozhodl upřednostnit reprezentaci. Jejich cesty se 
však zase velmi brzy spojily... 

  Vladimír Růžička měl tedy ve své sbírce další cenný 
kov. Chyběl mu tak pouze extraligový bronz. Na doplnění své 
vitríny však nemusel čekat vůbec dlouho. Hned v následujícím 
ročníku 2009/2010 totiž Slavia skončila na třetím místě. 
Vladimír Růžička už věkem nepatřil mezi juniory a jeho role 
v týmu postupně rostla, byť ve třech utkáních vypomohl i 
partnerskému Havlíčkově Brodu. I v sezóně 2010/2011 se 
pražská Slavia probojovala až do semifinále play‐off. Ve 
vyřazovacích bojích však Růžička svému mateřskému celku 
nemohl vypomoci. Už v polovině základní části si totiž přivodil 
vážné zranění – zlomeninu kotníku, kvůli němuž musel zbytek 
ročníku strávit na marodce. Pro vysokého centra se jednalo o 

 
TÁTA, TÁTA A ZASE JEN TÁTA... 

  Po celou kariéru se Vladimír Růžička musí potýkat 
s různými narážkami na svého otce. Situace je o to horší, že 
vyrůstal v českém prostředí, kde se vzhledem ke špatným 
zkušenostem za vším hledá protekce už z principu. O tom, 



 

v posledních letech už Růžičkova výkonnost nebyla optimální a možná, že 
kdyby trenérem a manažerem Slavie nebyl jeho otec, už dávno by byl 
vytrejdován. Možná ale také ne... „Má to samozřejmě svoje plusy i minusy. 
Na jednu stranu je dobré, že mi různě pomáhá a radí, v tom mám určitě 
velkou výhodu. Na druhou stranu je mi líto, když lidé říkají, že hraju hokej 

  Vladimír Růžička si tak musel těsně před startem nové sezóny 
hledat nové angažmá. Rozhodně nebyl v situaci, kdy by si mohl vybírat, 
protože většina mužstev už měla soupisky zaplněné. Nakonec tedy 
kývnul na nabídku z Chomutova. O jeho přestupu k Pirátům se 
spekulovalo již od té doby, co mu vypršela smlouva se Slavií, takže jeho 

ROLE VLADIMÍRA RŮŽIČKY STARŠÍHO V TÝMU CHOMUTOVA 
 
 
 

Vladimír Růžička sice na vlastní žádost skončil jakožto trenér ve Slavii Praha, z vrcholového hokeje se však 
nestáhl. Na koučování Slavie si kvůli reprezentačním povinnostem netroufl, když ho však kamarád Jaroslav Veverka 
požádal, aby pomohl Chomutovu zpátky do extraligy, tak neváhal. Spekulovalo se, že Pirátům pomůže coby jeden 

 
 

z vlastníků, tato teorie se však nepotvrdila, byť by tomu okolnosti nahrávaly. Není však všem dnům konec, třeba se 
jednou Vladimír Růžička rozhodne vstoupit do klubu i touto cestou. 

jen kvůli tátovi. Snažím se jim dokázat, že to tak není. Bohužel ale tito lidé 
byli, jsou a budou a já se s tím musím vyrovnat. I kdybych se dostal třeba do 
NHL, stejně řeknou, že je to díky tátovi,“ netajil se. „Ať už dokážu cokoliv, 
stejně se najdou ti, kteří budou tvrdit, že kdybych nedostal šanci od táty, 
tak bych tam nebyl. Každopádně, lidi, kteří mě znají, vědí, kde je pravda, a 
jestli si o mně někdo dělá úsudek, aniž by mě znal, je to jeho problém,“ 
dodal v rozhovoru s Jaroslavem Halamkou.  

přesun do první ligy nebyl zas tak překvapivý. „Věděl jsem, že 
Chomutov má ty největší ambice a chce postoupit zase zpátky. Navíc 
mě tady chtěl trenér, a to je pro hráče vlastně ta největší výhra,“ řekl . 
„První liga je pro mě pochopitelně nová, ale přistupuju k tomu seriózně 
a beru to tak, že každý zápas chceme vyhrát a nerozlišuju, jestli je to 
první liga nebo zahraničí. Jde o to na ledě podat maximum,“ uzavřel 
útočník, jenž se na severu Čech opět potkal se svým otcem, který 
ambiciózním celku zastává pozici konzultanta. „Já už to ani moc 
nevnímám, že je v klubu zase táta. Já už si tím procházím celým 
hokejovým životem, ať už to bylo ve třetí třídě, dorostu, v juniorce... 
Moc to neřeším, soustředím se hlavně na sebe, abych co nejvíce 
pomohl týmu. Přišel jsem, aby se postoupilo zpátky, a na to se 
soustředím,“ uvedl v interview pro stránky piratichomutov.cz. „Táta 
chodí hlavně za trenéry, jako poradce všechno probírá s nimi. Pokyny 
nám rozdávají jen kouči,“ prozradil čtenářům iDnes.cz a dodal, že spolu 
hokej zas tolik neřeší: „Já bydlím v Chomutově, táta v Praze. Někdy se 
tam dostanu, ale to jsme spíš rádi, že se jako rodina vidíme a hokej 
neřešíme. Když už, tak po telefonu.“  

 
 
 
 
 

Zatím je však „pouze“ konzultantem. Současný tým Pirátů tak v podstatě vznikal pod jeho dohledem (byl 
rádcem současného sportovního manažera Borise Čaply). Už když bylo oznámeno, že se stal členem chomutovské 
organizace, bylo velmi pravděpodobné, že s sebou do první ligy vezme i svého syna. Vladimír Růžička mladší však obdržel 
pozvánku na kemp Dinamo Riga. Tam však neuspěl, a proto nebylo překvapením, když ho krátce před startem sezóny 
získal Chomutov, tým mocně zbrojící na extraligu. 

 
 
 

Vladimír Růžička je velmi často přítomen na domácích zápasech severočeského favorita. Jak je vidno z tohoto 
odkazu ( ZDE), tak zápasy Pirátů hodně prožívá. Je tedy vidět, že si k Chomutovu velmi rychle vytvořil kladný vztah. 
Pomůže mu jakožto konzultant (a v budoucnu možná i z jiné pozice) k návratu do nejvyšší soutěže? MÍSTO KHL PRVNÍ LIGA 
 Jak již bylo zmíněno, cesty slavného otce a jeho syna se po 

skončení sezóny 2013/2014 rozešly. „Už jsem na sobě vycítil, že potřebuju 
nějakou změnu,“ sdělil pro iSport.cz útočník, jenž přijal nabídku na testy 
v Rize. „Na Slavii budu pochopitelně vzpomínat jenom rád, ale v klubu mi 
skončila smlouva a sám na sobě jsem vycítil, že už potřebuju změnu. Mám 
na to i věk, abych zkusil něco jiného, vždyť na Slavii jsem byl od dětství, od 
nějakých šestnácti let už jsem hrál i v áčku. Neříkám, že to byl úplně 
stereotyp, ale trošku jo…“ dodal. „V podstatě jsem byl navíc i rád, že už mě 
nebude trénovat táta a v tomhle dostanu nový impuls, protože jsem si toho 
za ty roky vyslechl dost. Že mě trénuje táta, že jsem ve Slavii hlavně díky 
němu a tak… Pořád se to řešilo. I s ním jsme hodně věcí probírali spolu, teď 
už si to budu muset řešit sám. Chci jít vlastní cestou a věřím, že to zvládnu,“ 
uzavřel pro Zdeňka Jandu vyhlášený specialista na samostatné nájezdy.  

  Vladimír Růžička měl velmi rozvážný start do sezóny, pak se 
navíc zranil. V poslední době se však dostává do velmi dobré formy. 
„Chvilku jsem si na 1. ligu musel zvykat, a když jsem se docela rozjížděl, 
naštípnul jsem si kotník a pět týdnů jsem chyběl,“ netajil se pro 
redaktora iDnes.cz Petra Bílka. „Když dostávám hodně prostoru na 
ledě, hrozně mi to sedí. Snažím se za to odvděčit co nejlepšími výkony,“ 
dodal hokejista, jenž má momentálně na svém kontě 29 odehraných 
zápasů s bilancí 11+15. „V Chomutově si to užívám. Je tu parádní 
zázemí a všechno kolem týmu funguje výborně. My máme klid vyloženě 
na hokej. Zaklepu to, ale zatím to šlape. Chceme extraligu vybojovat 
pro fanoušky i pro lidi, kteří klub podporují a dávají do toho peníze.“ 

Vladimír Růžička však na zkoušce v Dinamu Riga, což je nejslavnější 
celek v Lotyšsku a účastník prestižní KHL, neuspěl. Upřímně řečeno to 
nebylo zrovna velké překvapení. Ani v extralize totiž tento centr, jehož 
přednostmi jsou přehled ve hře a přesné přihrávky (tyto vlastnosti podědil 
po otci), nijak nevyčníval. „Celou dobu to vypadalo dobře, manažer mě 
chtěl, ale trenér měl jiné představy. Nicméně já jsem za tu zkušenost rád, 
dal jsem tomu opravdu všechno. Život jde dál, i když to nevyšlo...“ 

  
 

DOTAZNÍK VLADIMÍRA RŮŽIČKY MLADŠÍHO 
zdroj: hokej.cz (Václav Jáchim) 

 
Čeho se nejvíc bojíte? "Určitě zranění. Zdraví je totiž nejdůležitější. V osobním životě mi vadí faleš. Štvou mě lidé, kteří 
vás v dobách úspěchů klepou po ramenech, ale později vás pošlou do kolen." 
 
Co vás dokáže naštvat? "Během zápasů fauly ‐ všechny ty háčky, držení, sekání. A v soukromí? Především lež, 
vypočítavost. K tomu bych přidal také pomluvy, jenže s tím se člověk musí naučit žít." 
 
Oblíbení herci, herečky? "Bruce Willis, Jim Carrey, z hereček třeba Sandra Bullock. Rád se podívám na české filmy, ale 
spíš na ty starší. Současné snímky se mi moc nelíbí." 
 
Jakou posloucháte muziku? "Převážně rap nebo taneční hudbu." 
 
Co vám chutná? "K pití fanta nebo kola, v jídlech jsem na omáčky. Hlavně od maminky. Hokejisté většinou jedí kuřecí 
maso nebo špagety, ale to bývá většinou v den zápasu. Když nehrajeme, dám si i jiné dobroty." 
 
Jste pověrčivý? "Trošku ano. Ale ne moc. Jako první třeba chodím poklepat brankáře, jiné věci mě však nechávají v 
klidu. Když třeba přeběhne černá kočka přes cestu a podobně. Rituálům moc nepodléhám." 
 
Záliby? "Jiné sporty, také kino, občas vyrazím s kamarády třeba někam do pizzerie. Jsem docela společenský, rád jdu 
někam mezi lidi." 

http://isport.blesk.cz/clanek/hokej-domaci-souteze-prvni-liga/217231/lev-v-kleci-ruzicka-proziva-zapasy-chomutova-jako-ze-stridacky.html
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634 extraligových utkání. Přes tři sta kanadských bodů. Jedenáct 
reprezentačních startů. Mistrovský titul s Žilinou. To je stručná vizitka 
Jaroslava Kally, nové posily prvoligových Litoměřic. Pojďme si ovšem 
tohoto produktivního forvarda přiblížit podrobněji.  
 

v pozdějším stádiu své kariéry přikládal tréninku důležitější vliv. „To už 
se bohužel nedá vrátit,“ řekl Kalla, který se tak sice nestal hvězdou 
nějaké prestižní zahraniční soutěže, ale v extralize si nakonec udělal 
opravdu dobré jméno.  
Ale nepředbíhejme a vraťme se na konec roku 2001, kdy se 183 

SENIORSKÉ ZAČÁTKY  centimetrů vysoký forvard stal staronovou posilou Kladna. V prvních 
dvou sezónách na mateřském ledě se ovšem Kallovi nevedlo podle 
představ a vypomáhal i v 1. lize. V sezóně 2000/2001 odehrál devět 
utkání za Beroun, takřka celý nadcházející ročník pak strávil v Ústí nad 
Labem. Ve Slovanu konečně nabyl ztraceného sebevědomí. Vždyť se 
stal díky třiatřiceti kanadským bodům nejproduktivnějším hráčem 
týmu. Zářil i v play‐off, kde rovněž vyhrál všemožné klubové statistiky. 
V samotném závěru sezóny se pak vrátil do Kladna, na něhož čekala 
baráž proti posílenému Liberci. Jenže ani Kallova přítomnost 
Středočechy nezachránila.  

  Jaroslav Kalla, hráč narozený v roce 1979, se hokejovému 
řemeslu vyučil ve městě, kde poprvé spatřil světlo světa – tedy na 
Kladně. Nebyl ovšem první, a ani poslední, kdo věhlasnou kladenskou 
školu opustil a vydal se do nedaleké Prahy. Jaroslav Kalla totiž ještě 
v dorosteneckém věku přesedlal do slavné Sparty. 
  V ní nakoukl do dospělého hokeje. A to hned v ročníku 
1997/1998, kdy naskočil do jednoho zápasu základní části a do čtyř 
duelů vypjatého play‐off. Kalla ovšem nástup do rozjetého vlaku 
zvládnul a získal mnoho cenných zkušeností. Ty pak zužitkoval 
v následující sezóně, v níž nastoupil už do jednadvaceti utkání, což je 
na juniora poměrně solidní porce.  

Sestup Kladna ovšem svým způsob nahrál Kallovi do karet. 
Konečně se s ním totiž začalo počítat do základní sestavy. A Jaroslav 
Kalla se chytil šance za pačesy a stal se jednou z opor týmu, jenž toužil 
po urychleném návratu mezi elitu. V současnosti již 34letý univerzál 
(centr/pravé křídlo) totiž ve 35 duelech nasázel hned třiadvacet 
branek! Tato bilance mu nakonec stačila k bronzové pozici ve střelecké 
tabulce celé soutěže. Nedařilo se mu ovšem pouze po individuální 
stránce, ale skvěle si vedlo i jeho Kladno, jež uspělo v play‐off i 
následné baráži s Havířovem a vrátilo se do nejvyšší soutěže. Zkrátka a 
dobře, pro Jaroslava Kallu to byla zlomová sezóna a první krok k tomu, 
aby se v budoucnu stal jednou z kladenských legend.  

  Na svůj premiérový bod a trefu si ovšem musel počkat do 
ročníku s datováním 1999/2000. To už ale oblékal barvy Karlových 
Varů, kam přišel z pražské Sparty na přestup. V Energii měl 
pochopitelně o něco důležitější roli než v ambiciózním holešovickém 
celku. Logicky se to projevilo i na jeho statistikách, do nichž si zapsal 
hned pět  vstřelených branek.  
 

ZPĚT NA DOMÁCÍM LEDĚ 
V lázeňském městě zahájil i následující sezónu s datováním 

2000/2001. Po čtrnácti kolech ovšem ohlásil návrat do mateřského 
Kladna. Tedy do klubu, odkud jako mládežnický hokejista odcházel 
s pověstí velkého talentu. Svůj potenciál však nenaplnil, není totiž 
žádným tajemstvím, že si tréninkové dávky rozhodně nepřidával. Až  

 
STATISTIKY REPREZENTAČNÍ ZKUŠENOSTI 

  Druhým a snad ještě důležitějším krokem byla nadcházející 
sezóna, tentokráte už s přívlastkem extraligová. Jaroslav Kalla se v ní  

  
 

 



totiž blýskl dvaceti kanadskými body a bylo jasné, že už do 1. ligy 
hostovat nepůjde. V sezóně 2004/2005 sice Kalla nasbíral jen 14 
bodů, ale v nadcházejícím ročníku si zlepšil svou pověst šestnácti 
vstřelenými brankami. V jednom duelu dokonce nasázel hned čtyři 
branky, což pochopitelně zanechalo opravdu skvělý dojem. „Přitom 

kvalitní střelu. Zajímavé je, že početní výhody odehrál jakožto falešný 
obránce. Kallovy výkony pochopitelně zaujaly i Aloise Hadamczika, 
jenž tohoto technicky zručného forvarda povolal na čtyři duely 
národního týmu. „Nečekal jsem, že bych se do reprezentace mohl 
vrátit. Vždyť je o tolik lepších hráčů než já," říkal skromně. Příliš 

dokonce v té době šířily pomluvy, že potřebuje více peněz kvůli 
tomu, že hraje automaty. To pochopitelně Kalla razantně vyvrátil. 
„Veškerý volný čas trávím doma s rodinou. Všichni, kdo mě znají ví, 
že automaty nehraji. Mám jen hypotéku na barák, a kdo ji 
dnes nemá?  Z této stránky jsem rád, že jsem pryč z Kladna,“ řekl 

 

SEDM HRÁČŮ S NEJVÍCE BODY  
ZÍSKANÝMI V DRESU KLADNA 

zdroj: eliteprospects.com 
 

1. MILAN NOVÝ (700b) 
jsem nikdy nebyl žádný superstřelec,“ kroutil hlavou samotný Kalla.   skromně na šestého nejproduktivnějšího hráče extraligové sezóny 

2006/2007.  
v interview pro Deník.  

 Ročník 2005/2006 skutečně znamenal pro kladenského 
odchovance velký průlom. Jaroslav Kalla totiž svými výkony natolik 
zaujal, že byl nominován hned na dva turnaje Euro Hockey Tour. 
V šesti mezistátních zápasech se mu dokonce hned dvakrát 
podařilo skórovat. Oba góly dal v duelu s Finskem, které hlavně 
díky němu Češi porazili. „Tehdy to pro mě byl pohádkový večer," 
zavzpomínal. Zkrátka a dobře, o Kallovi se konečně  začalo mluvit 
jako o elitním extraligovém hráči. Závěr impozantní sezóny si pak 
zpestřil v Leksandu, týmu ze švédské Elitserien, kam přišel na 
výpomoc před boji o záchranu. Ale ani jeho přítomnost nakonec 
tradičnímu celku k záchraně nepomohla. „Byla to ale dobrá 
zkušenost,“ konstatoval. 

Nutno ovšem dodat, že to byla poslední Kallova zkušenost 
s reprezentací. Ne že by se mu v nadcházejících ročnících nedařilo, 
ale svezl se s nemohoucností svého Kladna. Jedinou výjimkou byl 
ročník 2007/2008, kdy se dařilo jak Kallovi (40 kanadských bodů), tak 
i Středočechům (postup do play‐off). Zato v následujících třech 
sezónách hrálo Kladno pouze play‐out. Kalla však o změně adresy ani 
o zahraničním angažmá nikdy neuvažoval. „Jsem patriot a v Kladně 
jsem byl spokojenej," zdůvodnil.  

VÝKONNOSTNÍ SEŠUP 
  Jak již bylo zmíněno, novým zaměstnavatelem zručného 
hokejisty se stala pražská Slavia. Té se upsal i přesto, že do 
extraligy nakouknul v dresu největšího rivala Sešívaných – tedy 
Sparty. Vladimír Růžička si od hvězdné posily z Kladna sliboval 
velké věci. Měl být tahounem týmu a náhradou za Michala 
Vondrku. Jenže Jaroslavu Kallovi angažmá ve Slavii vůbec nevyšlo. 
Oproti předchozí sezóně se jeho výkonnost zhoršila minimálně o 
dvě třídy a fanoušci byli z jeho herního projevu značně rozpačití. Po 
25 zápasech, v nichž Kalla nasbíral pouze sedm kanadských bodů, 
došla vedení Slavie trpělivost a zkušený forvard si musel začít 
hledat nové angažmá. Nakonec se dohodl na podmínkách zkušební 
smlouvy v Bělorusku, kam v poslední době chodí relativně dost 
českých hráčů. Jenže ani v Neman Grodno Kallovi pšenka nekvetla. 
Byl sice představen jako hvězdná akvizice, ale po třech zápasech 
byl opět uvolněn. Zkrátka nepřesvědčil natolik, aby zabral místo 
jiným cizincům (třeba Peteru Fabušovi nebo Jaroslavu Kristkovi).  

 
2. PAVEL PATERA (600b) 

Rytíře opustil až po sezóně 2011/2012, která byla z pohledu 
podsaditého forvarda velmi povedená. S pětatřiceti získanými body 
byl totiž nejproduktivnějším hráčem týmu. Za jeho odchodem do 
Slavie Praha rozhodně nemusíme hledat žádnou senzaci, prostě už 
chtěl změnu. Navíc vidina úspěchu s Pražany byla velice lákavá. 
Nicméně klíčovou roli hrály platové podmínky. „Měl jsem nějakou 
smlouvu, kterou mi Kladno snížilo. Jen jsem chtěl zpátky to, co jsem 
měl. Vedení tehdy říkalo, že začínají a peněz moc není, ze své dobré 
vůle jsem šel tehdy níž. Kladno mi je teď nechtělo dát zpátky na 
tehdejší úroveň, tak jsem je dostal jinde,“ odůvodnil. Po Kladně se  

Pro Jaroslav Kallu byla tato švédská anabáze na dlouhou 
dobu poslední zahraniční zkušeností. Dalších šest let totiž strávil 
v dresu Kladna. Nutno dodat, že to byly velmi úspěšné roky. 
Alespoň z individuálního hlediska. Hned ročník 2006/2007 byl ten 
vůbec nejpovedenější. Kalla si v něm totiž vytvořil osobní rekord ‐ 
48 kanadských bodů. Hodně z branek a asistencí nasbíral 
v přesilových hrách, v nichž mohl snáze uplatnit svou šikovnost a  

 
3. MARTIN PROCHÁZKA  (419b) 

Jaroslav Kalla však nemusel smutnit dlouho. Vzápětí totiž  
  

HRÁČSKÉ INFO 
7. 12. 1979 

180cm, 95kg  
4. RADEK GARDOŇ (335b)  hůl pravá 

40Z, 8G, 41A, 
+14 +/‐, 16TM 

 
5. JAROSLAV KALLA (305b) 

 
6. JIŘÍ DUDÁČEK (295b) 

 
7. JOSEF ZAJÍC (268b) 



 

JAK SE DAŘÍ DALŠÍM „ZTRACENÝM SYNŮM“  
KLADENSKÉHO HOKEJE? 

 

dostal nabídku ze Zvolena, což byl tehdy elitní tým slovenské 
nejvyšší soutěže, jenž lačnil po titulu. Kladenský rodák měl 
představovat poslední dílek do už tak sehrané skládačky. A svůj 
úkol rozhodně splnil! Neoslnil sice produktivitou (v 17 zápasech 
play‐off dal jen dvě branky), ale byl hodně vidět a pro svůj tým byl 

AZYL V PRVOLIGOVÝCH LITOMĚŘICÍCH
  V létě 2014 se Jaroslav Kalla opět ocitl bez angažmá. Logicky 
by se nabízel návrat na Kladno, jež spadlo do 1. ligy, ale Rytíři 
neprojevili o bývalého lídra dostatečný zájem a ten tak kývl na 
nabídku severočeským Litoměřicím. „Moc jsem nevěděl, do čeho jdu. 

 

DALŠÍ ÚDERNÉ DVOJICE V 1. LIZE 
 

NOUZA ‐ STRAKA 
(České Budějovice) 

 

MARTIN FROLÍK 

Ačkoliv hrál skvěle, jeho Rebel se 
nedokázal zvednout z posledního místa 
prvoligové tabulky. Kuchler však potápějící 
se loď opustil a zamířil do 3. nejvyšší 
německé soutěže.  

  (HK Nové Zámky, MOL Liga) velmi užitečný. I díky jeho výkonům tak Zvolen slavil svůj druhý 
titul v historii. Společně s Kallou slavili například Kamil Brabenec, 
Andrej Podkonický či prvoligovým fanouškům velmi dobře známí 
Marek Čurilla a Jaroslav Hertl (v současnosti hráč Prostějova). Pro 
Kallu bylo vítězství ve slovenské nejvyšší soutěži jedním 
z největších úspěchů v kariéře. Mezi ty další se řadí starty 
v reprezentaci a postup s Kladnem do 1. ligy. Rozhodně tedy může 
být na co pyšný... 

První ligu jsem hrál naposledy před třinácti lety v Ústí nad Labem. 
Myslím si, že tahle soutěž ale vůbec není špatná. Hodně hráčů z 
extraligy nyní hraje první ligu a je to znát. Hodně prvoligových týmů si 
pomáhá s týmy z extraligy a tím se úroveň hodně zvyšuje,“ sdělil 
v interview pro hclitomerice.cz. 

  V sezóně 2013/2014 přesedlal do Žiliny. A s ní měl úplně 
odlišné starosti. Stejně jako o rok předtím mělo ovšem i toto 
jednoroční angažmá sladkou tečku. S Žilinou totiž s přehledem 
zvládl baráž o udržení, a k velké úlevě tak nenapodobil předešlé 
sestupy s Kladnem a Leksandem. „Ze začátku se mi tam líbilo. 
Dobré to bylo do loňského prosince a letošního ledna, ale pak se v 
klubu začaly dít divné věci a všechno se změnilo. Já jsem pak chtěl 
sám odejít, ale přišel nový trenér a ten mi řekl, že mě nepustí. Byl 
jsem rád, že jsem dohrál sezonu. Do vedení hokeje začalo mluvit 
město a to nebylo dobře. Jinak Žilina je hezké město, je tam krásné 
okolí a nebylo to ani tak daleko domů. Dalo se jet po dálnici, takže 
po téhle stránce to bylo v pohodě,“ zhodnotil Kalla pro Jana a 
Michaelu Luňáčkovi. 
 
 

  K adaptaci v Litoměřicích Kallovi výrazně pomohla 
přítomnost Vítězslava Bílka. S tímto o čtyři roky mladším hokejistou 
totiž dlouhá léta nastupoval na Kladně. Letos se toto duo ztracených 
synů kladenského hokeje potkalo znovu, ne však v dresu Rytířů, 
nýbrž na severu Čech v Kalich aréně. Středočeský celek, který na jaře 
minulého roku sestoupil z extraligy, musí litovat, že o toto duo 
neprojevil zájem. Oběma zkušeným forvardům se totiž daří. Zatímco 
Kalla sbírá jednu asistenci za druhou, křídelník Bílek usiluje o korunu 
pro krále prvoligových střelců. „O mě neměli zájem a myslím, že je 
pro ně škoda, že ani o Víťu,“ řekl Kalla pro iDnes.cz. „Já vždycky spíš 
nahrával, Víťovi to teď padá. Je dobrý bruslař a umí si najet, kam 
potřebuju,“ dodal pátý nejproduktivnější hráč kladenské historie (dle 
serveru eliteprospects.com). „Na ledě o sobě stále víme. Máme 
důvěru na ledě. Což pro hráče strašně moc znamená,“ uzavřel Kallův 
parťák Vítězslav Bílek.  
 

Martin Frolík, jenž si zahrál i za národní 
tým, už druhým rokem působí v tzv. MOL 
Lize. V ní hrají zástupci Maďarska, 
Rumunska a také slovenský celek HK Nové 
Zámky. Právě v tomto klubu Martin Frolík 
působí. Podle očekávání patří k nejlepším 
hráčům soutěže. 
 
VLADIMÍR KAMEŠ 
(EV Füssen, GER3) 
Vladimír Kameš by byl rozhodně 
nadprůměrným prvoligovým obráncem. 
Však to dokazoval i v Písku, jemuž krátce 
vypomáhal právě z Kladna. Jenomže 
Kameš zmizel za hranice, hraje 3. nejvyšší 
německou soutěž v barvách Füssenu . 
 
MAREK ČURILLA 
(Milton Keynes Lightninh, EPIHL) 
Hokejista, jenž si krom Kladna vyzkoušel i 
působení v Mostě, Ústí nad Labem či ve 
Vrchlabí, měl sice velký potenciál, leč ho 
nedokázal naplnit. Po nepříliš povedeném 
angažmá v Mostě se dokonce uchýlil do 
rumunského klubu hrajícího mezinárodní 
MOL ligu, nyní však nastupuje v anglické 
EPIHL.  
 
DAVID STIELER 
(EV Regensburg, GER3) 
Útočník, který v sezóně 2009/2010 
nasbíral 21 extraligových bodů. opustil 
Rytíře již v roce 2011. Poté zažil sestup 
s Mladou Boleslaví a následovalo 
dvouroční angažmá ve Skalici. Od 
letošního roku pak hraje pouze třetí 
německou soutěž. V ní si udržuje bilanci 
více než tří bodů na utkání! 
 
RICHARD DIVIŠ 
(HC Dukla Jihlava, 1. liga ČR) 
Kariéra Richarda Diviše, jenž si za Kladno 
zahrál ve 173 zápasech, v posledních 
letech začíná stoupat vzhůru. Není to 
přitom ještě tak dávno, co ho Kladno 
odložilo do Kadaně. Diviš nyní válí za 
Jihlavu a udržuje se v dobré formě, aby 
v případě povolání mohl naskočit 
v barvách extraligové Olomouce.  
 
JIŘÍ KUCHLER 
(1. EV Weiden, GER3) 
37letý veterán loni nedokázal zabránit 
kladenskému sestupu. Letos měl jeho tým 
nakročeno k dalšímu pádu o soutěž níže. 

 
 
 
 
 

 
 

ČACHOTSKÝ ‐ ZEMAN 
(Jihlava) 

 
 
 
 
 
 
 

 
MOSKAL ‐ ŽALČÍK 

(Šumperk) 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

HOLEC ‐ PEKR 
(Třebíč) 

 
 
 
 
 
 
 

 
LOSKOT ‐ JIRÁNEK 

(Havířov) 
 
 
 
 
 
 
 

 

HOVORKA ‐ GAJOVSKÝ 
(Chomutov) 

 
 
 
 
 
 

HORNA ‐ TENKRÁT 
(Kladno) 



JAK SE VYPLÁCÍ 
 LETNÍ AKVIZICE? 

Sestavy prvoligových mužstev se rok co rok výrazně obměňují. 
Pochopitelně mnohem více, než to bývá zvykem v naší nejvyšší soutěži. 
Pojďme se nyní podívat, jak se daří hráčům, kteří před startem letošního 
ročníku, respektive v jeho průběhu, posílili dané týmy.  
 
pozn.: Pět hvězdiček znamená maximum (nejlepší ohodnocení), jedna naopak minimum. 



JAK SE VYPLÁCÍ POSILY?

 

SK KADAŇ ČEZ MOTOR ČESKÉ BUDĚJOVICE SK HORÁCKÁ SLAVIA TŘEBÍČ 

MARTIN KADLEC                                                                          
Když v sezóně 2011/2012 Kadaň opustil a vydal se do Běloruska, opouštěl 
rodnou zem jako neznámý hráč, který v 1. lize nepatřil ani k těm průměrným 
hokejistům. Jenže během tříletého angažmá v Bělorusku Martin Kadlec 
hokejově vyzrál a zlepšil se natolik, že po svém návratu do Kadaně převzal 
jednu z vůdčích rolí. Ve Sportovním klubu dokonce letos podával tak dobré 
výkony, že si ho vytáhl partnerský Chomutov.   
 
MARTIN ŠAGÁT                                                                          
Martin Šagát v Kadani sezónu zahájil, posléze se však vrátil do Chomutova, 
kde odehrál 16 utkání s bilancí 2+2. Nyní je ovšem zpět na farmě, kde 
pochopitelně hraje klíčovou roli. Vysoký Šagát, jenž se v létě potýkal se 
zraněními, kvůli nimž se nedokázal dostat do ideální formy a nevměstnal se do 
základní sestavy Chomutova, dává hodně branek a i díky němu je Kadaň 
v tabulce překvapivě vysoko. 
 
MAREK RAČUK                                                                             
Marek Račuk už není vyjukaný junior. Ve dvaadvaceti letech naopak převzal 
jednu z vůdčích rolí v kadaňském týmu.Nikdy to nebyl příliš produktivní hráč, 
přesto by Sportovnímu klubu neuškodilo, kdyby dával více branek.  
 
VÁCLAV MOUČEK                                                                                
Brankář, jenž dosud sbíral zkušenosti se seniorským hokejem jen ve 
druholigové Kobře, se v Kadani ocitl ve velmi nezáviděníhodné situaci. Těžko 
se totiž nahrazují takoví gólmani jako Miroslav Hanuljak a Jan Strmeň. Mouček 
zatím nedosahuje kvalit ani jednoho z nich, což se projevuje i na 
podprůměrných statistikách 21letého gólmana. 
 
DAREK HEJCMAN                                                                             
Pro Darka Hejcmana je letošní sezóna jeho premiérovou mezi muži. Na svůj 
věk si tedy vede velmi dobře. Ještě před Vánoci se mu povedlo pokořit 
desetibodovou hranici, což je na dvacetiletého mladíčka slušná cifra.  

DUŠAN ŽOVINEC                                                                                
Když hrál ještě za Písek, tak se na něj pěly ódy. V kádru IHC byl totiž viditelně 
nejlepším obráncem týmu. Špatný dojem nezanechal ani v Litoměřicích. I 
proto se od něj na jihu Čech hodně očekávalo. Jenže Dušan Žovinec se letos 
trápí. Už v přípravě podával velmi nevyrovnané výkony, na dlouhou dobu 
navíc vypadl z herního rytmu vinou zranění. Stane se někdy kýženou 
defenzivní jistotou Motoru? 
 
PETR PUNČOCHÁŘ                                                                               
Zatímco Žovinec zůstal za očekáváním, jeho spoluhráč Petr Punčochář splňuje 
přesně to, co se od něj očekávalo. Odvádí nejen dobrou práci v defenzivě, ale 
překvapivě sbírá i hodně kanadských bodů. Oproti úvodu sezóny se navíc 
zlepšil i v disciplíně.  
 
JOSEF STRAKA                                                                                   
U Josefa Straky rozhodně není pochyby o tom, že si za své výkony zaslouží pět 
hvězdiček. V průvodci sezónou jsme vůči bývalé hvězdě KHL byli zdrženliví, ale 
Josef Straka ukázal, že do starého železa ještě nepatří.  
 
TOMÁŠ NOUZA                                                                               
To u Tomáše Nouzi se očekávalo, že bude sbírat body  jak na běžícím páse. A 
ex‐boleslavský veterán rozhodně nezklamal. Je jisté, že potřetí v řadě překoná 
třiceti gólovou hranici, takže v tomto případě asi není moc co dodávat, že? 
 
MARTIN HEŘMAN                                                                                
Neustále  se  mluví  o  dvojici  Straka‐Nouza,  na  jejich  parťáka  z elitního 
budějovického  útoku  se  ovšem  zapomíná.  A  rozhodně  neprávem... Martin 
Heřman totiž drží se svými spoluhráči krok a odvádí spoustu cenné práce. 
 
MICHAL ŠVIHÁLEK                                                                                
Švihálkovi je stále jen 21let, přesto předvádí velice slušné výkony. 
 

LUKÁŠ HAVEL                                                                                       
Po třiadvaceti odehraných zápasech měl na svém kontě čtrnáct vstřelených 
branek a dvanáct asistencí. Jenže v 26. kole se Lukáš Havel nešťastně zranil a 
svému týmu více než měsíc chyběl. Nebylo překvapením, že v době jeho 
absence měla Třebíč obrovské potíže se střílením branek. I to ukázalo, jak moc 
důležitým hráčem Lukáš Havel je, ačkoliv to není zrovna vzorný defenzivní 
hráč. 
 
ROMAN ERAT                                                                                       
Přípravu i úvod základní části měla ikona místního hokeje velmi povedený. 
Roman Erat své spoluhráče převyšoval a bylo zkrátka vidět, že se jedná se o 
hráče, co si zahrál za národní tým. V době herní krize se mu však příliš 
nedařilo. Nyní však opět válí a je nejproduktivnějším hráčem mužstva. 
 
MATĚJ PEKR                                                                                       
V sezóně 2012/2013 byl nejlepším střelcem první ligy, jenže v následujícím 
ročníku už mu to nelepilo tak jako dřív. I proto se nakonec nevměstnal do 
kádru extraligové Olomouce a působí formou hostování v partnerské Třebíči. 
Matěj Pekr má v posledních kolech skvělou formu a mnohdy je i nejlepším 
hráčem svého nového týmu. 
 
JAKUB BARTOŇ                                                                         
Kádr Mory se po postupu do extraligy výrazně obměnil. Místo v základní 
sestavě dokonce nezbylo ani na samotného kapitána – Jakuba Bartoně. 
Zkušený zadák tak putoval do Třebíče, kde s přehledem vede bodování beků. 
 
VÁCLAV JAROŠ                                                                                              
Jaroš byl v předcházejících ročnících opomíjen jihlavským trenérem Vlkem, i to 
byl jeden z důvodů, proč se vrátil do mateřského celku. Jenže ani pod koučem 
Jiřím Mičkou to nemá rychlonohý zadák vůbec snadné. Jistou roli v tom hrálo i 
komplikovanější zranění. Václav Jaroš by si rozhodně zasloužil větší šanci... 
 



JAK SE VYPLÁCÍ POSILY?

 

HC BENÁTKY NAD JIZEROU LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV RYTÍŘI KLADNO 

VÁCLAV MEIDL                                                                                  VÍTEK VANĚČEK                                                                                    
Vaněčkovi věřily Benátky nad Jizerou natolik, že po jeho návratu ze zámoří se 
Pojizeřané rozhodli zbavit služeb Jana Lukáše. Ten byl přitom v úvodní čtvrtině 
jasně nejlepším hráčem týmu. Sázka na osmnáctiletého mladíčka se však 
Středočechům vyplácí. Vítek Vaněček totiž za Janem Lukášem výrazně 
nezaostává a i on se stal klíčovým hráčem mužstva. Po skončení tohoto 
ročníku se vrací do zámoří, kde bude chtít zabojovat o vysněnou NHL. 
 
MICHAL PLUTNAR                                                                            
Liberec má velmi silnou obranu, o čemž svědčí to, že se do ní zatím nevešel 
Michal Plutnar, ačkoliv mu nahrávají věková pravidla. Havlíčkobrodský 
odchovanec Plutnar, jenž v předcházejících třech ročnících nastupoval 
v zámoří, tedy letošní sezónu tráví na liberecké farmě. Daří se mu, bude to ale 
stačit k tomu, aby se Benátky nad Jizerou vměstnaly do předkola play‐off?  
 
DOMINIK HRNÍČKO                                                                                  
V minulém čísle magazínu o 1. lize vyšel žebříček patnácti nejlepších juniorů. 
Mezi těchto patnáct hráčů se sice Dominik Hrníčko nevměstnal, to ale 
neznamená, že by jeho výkony byly zklamáním. Ba právě naopak, Dominik 
Hrníčko patří k nejproduktivnějším juniorům dosavadního průběhu sezóny. 
Hokejista se zkušenostmi z mládežnických reprezentací dokonce dostával 
příležitost ve druhé formaci po boku Jana Víška a Jana Plodka. Od těchto dvou 
hokejistů se toho může Hrníčko hodně naučit. Napodobí jejich kariéry a 
zahraje si stejně jako oni za seniorskou reprezentaci? 
 
JAN VÍŠEK                                                                                               
33letý forvard, jenž v sezóně 2006/2007 nastoupil ke dvěma utkání za národní 
tým, vypadl ze sestavy Liberce a zamířil do Benátek nad Jizerou. Víšek, jehož si 
můžete pamatovat například z působení v Berouně, nikdy nepatřil 
k produktivním hráčům, ale i tak by měl v první lize sbírat více bodů než je 
tomu doposud. V Benátkách nad Jizerou už se od něho neočekává jen poctivá 
defenzivní práce, ale i výrazný příspěvek do klubové produktivity. Začne se 
Víšek prosazovat častěji? 
 
  

 
V Ústí nad Labem to nebylo ono. Vysoký útočník se příliš neprosazoval a jeho 
kariéra pomalu ale jistě stagnovala. Návrat do mateřského klubu v průběhu 
letošního ročníku však Meidlovi vlil novou krev do žil. 28letý centr se stal 
ihned klíčovým hráčem týmu, trenéři mu důvěřovali ve všech herních situacích 
a bývalý forvard Havlíčkova Brodu se za důvěru v něj vloženou odvděčil 
spoustou kanadských bodů. Jeho potence se tak přiblížila životnímu ročníku 
2010/2011, v němž včetně play‐off nasbíral 44 kanadských bodů. 
 
LUBOMÍR VOSÁTKO                                                                                         
310 extraligových startů, mistrovský titul ze sezóny 2003/2004 (se Zlínem)... 
Nebylo tedy divu, že si nováček soutěže od zkušeného zadáka hodně sliboval. 
Jenže Lubomír Vosátko nedokázal navázat na předcházející ročník, kdy byl 
oporou Havířova, a v Prostějově propadl. V 10 zápasech ani jednou nebodoval 
a v době, kdy byl ve statistice +/‐ nejhorším hráčem celé soutěže, se s ním 
vedení klubu rozloučilo. Vosátko nyní nastupuje v Polsku.  
 
DAVID ROUPEC                                                                                 
Zatímco Vosátko se Prostějovu nevyplatil, příchod Davida Roupce je možná 
jediným důvodem, proč jsou Jestřábi v tabulce výše než Havlíčkův Brod. Bývalý 
zadák Hradce Králové. jenž je smluvně vázán v Třinci, totiž patří 
k nejproduktivnějším obráncům celé soutěže. Nezapomíná ovšem ani na 
defenzivní úkoly.  
 
JURAJ ŠIMBOCH                                                                                      
Slovenský gólman, jenž loni nastupoval v Berouně, chytá dobře. Ale upřímně 
řečeno, jeho výkony ještě mají rezervy. Dokáže se zlepšit? 
 
DENIS KINDL                                                                                              
Loni byl nejproduktivnějším hráčem Olomouce, před play‐off si ho stáhl 
ambiciózní Třinec. Jenže letošní rok Kindla nezastihl ve vůbec dobré formě. 
Dokáže někdy na sezónu 2013/2014 navázat, nebo to byl jeho výkonnostní 
strop? 

TOMÁŠ KABERLE                                                                              
Už se zdálo, že se Tomáš Kaberle vrátí do NHL. V New Jersey Devils, kde byl na 
předsezónním tréninkovém kempu, se totiž uvedl ve velmi solidním světle. 
Jenže Ďáblové nakonec vsadili na jiné hráče. Stejně tak jako o pár týdnů 
později Rangers. Kaberle se tak vrátil do Kladna, kde strávil celý loňský ročník. 
V první lize pochopitelně vítěz Stanley Cupu a Mistr světa 2005 vyčnívá. Zatím 
sbírá bod na utkání. 
 
ONDŘEJ ŠVAŇHAL                                                                                        
Očekávalo se od něj trochu více. Vždyť byl loni jedním z nejlepších hráčů 
Olomouce. Jenže každá mince má dvě strany. Důvody toho, že Švaňhal 
zůstává za očekáváním, jsou totiž prozaické. Letos totiž delší dobu laboroval se 
zraněním. Zopakuje si na jaře Švaňhal postupové oslavy? 
 
JAN JAROMĚŘSKÝ                                                                                    
Tak tato posila se Kladnu podařila. Není totiž důležité posilovat pouze o 
zkušené hráče, ale i o hokejisty v nejlepším hokejovém věku. A to přesně Jan 
Jaroměřský splňuje. Bylo poměrně velkým překvapením, že Olomouc tohoto 
zadáka letos nezařadila do základní sestavy. Loni byl totiž jedním z nejlepších 
obránců celé soutěže.  
 
JAKUB KANIA                                                                                           
Na začátku sezóny nemělo Kladno lepšího zadáka. Po patnácti zápasech měl 
třinecký hokejista na svém kontě hned osm kanadských bodů. Jenže pak se 
zranil a svému týmu dosud nemůže vypomoci. Stihne se vrátit před play‐off? 
 
TOMÁŠ PITULE                                                                                  
Kdo by to byl čekal, že příchod Tomáše Pituleho bude pro Kladno tak důležitý. 
Předsezónní posile z Plzně se však ve středočeském městě daří a patří 
k nejproduktivnějším hráčům týmu. Skvěle si vede zejména v přesilových 
hrách, kdy uplatňuje důraz na brankovišti. Zkrátka, tento příchod se 
kladenskému vedení nadmíru povedl. Z průměrného hráče se totiž Pitule 
vypracoval v jednoho z nejlepších v celé soutěži.  



JAK SE VYPLÁCÍ POSILY?

 

HC STADION LITOMĚŘICE AZ HAVÍŘOV PIRÁTI CHOMUTOV 

JAROSLAV KALLA                                                                              
Sezóna 2012/2013 změnila Kallovi kariéru. Do té doby byl jednou z hvězd 
v naší nejvyšší soutěže, měl na kontě několik startů za národní tým... Jenže 
zmiňovaný ročník se Kallovi vůbec nevyvedl. V pražské Slavii, jež si od něj 
hodně slibovala, se mu nedařilo a v průběhu sezóny byl odejit. Odešel do 
Běloruska, odkud posléze zamířil do Zvolenu. Loňský ročník pak strávil v Žilině. 
Už se zdálo, že je bývalý lídr Kladna za zenitem, jenže po návratu do Čech se 
dokázal dostat do skvělé formy. V Litoměřicích sbírá jeden bod za druhým 
(zejména za asistence) a společně s dlouholetým parťákem Vítězslavem 
Bílkem táhnou Stadion za historickým úspěchem.  
 
TOMÁŠ DOLEŽAL                                                                                          
Tomáš Doležal sice působil v Litoměřicích i loni, bylo to ale tak krátce, že ho 
lze považovat za posilu pro právě probíhající ročník. Zatímco v předcházejících 
ročnících byl Doležal nadprůměrným hráčem soutěže, letos se útočníkovi 
s extraligovými zkušenostmi vůbec nedaří. Měl být lídrem, stejně jako tomu 
bylo kdysi v Berouně, jenže Tomáš Doležal, syn současného trenéra Stadionu, 
se nevídaně trápí. Dokáže se dostat do formy ještě letos?  
 
VÍTĚZSLAV BÍLEK                                                                               
Když v roce 2012 opouštěl Kladno, rozhodl se odejít za penězi do Kazachstánu. 
Tam vydržel rok a půl, načež se v průběhu loňského ročníku vrátil na Kladno. 
Po sestupu Rytířů si pak musel hledat nové angažmá, nakonec se stejně jako 
jeho dlouholetý spoluhráč Kalla upsal prvoligovým Litoměřicím. 
Jednatřicetiletý forvard ve Stadionu řádí a sází jeden gól za druhým. Bylo by 
tedy velkým překvapením, kdyby po něm v létě nesáhnul nějaký extraligový 
celek.  
 
ANGEL KRSTEV                                                                                              
Po sestupu Chomutova se Angel Krstev vrátil do Litoměřic. Stejně jako 
v loňském ročníku v nich ovšem sezónu nedokončil. Z tohoto důvodu nelze 
jeho působení hodnotit více než dvěmi hvězdami. 
 

ARON CHMIELEWSKI                                                                           
Loni byl se 69 kanadskými body třetím nejproduktivnějším hráčem polské 
nejvyšší soutěže. Jeho výkony tak neunikly Třinci. Ti dali mladému Polákovi 
šanci v přípravě, které se Aron Chmielewski chopil a přesvědčil Oceláře, aby 
mu nabídli smlouvu. Třiadvacetiletý útočník ale zatím na výraznější 
extraligovou šanci čeká. Vyčkávání si krátí střídavými starty v Havířově. 
V barvách AZetu dokazuje, že se jedná o opravdu kvalitního hokejisty, který si 
může směle dělat extraligové ambice. Pokud Chmielewski hraje, AZet ve 
většině zápasů vyhraje. Je to náhoda? To určitě ne... 
 
TOMÁŠ FOŘT                                                                                      
Jméno Tomáše Fořta bylo dosud spjato pouze s jedním prvoligovým klubem – 
Třebíčí. Jenže v letošním ročníku nastupuje rychlonohý forvard v Havířově. Na 
nového zaměstnavatele si rozhodně nemůže stěžovat, protože v AZetu hraje 
v první lajně a je tedy hodně vytěžován. Slezané si jeho přítomnosti velmi váží 
a vložili do něj důvěru, což Fořt dokonale splácí.  
 
RADIM OSTRČIL                                                                                        
Také Radim Ostrčil má zkušenosti z Horácké Slavie. Krom toho působil i 
v Havlíčkově Brodě či Olomouce. Nyní se však bije za Havířov.  
 
MAREK LOSKOT                                                                                    
Marek Loskot nikdy nedostal v Mladé Boleslavi výraznější příležitost. Možná je 
to škoda, na druhou stranu je to logické. Loskot byl totiž vždy spíše inlinovým 
hráčem. Kontaktní hra zkrátka tomuto technikovi neseděla. Nicméně 
v Havířově se od něj žádné hity nebo souboje nečekají, jeho úkolem je 
zejména střílení branek. A v tom je Loskot velice úspěšný. 
 
JAN DRESLER                                                                                             
Zkušený obránce bojoval v létě o místo v kádru Olomouce, nakonec však 
zůstal bez angažmá. Putoval tak do Havířova. Jenže i tam vydržel jen krátce. 
Po deseti zápasech mu vypršelo hostování, jež nebylo prodlouženo.  
 

MAREK HOVORKA                                                                            
Marek Hovorka byl vždy spíše dělníkem ledu. Ještě v dobách, kdy byl členem 
ústeckého Slovanu, se na něj spoléhalo právě v defenzivě. Po odchodu do 
extraligy paradoxně začal být Hovorka využíván i v ostatních herních 
činnostech. V sezóně 2011/2012 tak v barvách Kladna nasbíral skvělých 32 
bodů a vybojoval si účast na mistrovství světa. Slovenský forvard poté 
přestoupil do slavné Sparty, načež se odebral do Karlových Varů. Právě odtud 
v létě 2014 zamířil zpět do první ligy. Ne však do Slovanu, kde strávil tři 
sezóny, ale do nedalekého Chomutova. Příchod tohoto bojovníka se zatím 
Pirátům vyplácí. Marek Hovorka je totiž nejproduktivnějším hráčem týmu.  
 
MIROSLAV KOPŘIVA                                                                            
Jediným důvodem, proč u jména Miroslava Kopřivy nefiguruje pět hvězdiček, 
jsou jeho zdravotní problémy. Už několikrát v letošním ročníku byl nucen 
strávit duel pouze na tribuně. Pokud by nemohl chytat v play‐off a případné 
baráži, byla by to pro Chomutov velká ztráta. Severočeši sice mají v záloze 
Jana Strmeně a Miroslava Hanuljaka, v porovnání s bývalým gólmanem 
Slovanu Bratislava však tito dva gólmani vycházejí o poznání hůře.  
 
GREG MOORE                                                                                                  
Když Grega Moora Chomutov v létě přiváděl, moc dobře věděl, že celou 
loňskou sezónu promarodil. Nedaly se tedy čekat zázraky. Piráti však nakonec 
nedali tomuto americkému forvardovi příležitost, aby se mohl dostat do 
bývalé formy. S hokejistou se zkušenostmi z NHL Krušnohorci rozvázali 
smlouvu už po 16 odehraných duelech. Greg Moore se tak vrátil do Německa, 
odkud na sever Čech v létě 2014 odcházel. 
 
JIŘÍ DRTINA                                                                                        
Až budeme po skončení sezóny udělovat trofeje, jméno Jiřího Drtiny bude 
velmi často skloňováno. Chomutovský kapitán má naději, že se stane 
nejlepším obráncem soutěže. Jiří Drtina totiž odvádí skvělou práci nejen 
v defenzivě, ale vydatně podporuje i ofenzivu svého mužstva. 
 



JAK SE VYPLÁCÍ POSILY?

 

SALITH ŠUMPERK HC DUKLA JIHLAVA HC REBEL HAVLÍČKŮV BROD 

ONDŘEJ KACETL                                                                                    MARTIN JANÁČEK                                                                                   DANIEL VRDLOVEC                                                                                       
Za Šumperk si sice tento 25letý forvard poprvé zahrál až v roce 2011, ale už je 
považován za místního hráče. Aby také ne, však Vrdlovec pomohl Drakům 
k postupu do první ligy a následně i k jejímu udržení. Proto bylo pro fanoušky 
Severomoravanů velkým zklamáním, když Vrdlovce loni vídali v dresu 
konkurenčního Berouna, kam měl šikovný forvard, jenž exceluje 
v samostatných nájezdech, vyřízeny střídavé starty z pražské Slavie. Letos však 
mohou um tohoto forvarda obdivovat znovu. Vrdlovec se totiž stal velkou 
letní posilou. Úvod sezóny však drobného útočníka nezastihl v dobré formě. 
Poměrně dost zápasů dokonce strávil až ve čtvrté pětce. A v té se góly dávají 
velmi těžko. Nyní už má ale Vrdlovec opět důvěru trenéra, což je na jeho 
výkonech patrné. Ty se totiž oproti začátku základní části viditelně zlepšily. 

Když Dukla před sezónou přivedla brankáře Kacetla, hodně prvoligových klubů 
Jihlavě mohlo závidět. Je s podivem, že bývalá opora Znojma dosud nenašla 
uplatnění v extralize. Tým z Vysočiny si od mladého gólmana hodně sliboval, 
jenže zatím jsou jeho výkony zklamáním. Velkou roli v jeho průměrných 
statistikách však hraje jeden velmi důležitý faktor. Nebylo by totiž divu, když 
by Kacetl pociťoval nedůvěru od trenérů. A to rozhodně není dobrý pocit. 
V jeden čas byl dokonce Kacetl Jihlavou odmítán a na Vysočinu vůbec nejezdil. 
Ani v současnosti není situace zrovna ideální. Během vánočních svátků totiž 
Dukla povolala pardubického Halásze a Kacetla nechala stranou. To rozhodně 
není krok, který by dokázal Kacetla povzbudit. Je možné, že v příštím ročníku 
už se hradecký brankář do Jihlavy neuchýlí a dá přednost jiným celkům. 
Dosavadní angažmá v Dukle totiž rozhodně není idylické. 

V jednu dobu měl Havlíčkův Brod takřka kompletní olomouckou obranu. Krom 
Janáčka se totiž v Rebelu objevili Jaroměřský, Staněk, Kadela a Škůrek. Jenže i 
s takto kvalitně obsazenými defenzivními řadami prohrávali brodští hokejisté 
jeden duel za druhým. Řada ze zmíněných hráčů totiž nepředváděla to, co se 
od nich očekávalo. Mírným zklamáním jsou i výkony Martina Janáčka. Drobný 
zadák se navíc delší dobu potýkal se zdravotními problémy. Kvůli nim vynechal 
polovinu listopadu i všechny prosincové zápasy.  
 

 
MICHAL VELECKÝ                                                                                      
Velecký nepodává špatné výkony, to vůbec ne, oproti předcházejícím dvěma 
ročníkům, které strávil v jihlavské Dukle, navíc sbírá poměrně dost kanadských 
bodů. Jenže klíčovým měřítkem pro hodnocení je týmový úspěch. A k němu 
má Šumperk poměrně dost daleko. I kdyby nakonec Draci postoupili do 
předkola, konečné umístění po základní části by bylo zklamáním. S kádrem, 
který mají Severomoravané k dispozici, by totiž měli hrát o nějakou tu příčku 
výše, a ne bojovat do posledního kola o to, aby se vůbec procpali do nejlepší 
desítky… 
 
VLADISLAV KOUTSKÝ                                                                           
Tomáš Štůrala zamířil do Zlína, kde měl bojovat o místo v kádru s Liborem 
Kašíkem a Lubošem Horčičkou. Šumperk se však nerozhodl vyčkávat, jak se 
situace v brankovišti Valachů vyvine a získal Vladislava Koutského, u něhož 
byla jistota, že v týmu vydrží celý ročník. S odstupem času lze konstatovat, že 
Draci udělali správné rozhodnutí. Ačkoliv měl Zlín před startem sezóny hned 
tři skvělé gólmany, dostal se do velkých potíží. Beranům úvod sezóny hrubě 
nevyšel, a tak byl z hostování v Třebíči povolán Tomáš Štůrala, donedávna 
jedna z ikon šumperského hokeje. Jenže ten se brzy zranil, stejně tak jako 
Horčička. Draci tak mohli být rádi, že tyto problémy nemuseli řešit… 

 
MAREK MELENOVSKÝ                                                                       
Dvojnásobný extraligový šampión a jeden z nejúspěšnějších jihlavských 
odchovanců zatím předvádí velmi dobré výkony. Melenovský se navíc vyhýbá 
zdravotním komplikacím a je fit. Bohužel i přes jeho solidní produktivitu se 
Dukla nenachází na příčkách, jež by byly hodné jejím ambicím. V play‐off by 
Jihlava mohla kousat, jenže je důležité, aby si vybojovala adekvátní výchozí 
pozici. Proti Chomutovu totiž sice může kousat, ale na 99% by přes něj 
nepostoupila. Nechme se tedy překvapit, zda se tým okolo Marka 
Melenovského ještě nabudí a poskočí tabulkou o nějakou tu příčku výše. 
 
RICHARD DIVIŠ                                                                                      
Filozofie Dukly sice stojí na kmenových hráčích, letos však zjistila, že to bez 
pomocníků z extraligy zkrátka nejde. A rozhodně udělala dobře, když šáhla po 
olomouckém Richardu Divišovi. Ten je velmi produktivní a už dokázal 
rozhodnout několik důležitých duelů. 
 
PETR ŠIDLÍK                                                                                                   
Talentovaný bek je letos velkým zklamáním. Paradoxně v době, kdy se mu 
příliš nedařilo, přišla pozvánka do extraligy, kam si ho vyžádaly Karlovy Vary. 

TOMÁŠ ROUSEK                                                                                   
Nebýt Tomáše Rouska, byl by na tom Rebel ještě hůř, i když se dá těžko 
představit, co by mohlo být ještě horší než současná situace stále posledního 
Havlíčkova Brodu. Rousek je mladý hokejista, který má stále vše před sebou. 
Dokáže se ale do extraligy probojovat již v nadcházejícím ročníku? Nebo se 
vrátí do Motoru, kde by o jeho služby pochopitelně velmi stály. Dlužno 
podotknout, že Rousek je hráčem Hradce Králové, kam putoval společně 
s licencí z Českých Budějovic.  
 
JAN HEŘMAN                                                                                         
V létě se pokoušel prosadit do kádru pražské Slavie, na testech však neuspěl a 
zamířil do Žiliny. Tam však vydržel pouze osm utkání, načež se odebral do 
první ligy, kde již v minulosti úspěšně působil (Ústí nad Labem, Most atd.). 
30letý útočník se stal se posilou Havlíčkova Brodu, kde se ihned zařadil mezi 
klíčové hráče týmu. Na Jana Heřmana tedy rozhodně nelze svalovat vinu za 
dosavadní neúspěchy Rebelu. Tři hvězdy tedy dáváme jen  kvůli tomu, že se 
před nedávnem zranil a letos už si bohužel nezahraje. 
 
TOMÁŠ TROLIGA                                                                                       
Slovenský útočník se stal letní posilou Hradce Králové. Nicméně v české 
nejvyšší soutěži statnému forvardovi pšenka nekvetla a Východočeši Troligu 
poslali do Havlíčkova Brodu. Tam měl statný powerforvard plnit roli jednoho 
z tahounů, jenže zatím se mu nedaří. I když nutno dodat, že v poslední době 
se jeho výkony zlepšily. 
 
 



JAK SE VYPLÁCÍ POSILY?

 
 

HC SLOVAN ÚSTÍ NAD LABEM HC MOST 

MARTIN VOLKE                                                                                      JAN ALINČ                                                                                                  
Martin Volke, navrátilec do ústeckého Slovanu, má sice vyšší úspěšnost 
zákroků i nižší průměr inkasovaných branek, přesto není jedničkou. Není se 
čemu divit, rozhodujícím faktorem je totiž počet výher. Zatímco Petrásek z 27 
odchytaných duelů dovedl hned 14 k vítězství, jakmile byl v brankovišti 
Slovanu Volke, Ústí nad Labem body moc nesbíralo. Ze 14 zápasů, do nichž 
bývalý gólman Litvínova či Litoměřic zasáhl, totiž Severočeši vyhráli pouze dva. 
Přesto nelze tento příchod hodnotit negativně. 

42letý forvard už je zkrátka za zenitem. Nicméně i tak je tento veterán a 
bývalý reprezentant pro mostecký klub velkým přínosem. A to nejen na ledě. 
Zatímco Divíšek a Kubinčák už v Mostu nepůsobí, Jan Alinč v něm setrvá až do 
konce sezóny. Moc branek sice nedává, ale přehled ve hře rozhodně neztratil. 
I díky němu mají Severočeši alespoň malý náskok před Rebelem a Jestřáby. 
 

 
TOMÁŠ KOLAFA                                                                                    
Po odchodu z Jihlavy šla jeho výkonnost dolů. V Mladé Boleslavi se neprosadil 
do základní sestavy a klíčové boje play‐off a baráže 2013 strávil jen na tribuně. 
Loni v Havlíčkově Brodě sice dosáhnul na týmový úspěch, ale z individuálního 
hlediska zřejmě od tohoto angažmá očekával více. V Ústí nad Labem se ovšem 
přesilovkovému specialistovi daří. Na druhou stranu však nepřichází výraznější 
týmový úspěch… Každá mince má prostě dvě strany. 
 
MARTIN VÁGNER                                                                                     
Hokejista, od něhož si vedení Dallasu, kterým byl draftován, hodně slibovalo a 
hovořilo o něm jako o nástupci Sergeje Zubova, loni zklamal. V Havlíčkově 
Brodě sice dělal kapitána, v některých zápasech se však ocitl mimo sestavu. 
Ani za dosavadní výkony v dresu Slovanu nelze na Vágnera pět ódy. Tím 
ovšem nechceme říci, že by hrál špatně a pro tým byl postradatelný. Ba 
naopak, pro každý tým je velmi důležité, když se může spolehnout na tak 
zkušeného zadáka, jakým ex‐hradecký Vágner bezesporu je. 
 
LADISLAV GENGEL                                                                                        
Prospěšnost holohlavého rabiáta pro tým nelze měřit pouze pomocí 
kanadských bodů. Jeho role spočívá v něčem jiném. Gengel, hokejista se 
zkušenostmi z extraligového Kladna, je vyhlášeným rebelem, jenž má za úkol 
nabourávat psychiku soupeřových hvězd. Mezi fanoušky soupeře nebývá moc 
oblíben, vlastní fanoušci ho však pochopitelně milují… 
 

VOJTĚCH KUBINČÁK                                                                                
Vojtěch Kubinčák přicházel do Mostu jako velká předsezónní akvizice, která 
měla Baníku pomoci k postupu do play‐off. Jenže bývalý hokejista Litvínova či 
Chomutova v Mostu nevydržel ani do Vánoc. Odešel totiž do italské nejvyšší 
soutěže. V týmu Severočechů však odehrál poměrně dost zápasů, konkrétně 
třicet. V nich se mu podařilo 12x skórovat. Výraznou měrou tedy pomohl 
Mostu nastartovat letošní ročník, v němž by se Baník neměl potýkat se 
sestupovými starostmi, byť se poslední dobou náskok nebezpečně ztenčuje. 
 
TOMÁŠ DIVÍŠEK                                                                                      
U hráčů, kteří toho za klub odehrají jedenáct zápasů, se zpravidla přínos 
hodnotit nedá. U Tomáše Divíška však rozhodně ano. V oněch jedenácti 
zápasech desetkrát bodoval, pomohl týmu k několika důležitým vítězstvím a 
nalákal do ochozů spoustu nových diváků. Jenže jeho ambice jsou nadále 
extraligové. Mostecký odchovanec nejprve působil na hostování v Plzni, nyní 
působí až do konce sezóny ve Slavii.  
 
PATRIK PETRUŠKA                                                                              
V roce 2013 zažil sestup s Pískem, rok nato pak s Berounem. V Mostě však 
zřejmě bude platit poučka „do třetice všeho nejlepšího“. Na tom, že 
Severočeši prvoligovou příslušnost pravděpodobně uhájí, má velký podíl. 
23letý forvard, jenž si zahrál za Plzeň či Třebíč, totiž zažívá nejlepší sezónu 
v kariéře. Ještě před Vánocemi se mu podařilo překonat desetigólovou hranici. 
Takovouto potenci od něj před sezónou očekával málokdo. Vrátí se Petruška 
do extraligy? 

foto: sportyusti cz
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 budou mít kontrakty, jak bude všechno kolem sportovní stránky 
nastavené. Ale nebyl v klubu sám a nemůžeme házet vinu jen 
na něj,“ dodal v interview pro Petra Bílka. „Sestup? Je to 
zoufalství. Sezona byla naprosto tragická, asi nejhorší, co se 
mohlo stát. Absolutně nám nevyšla, tým si k sobě nesedl. Ani 

svého syna sdělil, že vážně uvažuje o svém konci ve vedení klubu. 
Fanoušci Pirátů tedy měli z budoucnosti severočeského celku velké 
obavy. Vždyť samotné vedení uvedlo, že pravděpodobnost 
Veverkova odchodu se pohybuje okolo devadesáti procent! 

Nakonec ovšem k tomuto scénáři nedošlo. Naštěstí pro 
 Rozhodně však netušili, že jejich dlouholetá 

práce vyjde během dvou let vniveč a budou 
muset začít znovu od začátku. Jak dlouho bude 
Chomutovu trvat cesta za návratem mezi elitu 
tentokráte? A nedojde do té doby movitému 
vedení trpělivost? Letošní sezóna rozhodně 
hodně napoví... 

  Chomutov dlouhá léta toužil po 
postupu do nejvyšší soutěže. Lákal do svého 
klubu zvučné a drahé posily, ale jejich snaha 
zůstávala několik let bez odezvy. Až v roce 
2012 konečně Piráti dosáhli vytouženého cíle. 

zachránili extraligu,“ uvedl Jaroslav Veverka 
mladší, generální manažer klubu. „Nechci na 
někoho vyloženě házet vinu. Samozřejmě pan 
Čelanský je člověk, který byl na začátku 
zodpovědný za to, jací hráči sem přijdou, jaké  

NEJVĚTŠÍ OFENZIVNÍ HVĚZDY 

MAREK HOVORKA 
Před čtyřmi lety, kdy Hovorka hájil barvy 
nedalekého Ústí nad Labem, patřil tento slovenský 
hokejista jen k nadprůměrným prvoligovým 
hráčům. Jenže za ty čtyři roky se toho u něj hodně 
změnilo. Hovorka má zkušenosti i ze slovenské 
reprezentace a v extralize už stihl nasbírat 32 
kanadských bodů.  

když jsme pak chtěli zatáhnout za ruční brzdu, nepovedlo se 
nám to zachránit,“ uzavřel Veverka pro iDnes.cz. K pádu do 1. 
ligy se pochopitelně vyjádřil i majitel klubu, Jaroslav Veverka 
starší. „Chybu vidím v tom, že jsme pustili Milana Krafta do 
důchodu a že jsme za celé dvě extraligové sezony nebyli 
schopni přivést extraligového trenéra. K panu Čelanskému se 
nechci vyjadřovat, nejsem v tom odborník. Jen tolik, že věřil 
brankářům, které měl, proto nepřišel jiný špičkový.“ 

chomutovský, ale i český hokej. Vždyť Piráti mají možná nejlepší 
mládež v zemi (vždyť junioři v předchozích třech letech hned 
dvakrát vyhráli titul). „Pokračuji i proti vůli všech škarohlídů. Mám 
Piráty rád a jsem pyšný a hrdý na práci lidí kolem mládeže a klubu 
obecně. Teď půjdeme s pokorou i do vylepšení fungování A‐týmu," 
uvedl Jaroslav Veverka starší pro Ondřeje Bičiště. „Myšlenkou 
přestat dělat hokej se zabývám přes rok a půl. Důvodů je víc a jsou 
jiné, než by normální člověk očekával. A nejsou emotivního 
charakteru. Je to moje celkové znechucení situací v zemi, ať už 
politikou, sportem nebo obyčejnými lidmi,“ odůvodnil jarní úvahy o 
svém konci v čele klubu. „Při svém rozhodování jsem zvažoval 
všechno. Jak a odkud zajistíme rozpočet, budeme hrát zase dvě 1. 
ligy, nebo jeden tým bude hrát zahraniční? Nebo konečně Český 
svaz ledního hokeje bude dodržovat svá vlastní pravidla pro 

VLADIMÍR RŮŽIČKA 
  V létě se zkoušel prosadit do kádru Rigy, jež hraje 

v Kontinentální hokejové lize. Vladimír Růžička, syn 
slavného otce, však na zkoušce neuspěl. Nebylo to 
příliš velké překvapení, protože ani v extralize, při 
vší úctě k němu, k těm nejlepším nepatřil...   

DVA ROKY V EXTRALIZE   
HROZBA ODCHODU MAJITELE KLUBU Když si Chomutov v baráži 2012 

vybojoval právo účasti v nejvyšší soutěži, 
málokdo čekal, že se za dva roky s extraligou 
rozloučí. Vzhledem k ojedinělému zázemí a 
penězi naplněné pokladně se totiž 
předpokládalo, že se Piráti mezi elitou usadí a 
za pár let budou okupovat i čelo tabulky. Jenže 
vše bylo jinak. Úplně jinak... 

  Když už jsme u pana Veverky staršího, tak musíme 
dodat, že tento klubový mecenáš byl ze sestupu Chomutova 
rozezlen a rozesmutněn opravdu hodně. Bezprostředně po 
posledním zápasu baráže dokonce médiím prostřednictvím   DAVID KVĚTOŇ 
  Kariéra Davida Květoně je momentálně na rozcestí. 

Jednalo se o jednoho z nejlepších extraligových 
kanonýrů, jenže jeho výkonnost v posledních 
letech stagnuje. Letos neuspěl v Mladé Boleslavi. 
Pomůže mu v restartu kariéry Chomutov? 

 
 

Hned první sezóna zůstala za 
očekáváním. Sice se později ukázalo, že byla 
oproti loňskému trápení ještě povedená, ale i 
tak mohli Piráti nasbírat mnohem více bodů 
než padesát sedm. Mezi hlavní chomutovské 
okamžiky sezóny 2012/2013 se řadí zejména 
příchod Michaela Frolíka, jenž v Chomutově 
pobýval po dobu výluky v NHL. Tento útočník 
Winnipegu sehrál za Severočechy 32 utkání 
s bilancí 10+14, načež extraligu opustil a vrátil 
se k tehdejšímu zaměstnavateli – do Chicaga. 
S Jestřáby tehdy slavil zisk Stanleyova poháru! 
Potěšen byl jistě i tím, že Piráti nakonec zvládli 
boj o záchranu a udrželi extraligu i pro ročník 
s datováním 2013/2014. 

SOUPISKA
 

BRANKÁŘI: 
Miroslav Kopřiva 

Jan Strmeň 
Miroslav Hanuljak 
Tadeáš Dvořák 

 
OBRÁNCI: 
Martin Rýgl 
Jiří Drtina 

Milan Toman Vedení klubu doufalo, že po otrkávací 
premiérové sezóně Chomutov naplní své 
ambice a postoupí do play‐off. Letní posilování 
k tomuto cíli rozhodně směřovalo. Piráty 
posílili například Ľuboš Bartečko, André Lakos, 
Josef Balej, Jaroslav Svoboda, Tomáš Divíšek, 
Vojtěch Kubinčák a později i Josef Straka. Jenže 
Chomutov svou druhou sezónu mezi elitou 
nezvládl a vyhrál jen šest zápasů z 52! 
Nepomohl ani odchod Jiřího Čelanského, jenž 
sice Piráty v roce 2013 dovedl k záchraně, ale 
rok nato se výraznou měrou podílel na jejich 
sestupu (a aby toho nebylo málo, do 1. ligy 
spadnul i s Kladnem, kam zamířil po svém 
vyhazovu ze severočeského celku). „Vystřídali 
se tři trenéři, nicméně tým skládal pouze ten 
první. Další trenéři a hlavně ti poslední přišli 
pomoct, strkali hlavu do oprátky. Těm se v 
podstatě nedá v uvozovkách nic vyčítat, 
protože dělali maximum, aby klubu pomohli a 

Brett Skinner 
Mario Scalzo 
Jaroslav Koma 
Tomáš Bartejs 
Radek Havel 

Jaroslav Mrázek 
Jan Rutta 

Jakub Stehlík 
Dominik Tejnor 
Libor Šulák 

 
ÚTOČNÍCI: 

 
Vladimír Růžička  Marek Hovorka 
Antonín Dušek  Lukáš Květoň 
Štěpán Hřebejk  Bryan McGregor 
Nikola Gajovský  Tomas Sinisalo 
Roman Chlouba  David Květoň 

 

Marek Račuk 
Marek Sikora 
Martin Šagát 
Radek Veselý 
Martin Šťovíček 

Martin Kadlec 
Ondřej Kaše 
David Kämpf 
David Kaše 

 

Jakub Chrpa 



 

udělení licence, a tím pádem budeme v extralize? 
Máme se angažovat v získání licence nesportovní 
cestou? Kde budou hrát naši špičkoví junioři, 
protože 1. liga není dostatečná pro jejich růst? 
Budeme umět líp zvládnout sportovní stránku 

 představitel. Nakonec si zažil hokej z obou 
stran. Umí si jím vydělat peníze, ale musí je 
sehnat i do Kladna,“ uzavřel movitý šéf 
klubu rozhovor s Petrem Bílkem a 
Ondřejem Bičištěm, redaktory serveru 

Sešívaných dalo přednost Lubinovi (k velké 
nelibosti slávistických fanoušků, jak jistě víte). 
Kopřiva tak zamířil alespoň do 1. ligy, kde  na 
něj nečeká vůbec jednoduchý úkol. „Vidina 
návratu do extraligy je určitě ohromná výzva. 

NEJVĚTŠÍ DEFENZIV  HVĚZDY NÍ

MIROSLAV KOPŘIVA 
Chomutov v posledních deseti letech vyzkoušel 
několik brankářů, žádný z nich ale nedosahoval 
renomé Miroslava Kopřivy, jenž k Pirátům zamířil 
během letní přestávky. A to ze Slovanu Bratislava, 
tedy klubu z nejlepší evropské soutěže – KHL. 
Investice do ex‐slávistického brankáře se 
Severočechům opravdu vyplácí...  

JIŘÍ DRTINA 
Jiří Drtina nikdy nebýval hvězdným bekem. 
V extralize byl tak trochu v ústraní, ale všichni moc 
dobře věděli, o jak platného beka ve skutečnosti 
jde. Už ví i příznivci Chomutova, kam spolehlivý 
Drtina zamířil z nedalekých Karlových Varů.  
 

MARTIN RÝGL 
Martin Rýgl hrál v Chomutově již v premiérové 
extraligové sezóně 2012/2013. Jenže po skončení 
ročníku dostal vyhazov. Nutno dodat, že Piráti 
později jeho odchodu hodně litovali. Jedná se totiž 
o velmi spolehlivého beka. 

MĚSTO 
 
 
Chomutov je okresní město v Ústeckém kraji, 49 km 
jihozápadně od Ústí nad Labem. Žije zde téměř 50 
tisíc obyvatel. Je dvacátým druhým největším 
městem České republiky. Osobnosti, které souvisí 
s tímto severočeským městem, jsou například 
František Josef Gerster (fyzik), spisovatel Jiří Žáček, 
tanečník Vlastimil Harapes, hokejista Petr Leška, 
plavkyně Simona Baumrtová či útočník Litvínova 
Viktor Hübl.  

 

SLAVNÍ ODCHOVANCI
 
 
 
 
 
 
 

áčka? Chci zas prožívat celoroční stres?“ 
pokračoval v interview pro čtenáře iDnes.cz. 
„Jsem trochu rozladěn, když poslouchám v 
televizi prezidenta svazu Tomáše Krále, jak se 
vychloubá, že svaz je bohatý a má sehnáno dost 
peněz. Přitom vím, že lidé na svazu nedají do 
hokeje ani korunu ze svého a jen si peníze z 
hokeje odnášejí. Zatímco majitelé klubů musí 
sehnat desítky a stovky milionů a držet pusu, 
podřizovat se pravidlům či lépe řečeno 
experimentům lidí ze svazu. Někdy si říkám, už 
aby ten Jarda Jágr skončil s hraním hokeje, i když 
by to byla obrovská škoda pro nás fanoušky, a šel 
se mu věnovat i jako vrcholový svazový  

Je to velmi těžký úkol, všichni to víme. Každý 
chce extraligu hrát a je hrozná škoda, že se to 
tady neudrželo,“ sdělil Břetislav Kopřiva pro 
iDnes.cz. „Před první ligou mám velkou pokoru, 
tenhle boj jsem zažil už s Třincem a nakonec 
jsme rozhodující utkání s Hradcem na páté 
prodloužení prohráli. Takže vím, jak je to 
náročná soutěž a vůbec si nemyslím, že to bude 
jednoduché. Prostě nejde říct, že postup je 
jasný. Ale myslím si, že ti kluci vědí, o co se tu 
jedná. A to je důležité,“ dodal pro Ondřeje 
Bičiště.  

iDnes.cz.  
  

LETOŠNÍ SEZÓNA 
  Jak již bylo zmíněno, Jaroslav 
Veverka starší se nakonec k velké úlevě 
chomutovských fanoušků rozhodl 
v hokejovém byznyse pokračovat. Moc 
dobře si ovšem uvědomoval, že největší 
slabinou Pirátů bylo chybující vedení. 
Proto se rozhodl do klubu zainteresovat 
svého velkého kamaráda. A to nikoho 
jiného než Vladimíra Růžičku, současného 
trenéra české reprezentace a nového 
konzultanta Pirátů. Růžička, jenž letos po 
dlouhých letech skončil na postu hlavního 
trenéra pražské Slavie, se tak mohl podílet 
(a také že podílel) na tvorbě letošního 
kádru, do něhož během letní pauzy přibyla 
taková jména jako Miroslav Kopřiva, Jiří 
Drtina, Martin Rýgl, Mario Scalzo, Marek 
Hovorka, Lukáš Květoň či zámořští útočníci 
Greg Moore (ten už ovšem v týmu 
nefiguruje) a Bryan McGregor. V průběhu 
sezóny pak přišli chomutovské řady 
vyztužit zkušení ex‐reprezentanti Milan 
Toman a David Květoň.  

  Chomutov sice zažil velmi rozpačitý 
úvod do sezóny (v prvních sedmnácti kolech 
hned sedmkrát prohrál), ale nyní už je na 
pozici, jež se Pirátům před startem ročníku 
předpovídala – tedy na té první. Krušnohorci 
mají poměrně velký náskok před svými 
úhlavními konkurenty z Kladna a Českých 
Budějovic. Zdá se tedy, že do play‐off postoupí 
z toho nejvýhodnějšího místečka. Bude to 
stačit k tomu, aby se Piráti počtvrté v řadě 
podívali do baráže? A budou stačit výkony 
Severočechů k návratu mezi elitu?  

STADION 
 

 

Chomutovská SD Aréna je jednoznačně nejhezčím a 
nejvybavenějším stadionem v první lize. K těm 
nejlepším navíc patřila i v extralize. Bodejť by také 
ne, když byl tento stadion otevřen teprve v roce 
2011. Do nádherné haly se vměstná 5 200 
fanoušků. Dá se tedy očekávat, že v případě baráže 
bude tento stadion vyprodán. 

V poslední době se sice Chomutov 
konečně dostává do dobré formy, ale některá 
zaváhání mohou nahnat strach. Nechme se ale 
překvapit... Rozhodně nás však čeká velmi 
zajímavý únor, březen i duben. Možná budeme 
svědky vůbec nejlepších vyřazovacích bojů 
v novodobé prvoligové historii. O extraligu se 
totiž bude prát více klubů než jen Chomutov... 

S angažováním slavného kapitána z 
Nagana navíc souvisí i jméno hlavního 
trenéra – Břetislava Kopřivy. Právě tohoto 
bývalého třineckého kouče si totiž Vladimír 
Růžička přál za svého nástupce 
v realizačním týmu Slavie. Jenže vedení  

   FANOUŠCI
 Příznivci Chomutova pochopitelně patří k tomu 

nejlepšímu, co 1. liga nabízí. Mezi absolutní špičku 
se však neřadí. Návštěvnost severočeského celku je 
však velmi slušná, hokej se totiž v Chomutově stal i 
rodinnou záležitostí. Díky skvěle zvládnutému 
marketingu totiž i ti nejmenší odcházejí zápas co 
zápas s úsměvem na rtech.  

Chomutovský klub sice není vyhlášenou hokejovou líhní (i když v současnosti se 
Piráti mohou chlubit hned několika nadějnými mladíky), ale i v tomto městě 
vyrostlo několik skvělých hráčů. Legendou klubu je nedávno zesnulý Miroslav Kluc. 
Z hráčů s bohatými extraligovými zkušenostmi jmenujme Daniela Brandu či Viktora 
Hübla (na fotografii). V Chomutově se sice narodil i zlínský veterán Petr Leška, 
jenže tem se hokejovému řemeslu vyučil právě na Valašsku, nikoliv 
v Podkrušnohoří.  

  

http://cs.wikipedia.org/wiki/%C3%9Asteck%C3%BD_kraj
http://cs.wikipedia.org/wiki/%C3%9Ast%C3%AD_nad_Labem


MILOSLAV 

 HOŘAVA 



 

HOKEJOVÁ RODINA 
  Miloslav Hořava se narodil roku 1982 do známé hokejové 
rodiny. Nic jiného, než hrát lední hokej, tedy u tohoto zkušeného 
forvarda ani nepřipadalo v úvahu (i když jak se dozvíte na následujících 
řádcích, není to až taková pravda).  

  V současnosti již 32letý útočník důvěru do něj vloženou 
trenérem Šindelem splatil ‐ ve 31 zápasech dal osm branek. Jenže ani 
jeho mladický entuziasmus Kladnu k záchraně nestačil. V téže sezóně si 
zahrál i na juniorském mistrovství světa, kde Miloslav Hořava zazářil a 
v sedmi duelech nasbíral hned 

STATISTIKY 

 

Jeho otce Miloslava asi netřeba příliš představovat. Vždyť byl 
jedním z nejlepších beků československé historie. Zahrál si na čtyřech 
olympijských hrách (má z nich stříbro a bronz), několika mistrovstvích 
světa (včetně toho zlatého z roku 1985) a oblékal i barvy slavného New 
York Rangers. Právem byl tento muž, který se proslavil i jako trenér, 
uveden do Síně slávy českého hokeje. Takové pocty se sice jeho synové 
zřejmě nedočkají, i tak je ovšem obdivuhodné, že se Miloslav i o tři 
roky mladší Petr dokázali prosadit v naší nejvyšší soutěži. Cesty těchto 
dvou bratrů se několikrát zajímavě protnuly, o tom ale ještě bude řeč.  
  A aby toho nebylo málo, do této slavné hokejové rodiny patří i 
Pavel Skrbek. Ten má stejně jako jeho bratranec Miloslav zkušenosti 
s reprezentačním hokejem, navíc si zahrál i ve slavné NHL. Dlouhá léta 
působil ve švédské Elitserien, nyní však hájí barvy Olomouce.  

Kdo ví, třeba se v budoucnu mezi profesionály prosadí ještě 
nějaký Hořava (respektive Skrbek), rozhodně k tomu totiž mají dobré 
geny... 
 

ŠVÉDSKÁ HOKEJOVÁ ŠKOLA 
  Jak jsme již naznačili v předcházející minikapitole, cesta 
Miloslava Hořavy k nejrychlejšímu kolektivnímu sportu nebyla tak 
jednoznačná, jak by se vzhledem ke slávě jeho otce dalo předpokládat. 
„S hokejem jsem začal až devíti letech, samozřejmě pod tátovým 
dohledem. Do té doby jsme hrával jen fotbal. Ovšem pak jsem se dal na 
hokej. Pořádně jsem ho začal dělat až poté, co jsme se přestěhovali do 
Švédska. Táta tehdy působil v MODO," sdělil pro hokej.cz útočník, o 
kterém se tak nedá říci, že by byl právoplatným kladenským 
odchovancem (základy mu totiž dali právě v zemi tří korunek). 
  Örnsköldsvik, kde klub MODO sídlí, je vyhlášená hokejová 
adresa. Jedná se o vůbec největší baštu švédského hokeje. Mezi 
tamější odchovance se totiž řadí legendy jako Peter Forsberg, Niklas 
Sundström, Victor Hedman, Daniel a Henrik Sedinové či Markus 
Näslund. Pro Miloslava Hořavu se tak jednalo o velkou školu. 
V mládežnických kategoriích si tehdy zahrál například s Joakimem 
Lindströmem, Fredrikem Sjöströmem, Tobiasem Enströmem či 
Mattiasem Weinhandlem. „Opravdu hodně jsem se tam naučil,“ uvedl 
pro iDnes.cz. „Örnsköldsvik je malinký městečko. Kladno je proti tomu 
velkoměsto. Všichni tam ale žijí hokejem,“ dodal.  
  V dorosteneckém věku už hájil barvy Kladna. Ještě coby junior 
však svou vlast znovu opustil a vrátil se do juniorské Elitserien. Mezi 
muži ovšem v MODO nenakoukl, a tak se v létě roku 2001 upsal opět 
Středočechům.  
 

Z KLADNA AŽ DO REPREZENTACE 
  Po návratu do své vlasti ho na Kladně nečekala vůbec lehká 
práce, aby se prosadil do A‐týmu, kde tehdy shodou okolností trénoval 
jeho otec. Žádná tlačenka ale nepřipadala v úvahu. Ba naopak byl 
poslán na hostování do prvoligového Berouna. Tam se mu ale nevedlo 
dle jeho představ a viditelně se trápil. Jenže trápilo se i Kladno, které 
tak v průběhu sezóny měnilo trenéry. Kormidla se tehdy ujal Jaromír 
Šindel, jenž si Hořavu z Berouna vytáhl a dal mu příležitost v nejvyšší 
soutěži. Paradoxně tedy v době, kdy už Středočechy netrénoval 
Miloslav Hořava starší.  

ch bodů. I to mu určitě 

pomohlo k tomu, aby si získal na Kladně potřebný respekt.  
Středočeskému celku ovšem zůstal věrný i v prvoligovém ročníku 

2002/2003. Oproti předchozímu berounskému angažmá se už 
všestrannému útočníkovi dařilo i v produktivitě (34 zápasů, 22 
kanadských bodů). Krom toho sbíral zkušenosti v Karlových Varech. 

Tentokráte už se ovšem trápil a nasbíral jen třináct kanadských bodů. 
Horší produktivita ovšem důvodem jeho odchodu z Metallurgu nebyla. 
Miloslav Hořava už v tomto klubu zkrátka pokračovat nechtěl, byť o něj 
Novokuznětsk i nadále stál. „Nelíbilo se mi, jaký jsme tam hráli hokej,“ 
odůvodnil konec v týmu, kde tehdy chytal Sergej Bobrovskij,  

Kladno nakonec tuto sezónu zvládlo a slavilo návrat mezi elitu. U vítězné 
baráže ovšem Miloslav Hořava nebyl. Ještě před startem prvoligového 
play‐off totiž onemocněl nebezpečnou mononukleózou.  
  Na Kladně pak pracovitý útočník strávil nadcházející dvě 
extraligové sezóny. Vedl si v nich velice obstojně, dokonce tak dobře, že 
si ve výlukovém ročníku 2004/2005 zahrál za národní tým. A to hned 
v šesti reprezentačních duelech. Jeho debut za Českou republiku byl 
přitom velmi paradoxní. Vzhledem k velké konkurenci v kladenském 
útoku (nezapomínejme, že v NHL tehdy byla výluka) se totiž chystal na 
zápas s Berounem, a v tom mu přišla nečekaná pozvánka na Euro Hockey 
Tour!  
 

PĚT LET V CIZINĚ 
  Opravdu průlom ovšem u Miloslava Hořavy nastal až 
v následujícím ročníku (s datováním 2005/2006). Před jeho startem se 
totiž vrátil do MODO, svého mateřského klubu. Očekával tvrdý boj o 
místo v sestavě, jenže opak byl pravdou. Trenéři tohoto elitního 
švédského celku mu důvěřovali natolik, že z něj udělali klíčového hráče 
týmu s velkým ice‐timem. Nebylo tedy divu, že se Hořava blýskl 
devatenácti vstřelenými brankami a stal se tak nejlepším kanonýrem 
klubu.  

Rozhovor s Miloslavem Hořavou o jeho 
současné fazóně: 
http://rytirikladno.cz/cz/horavovi‐
pomahaji‐zapasy‐v‐extralize‐
produktivitu‐zatim‐prilis‐neresi 

Krom povedené klubové sezóny se Hořavovi dařilo i na 
reprezentační scéně. Za národní tým odehrál osm utkání Euro Hockey 
Tour, v nichž dal tři branky a na dvou dalších se podílel asistencí. Právem 
se tedy o něm začalo hovořit jako o vycházející kometě českého hokeje. 
Po skončení play‐off se Miloslav Hořava zapojil do reprezentačního 
kempu před MS 2006. Uvažovalo se o něm jako o tajném žolíkovi, 
nominace na stříbrný šampionát ovšem hokejovému univerzálovi unikla.  
  Vše si ale vynahradil v nadcházejícím ročníku 2006/2007. 
V MODO už sice nehrál tak klíčovou roli, přesto mu nejde upírat velké 
zásluhy na historicky druhém titulu této švédské hokejové bašty. MODO 
tehdy mělo opravdu hvězdný tým. Útok táhli Niklas Sundström, Per‐Age 
Skröder, Per Svartvadet, Róbert Döme, obranu zase dirigovali Mattias 
Timander či Tobias Enström. A v bráně čaroval slovenský gólman Karol 
Križan.  
  Po oslavách mistrovského titulu se Hořava s mateřským celkem 
rozloučil a vydal se do ruské Superligy. Do svých řad ho totiž zlákal 
Severstal Čerepovec. Tam se potkal například s Josefem Strakou, 
současnou oporou Českých Budějovic. Čerepovec sice nebyl elitním 
ruským klubem, přesto dokázal v play‐off přejít přes první kolo. Miloslav 
Hořava na tom měl opravdu velký podíl. V 56 zápasech základní části 
totiž nasbíral 28 kanadských bodů (12+16), což už je bilance, která svědčí 
o velké hráčské kvalitě.  
  V nadcházející sezóně se Hořavovi dařilo také. Opět překonal 
deseti gólovou hranici. Už to ale nebylo v dresu Severstalu, nýbrž 
Metallurgu Novokuznětsk, kam přišel v létě 2008. Tam hrál pod vedení 
slavného Borise Michajlova, legendy sovětského hokeje. „Má obrovský 
respekt. Všichni ho uznávali, dokázal spoustu věcí. Kam jsme dorazili, tam 
se trenér setkával s vřelým přijetím. Přísný a tvrdý ovšem stále byl. Na 
druhou stranu byl na všechny stejný, byl spravedlivý," uvedl pro hokej.cz. 
Vedl si dokonce tak dobře, že se opět oblékl do reprezentačního dresu. 
V Novokuznětsku strávil i celou nadcházející sezónu 2009/2010. 

pět kanadský

http://rytirikladno.cz/cz/horavovi-pomahaji-zapasy-v-extralize-produktivitu-zatim-prilis-neresi
http://rytirikladno.cz/cz/horavovi-pomahaji-zapasy-v-extralize-produktivitu-zatim-prilis-neresi
http://rytirikladno.cz/cz/horavovi-pomahaji-zapasy-v-extralize-produktivitu-zatim-prilis-neresi


 

v současnosti hvězda Columbusu Blue Jackets i celé NHL. 
Miloslav Hořava ovšem svého rozhodnutí opustit 

Novokuznětsk nemusel litovat. Nebo si to aspoň chvíli myslel... 
Kladenského rodáka totiž do svých smělých plánů zahrnul Lev Hradec 
Králové. Vše vypadalo idylicky, jenže pak vystavil Český svaz ledního 

Hořavovi pšenka nekvetla. Po šesti duelech neměl na svém kontě ani jeden kanadský bod, ve 
statistice +/‐ měl naopak bodů hodně. Bohužel těch záporných (‐5). Angažmá v Ženevě tak 
pro Hořavu skončilo snad ještě dříve, než vůbec začalo. „Nevím, proč to tam nevyšlo. Asi jsem 
tam nesedl trenérovi. Oni měli původně hodně zraněných hráčů, takže rychle někoho 
potřebovali a oslovili mě. Postupně se jim marodi zase vraceli a od té doby jsem nehrál. 

pochopitelně těšil na spolupráci s hvězdami z NHL, jenže než si za Rytíře skutečně zahrál, 
výluka v zámoří skončila. Sen o extraligovém titulu se tak rozplynul... Na druhou stranu 
Miloslav Hořava alespoň převzal klíčovou roli, v níž si vedl opravdu parádně. Zvláště když 
nebyl v optimální zdravotní pohodě. V té bohužel nebyl ani v loňském ročníku. Hned na 
samotném začátku extraligové soutěže totiž utrpěl po střetu se zlínským Zdeňkem Okálem 

Nemělo cenu tam zůstávat,“ uvedl pro iDnes.cz.  hokeje stopku. Východočeský sen o KHL se tak rozplynul. A s tím i 
vidina zajímavého angažmá pro Miloslava Hořavu. „Když jsme do 
Hradce přijeli, tak nám řekli, že je všechno vyřízené. Měli jsme 
podepsané smlouvy, začali trénovat a pak nám najednou sdělili, že to 
nevyšlo, že nedostali nějaké povolení. Dozvěděli jsme se to normálně 
při tréninku, pak jsme ještě čekali na majitele. Přijel, vysvětlil nám to, 
ale to už jsme věděli, že je konec. Sbalili jsme si věci a jeli domů. Je to 
škoda, bylo by to zajímavé,“ řekl pro hcbilitygri.cz.  

těžký otřes mozku. O zákroku důrazného Okála se toho tehdy napsalo opravdu hodně, zde je 
pro připomenutí záznam z tohoto incidentu: Bez zaměstnavatele však nebyl spolehlivý kanonýr příliš dlouho. Ozval se mu totiž 

Třinec, tehdejší obhájce titulu. V dresu Ocelářů se navíc potkal se svým bratrem Petrem. 
„Nečekal bych, že se sejdeme zrovna tam. Je to takové divné, že zrovna my dva, dva 
Kladeňáci, se sejdeme přes celou republiku zrovna tady.“  Jenže ani v Třinci Miloslav Hořava 
dlouho nepobyl. Konkrétně tam jen dohrál sezónu 2011/2012. Nutno však dodat, že 
rozhodně nezklamal a splnil přesně to, co se od něj očekávalo. 

http://www.youtube.com/watch?v=mscv‐
rz0OIc. „Po utkání ve Zlíně jsem měl absolutní výpadek paměti. Ani jsem nevěděl, že už začala 
extraliga. Myslel jsem si, že je stále letní příprava," přiznal pro iDnes.cz.  

Některým hokejistům toto nevyzpytatelné zranění ukončilo kariéru, Hořava se však 
dokázal vrátit, byť si prožil opravdu náročné období. „Hodně jsem spal, jakmile jsem vylezl 
ven, zase mě začala bolet hlava," sdělil Petru Procházkovi. „Zlepšovalo se to jen pomalu.“ 
Miloslav Hořava však v listopadu opět vyjel na led a v extraligovém ročníku 2013/2014 
nakonec sehrál 31 utkání (12+3). Zdravotní lapálie se na něm sice podepsaly, i tak však byl 
jedním ze světlých momentů loňského ročníku. Kladno se totiž trápilo a extraligovou 
příslušnost muselo hájit až v baráži. V té Hořava zářil, ve 12 duelech získal devět kanadských 
bodů, jenže ani jeho povedené výkony nestačily Rytířům k záchraně. 

V létě se tak opět ocitl bez angažmá. Hokejista se zkušenostmi ze švédské a ruské 
nejvyšší soutěže se nakonec dohodl na kontraktu s Kometou Brno. Toto angažmá pro něj ale 
bylo hodně zvláštní. Stal se totiž jakousi záplatou. Naskakoval na postu, kde zrovna někdo 
marodil. Vystřídal tak všechny možné pozice a různé formace. Drtivou většinu hokejistů by 
takovéto změny hodně rozhodily, ne však obrovského univerzála Miloslava Hořavu. Ten se 
s nevděčnou rolí popasoval vskutku výtečně a krom černé práce sbíral i poměrně dost bodů. 
Znovu se tak ukázalo, že syn slavného otce je prostě velkým profesionálem, který dokáže 
v týmu zastat jakoukoliv roli. Kometa Brno tak byla z jeho služeb opravdu nadšená. Jenže ani 
to nestačilo k tomu, aby Hořavovi nabídlo dlouhodobou smlouvu. Když se tedy naskytla 
příležitost, všestranný forvard Moravany opustil...  

  Jak již zdroj citace napovídá, sezónu 2010/2011 nakonec 
odehrál v dresu Liberce. Po pěti letech se tak rozhodl vrátit do své 
vlasti. Za těch pět let získal s MODO titulu, prosadil se v KHL, stal se 
stabilním členem reprezentačního týmu a nasbíral spoustu cenných 
zkušeností. Ať už hokejových, tak i životních. „Hokej v Rusku mě bavil 
daleko více než ve Švédsku. Hraje se hodně do útoku, jsou tam hrozně 
šikovní hráči. Ve Švédsku se dbá hodně na systém, myslím, že někdy 
až moc. Na druhou stranu ve Skandinávii bylo krásné prostředí, byla 
tam nová hala, nádherný život okolo. To zase v Rusku nebylo,“ shrnul 
a porovnal obě životní etapy. 

Miloslav Hořava tak zažil s Kladnem již druhý sestup do 1. ligy. A stejně jako před 
dvanácti lety středočeský klub nenechal na holičkách a následoval ho o soutěž níže. Za těch 
dvanáct let se toho u něj ale hodně změnilo. Už není vyjukaný junior, ale klíčová postava 
kladenského celku, který touží po rychlém návratu mezi elitu. Na Kladno ovšem nečeká vůbec 
snadný úkol. Nejprve musí projít prvoligovým play‐off a pak uspět i v baráži. Co myslíte, 
uspějí Rytíři v křížové výpravě za extraligou už letos? Nebo si ještě počkají? Záležet bude 
pochopitelně i na formě 32letého útočníka, jenž si letos zahrál i za extraligovou Slavii. 
Hořavovi se zatím daří a s 21 brankami je nejlepším střelcem týmu. 

 
ZPÁTKY DOMA  

NEUSTÁLÁ STĚHOVÁNÍ  ... ještě v průběhu sezóny 2012/2013 se mu totiž ozvalo rodné Kladno. Hořava se 
  Je jasné, že do Liberce přicházel jako velká posila, od které se 
hodně očekávalo. Miloslav Hořava však roli lídra zvládl a v 50 
extraligových duelech nasbíral solidních pětatřicet kanadských bodů. 
K vytouženému titulu však ambiciózní Bílé Tygry nedotáhl. 

 

DOTAZNÍK MILOSLAVA HOŘAVY 
zdroj: hokej.cz (Václav Jáchim) 

 
Oblíbení herci, herečky?  
"Julia Robertsová, Nicolas Cage. Abych se přiznal, raději koukám na 
zahraniční filmy než na ty naše.“ 
 
Jakou posloucháte muziku?  
"Například kapelu Linkin Park. Taková hudba se mi líbí." 
 
Co vám chutná?  
"Těstoviny, špagety. K pití si dávám často mléko. Když je slavnostní 
příležitost, ochutnám dobré víno." 
 
Jste pověrčivý?  
"Nejsem. Nepotrpím si na předzápasové rituály ani na jiné pověry." 
 
Záliby?  
"Koukám na televizi, zajdu se podívat na fotbal. Nebo si zahraju golf." 
 
Vysněný automobil? "Vysněný vůz nemám. Pro mě je důležité, aby auto 
bylo především spolehlivé a bezpečné." 

  Podle očekávání se po skončení sezóny 2010/2011 ucházel o 
zahraniční angažmá. Když stále adekvátní nabídky nepřicházely, 
rozhodl se úvod sezóny strávit na Kladně. Za Středočechy ovšem 
odehrál pouze tři extraligové duely, protože pak se ozvala švýcarská 
Ženeva, jejíž nabídka prostě nešla odmítnout. Jenže v Servettu  
 

 HRÁČSKÉ INFO 
27. 10. 1982 
180cm, 87kg 

útočník 
hůl pravá 

38Z, 21G, 14A, 
+15 +/‐, 20TM 

http://www.youtube.com/watch?v=mscv-rz0OIc
http://www.youtube.com/watch?v=mscv-rz0OIc


U13. TOMÁŠ DRTIL

 

11. TOMÁŠ KOLAFA
30 LET, ÚSTÍ NAD LABEM 
 
V sezóně 2011/2012 byl s dvaatřiceti 
kanadskými body třetím 
nejproduktivnějším obráncem soutěže. 
Rok nato skončil v produktivitě zadáků 
pátý, k čemuž mu stačilo 28 bodů. 
Jenže po odchodu z Jihlavy u Kolafy 
nastal výkonnostní propad. Loni 
v Havlíčkově Brodě totiž nasbíral jen 
šestnáct kanadských bodů, krom toho 
byl často vylučovaný. V Ústí nad 
Labem si však vede velmi dobře.  

12. DAN RŮŽIČKA
23 LET,  ČESKÉ BUDĚJOVICE 
 
Jedním z nejproduktivnějších beků 
Motoru je tak trochu překvapivě Dan 
Růžička. Čerstvě třiadvacetiletý obránce 
se totiž mezi muži dosud výrazněji 
neprosazoval. Ano, hrál sice stabilně za 
extraligovou Plzeň, ale nikdy se na něj 
tým nespoléhal při klíčových herních 
momentech. To v Českých Budějovicích 
dostává dost prostoru i při přesilových 
hrách. Stále je to velmi mladý bek, který 
pomýšlí na extraligové angažmá.  

10. ALEŠ PAVLAS 
32 LET, KADAŇ 
 
Aleš Pavlas měl být Kolafovým 
spoluhráčem. O tohoto zkušeného 
zadáka se totiž vehementně ucházel 
ústecký Slovan. Jenže Chomutov 
Pavlase neprodal a 32letý zadák tak 
stejně jako v loňském ročníku hájí 
barvy Kadaně. V ní si vede skvěle. 
Bývalý hokejista Kladna exceluje 
zejména ve statistice +/‐. Zkrátka, Ústí 
nad Labem musí velmi litovat, že 
Pavlas působí u konkurence... 

 
T24 LET, T  ŠUMPERK 
 
V létě se do Šumperku vrátili tři 
ztracení synové (krom Veleckého 
s Vrdlovcem právě Tomáš Drtil). I díky 
tomu jsou Draci stále ve hře o postup 
do play‐off, které by znamenalo 
splnění předsezónního cílu. Drtil, jenž 
loni pomohl Olomouci k postupu do 
nejvyšší soutěže, zatím zůstává trochu 
za očekáváním. Přece jen už je ve 
věku, v němž by měl být tahounem 
týmu. Mnohem více bodů však stále 
sbírají veteráni Holík se Sedlákem. 

14. TOMÁŠ KALÁB
15. MARTIN LENĎÁK

27 LET, JIHLAVA 
21 LET, HAVÍŘOV   
 Do Jihlavy přišel v roce 2010 z Třebíče, a 

to výměnou za Davida Dolníčka, jemuž 
se angažmá v Dukle vůbec nevydařilo. 
Zprvu se na Horáckém zimním stadionu 
trápil i Kaláb (sezónu 2012/2013 
dokonce strávil na hostování v Berouně). 
Loni se však 27letý zadák zlepšil, byla 
tedy velká škoda, že poměrně velkou 
část letošního ročníku promarodil. 
Krátce po Novém roce je ale zpět 
v poměrně solidní formě. 

Jméno tohoto obránce znal před 
nedávnem v první lize málokdo. Možná 
vůbec nikdo. Aby také ne, když se jedná 
o hráče, jenž celou dosavadní kariéru 
spojil s rodným Slovenskem. Loni ve své 
vlasti nastupoval za Michalovce, klub 
z tamější druhé nejvyšší soutěže. To, že 
se o něj začal zajímat Havířov, bylo tedy 
překvapující. A ještě větším překvapením 
je, že se Lenďákovi v první lize daří víc 
než obstojně. 

 

 TOP 15: OBRÁNCI (S DRŽENÍM HOLE NAPRAVO) 



 

5. MICHAL PLUTNAR
20 LET, BENÁTKY N/J 
 
191 centimetrů vysoký Plutnar loni 
reprezentoval naši zem na mistrovství 
světa juniorů. Obránce, jenž 
předcházející tři ročníky strávil 
v zámořské WHL, si na tomto 
šampionátu vedl velmi obstojně a 
dokázal vstřelit hned dvě branky. Dalo se 
tedy předpokládat, že po návratu do 
Liberce se havlíčkobrodský odchovanec 
usadí i v extralize. Jenže Bílí Tygři 
nadějného zadáka poslali na farmu. Tam 
Plutnar vyčnívá a prokazuje svůj talent. 

4. JAKUB BARTOŇ 
33 LET, SK HS TŘEBÍČ 
 
Jakub Bartoň je výjimečný ofenzivní 
zadák, jehož slabinou je ovšem pomalejší 
bruslení. I kvůli tomu se nedokázal 
prosadit do extraligového kádru 
Olomouce, které přitom loni dělal 
kapitána. Bartoň tak společně s několika 
dalšími parťáky putoval na Vysočinu. 
V Třebíči měli tohoto obránce rádi již 
několik let, vždyť Bartoň byl jedním ze 
čtyř hráčů Olomouce, kteří v prosinci 
2009 zachránili život Lukáši Slámovi. 

U7. JAN RUTTA 
24 LET, CHOMUTOV 
 
V sezóně 2012/2013 byl stabilním 
členem extraligového manšaftu, loni už 
byla jeho pozice v trápícím se 
Chomutově nejistá a v základní části 
odehrál jen 17 duelů. O soutěž níže však 
Jan Rutta patří k oporám zadních řad 
Krušnohorců. 24letý bek zatím 
překvapuje hokejovou veřejnost  u něj 
nevídanou produktivitou. Píseckému 
odchovanci už se zkrátka na kadaňskou 
farmu nechce... 

6. ALEŠ HOLÍK 
36 LET, ŠUMPERK 
 
Po postupu Šumperka do 1. ligy se Aleš 
Holík ihned zařadil mezi nejlepší zadáky 
druhé nejvyšší soutěže. Třikrát v řadě 
dokázal nasázet deset a více branek, což 
je na obránce velmi úctyhodný počin. 
Letos na tuto metu ještě nedosáhl, 
nicméně Holík o prodloužení této skvělé 
série ještě zabojuje. Za zmínku rozhodně 
stojí, že si Aleš Holík letos splnil jeden ze 
životních cílů – odbyl si totiž premiéru 
v extralize, kde vypomohl trápícímu se 
Zlínu.  

8. RADEK MÍKA
30 LET, LITOMĚŘICE 
 
Hokejista, jenž má na svém kontě přes 
200 extraligových duelů, je obráncem, 
který je pro svůj tým velmi platný jak 
v defenzivě, tak v ofenzivě. Lze to 
vyčíst i z jeho statistik. Nejenže patří 
k nejčastěji bodujícím zadákům druhé 
nejvyšší soutěže, ale zároveň si 
obstojně vede i v ostře sledované 
statistice +/‐. Radek Míka je zkrátka 
nadprůměrný prvoligový bek.  

9. JAKUB STEHLÍK 
24 LET, CHOMUTOV 
 
Když v průběhu sezóny 2012/2013 
opustil Znojmo a přestoupil do 
Chomutova, věštila se Stehlíkovi 
zajímavá budoucnost. Jenže obránce, 
který byl tahounem Orlů, se v české 
extralize nedokázal trvaleji zabydlet. Už 
loni tak nastupoval převážně za Kadaň. 
V ní zahájil i letošní ročník, nyní je ale 
zpět na soupisce Pirátů. Zůstane Stehlík 
v ambiciózním Chomutově i pro play‐off? 

3. PETR PUNČOCHÁŘ
31 LET, ČESKÉ BUDĚJOVICE 
 
Petr Punčochář byl vždy vyhlášeným defenzivním 
specialistou. V první lize se však od zkušeného beka 
pochopitelně očekává i to, že bude sbírat rovněž hodně 
bodů. Petr Punčochář, jenž měl v posledních letech 
smůlu na vážné zdravotními problémy (zejména se 
srdcem), zatím plní vše, co se od něj žádá. Nejenže 
skvěle brání a ve statistice +/‐ patří k nejlepším v týmu, 
ale zároveň sbírá i kanadské body. A to v ještě větší míře, 
než se dalo předpokládat. Jeho extraligovým maximem 
je třináct bodů, o soutěž níže už tuto metu dokázal 
s velkým předstihem překonat. Kdepak se Punčochářova 
bilance zastaví?  

2. MARTIN RÝGL
28 LET, CHOMUTOV 
 
Odchovanec libereckého hokeje působil v Chomutově již 
v sezóně 2012/2013. V ní patřil k nejlepším hráčům 
mužstva a výraznou měrou se podílel na záchraně 
Severočechů. Bylo tedy velmi překvapivé a zároveň i 
nepochopitelné, že v Chomutově v dalším ročníku 
nepokračoval. V současnosti 28letý zadák se tehdy 
stěhoval do Karlových Varů, kde se potkal mimo jiné 
s Jiřím Drtinou a Markem Hovorkou. Stejně jako tito dva 
hráči se Martin Rýgl stal novou posilou Krušnohorců před 
startem prvoligového ročníku 2013/2014. 189 
centimetrů vysoký obránce se pochopitelně zařadil mezi 
opory týmu, stejně jako tomu bylo předloni. 

U1. DAVID ROUPEC 
22 LETT,T PROSTĚJOV 

 
 

V sezóně 2012/2013 se náš magazín nad výkony 
Davida Roupce vysloveně rozplýval. Nebylo také divu, 
vždyť tehdy nasbíral na svůj věk úchvatných 22 
kanadských bodů! Od té doby uplynulo poměrně dost 
času, David Roupec se však i nadále nachází v první lize, 
ačkoliv jsme mu předpovídali mnohem rychlejší vývoj 
kariéry. Nutno ovšem dodat, že to má David Roupec 
velmi těžké. Je totiž kmenovým hráčem Třince. A ten má 
bez přehánění reprezentační obranu. Schválně, jakým 
způsobem se může vměstnat do prvních tří obranných 
párů, když barvy Ocelářů hájí taková jména jako Rostislav 
Klesla, Vladimír Roth, Milan Doudera, David Nosek, Josef 
Hrabal, Lukáš Galvas či Tomáš Linhart? 

 

I do dalších sezón se dá předpokládat, že 
konkurence v třinecké defenzivě bude značná. Takže 
ačkoliv je Roupec svými kvalitami jednoznačně 
extraligovým hráčem, na svou šanci si možná bude 
muset ještě nějaký ten rok počkat. Vysvobozením by pro 
něj byl přestup, zde ale vyvstává otázka, zda by se Třinec 
vzdal služeb hráče, který má potenciál být extraligovou 
hvězdou. No, nechme se překvapit, jak se bude 
Roupcova kariéra vyvíjet.  

 

 



 

ROMAN 

BERNAT 



 

STATISTIKY 

Tomáš Kaberle? Ne! Petr Tenkrát? Ale kdeže... Josef 
Straka? Také ne... Největším hrdinou dosavadního 
průběhu první ligy je bezpochyby Roman Bernat. 
V jednadvaceti letech toho totiž zažil více, než většina 
jeho vrstevníků. Se svých osudem se však pere 

extraligového celku vážně zranil Roman Bernat, 
nechtělo ani uvěřit. A už vůbec se nedalo uvěřit 
tomu, že mladý hokejista z důvodu této nehody 
přišel o nohu. Tyto zprávy zněly až příliš tragicky. 
Bohužel  to však byla prostá realita... 

foto: Pavel Kacerovský

neuvěřitelným způsobem. Zkrátka, Roman si zaslouží 
hluboký obdiv. Popišme si nyní životní příběh tohoto 
ojedinělého bojovníka. 

  Během cyklistické vyjížďky svěřenců Petra 
Draisaitla totiž došlo k nešťastné srážce 
s nákladním vozem. „Jeli jsme z kopce a v 
pravotočivé zatáčce proti mně vyjel náklaďák. 
Neměl jsem kam uhnout, protože silnice byla tak 
úzká, že se na ni sotva vejdou dva osobáky vedle 
sebe. Spadl jsem mezi kola a jelo na mě to zadní. 
Měl jsem tam hlavu a hrudník, tak jsem se na 
poslední chvíli přetočil, ale zůstala mi tam pravá 
noha. Když mi to kluci vyprávěli, bylo mi zle,“ 
popsal nehodu samotný Bernat. „Měl jsem v tom 
vlastně štěstí. Bylo to buď noha, nebo život. Ležel 
jsem pod autem a byl při vědomí, ale pamatuju si 
jen střípky. Pak něco ze sanitky a nemocnici si 
pamatuju až po 14 dnech. Nohu mi vzali až po 
několika dnech. Snažili se ji zachránit, ale infekce 
postupovala,“ dodal pro iDnes.cz. „Do toho úseku 
je zákaz vjezdu aut nad 3,5 tuny, takže nevím, co 
tam dělal a z informací, co mám, vím, že neměl ani 
nějaké zvláštní povolení. Ale je zbytečné se k tomu 
vracet, nohu už mi to nevrátí. Jen mě mrzí, že mě 
nijak nekontaktoval jak řidič, tak ani nikdo z města 
Hluboká nad Vltavou, kterému auto patřilo,“ netajil 
se.  

 
PŘED OSUDNÝM ZRANĚNÍM 

Roman Bernat se narodil v srpnu roku 1993. 
Hokej byl jeho vášní již odmala. Aby také ne, když 
vyrůstal v českobudějovickém klubu, který má velkou 
tradici. Nutno ovšem dodat, že vůbec první krůčky na 
ledě dělal v hokejovém oddíle HC Spartak Soběslav. 

181 centimetrů vysoký Bernat se dostal do velmi 
úspěšné hokejové generace. V jednom týmu si zahrál 
například s Jakubem Markem, Bohumilem Jankem, 
Davidem Pavlíčkem, Markem Vanišem, Michalem 
Švihálkem, Robinem Soudkem, Romanem Horákem, 
Adamem Přibylem, Jakubem Babkou, Tomášem 
Rouskem, Šimonem Hrubcem, Lukášem Sedlákem, Jiřím 
Bártou či Lukášem Křížem. A našli by se i další hráči, kteří 
se posléze stali profesionály.  

I Roman Bernat měl skvěle nakročeno k tomu, 
aby se uchytil mezi muži. Pravidelně totiž patřil 
k nejproduktivnějším hráčům jednotlivých kategorií. 
Bohužel zasáhnul osud... 

Ještě předtím, než se na přelomu května a 
června 2012 změnil Bernatovi život, přišel jeho první 
přestup v kariéře. Hokejista, jenž vynikal skvělým 
bruslením, totiž v roce 2010 vyměnil českobudějovický 
dres za ten kladenský. I v této hokejové baště se Roman 
Bernat potkal s řadou skvělých hráčů v čele s Janem 
Daleckým, Antonínem Melkou či Tomášem Knotkem. 
V sezóně 2011/2012 si dokonce odbyl premiéru v první 
lize. Kladno ho totiž vyslalo na zkušenou do partnerského 
Písku. Za tamější IHC sehrál dva duely play‐out, v nichž se 
mu podařilo získat jednu asistenci. 

  První okamžiky pochopitelně byly ty 
nejtěžší. „Tak zprvu jsem to vnímal jenom lehce, 
protože jsem byl ještě hodně pod vlivem opiátů, 
takže mi to došlo až trochu později. Když mi to 
docvaklo, tak to byla asi nejhorší chvíle v mém 
životě, dlouho jsem z toho nemohl ani spát,“ 
přiznal v rozhovoru pro čtenáře hcmotor.cz. 
„Samozřejmě, že jsem to obrečel. Ale když mi pak 
lékaři řekli, že to bylo buď noha, nebo život, tak 
jsem byl rád, že vůbec žiju. Myslím si, že ta srážka 
byla nevyhnutelná. Byla jen otázka, který z nás pod 
tím náklaďákem skončí,“ pokračoval v interview 
s Michalem Špírkem. „Psycholog za mnou chodil, 
ale v první řadě jsem si to musel srovnat v hlavě 
sám a nějak se s tím smířit. Od začátku jsem věděl, 
že chci dál žít. Život je krásný a baví mě, to byl můj 
motor. Nechápu lidi, co se pokusí sáhnout na život, 
myslím, že se dá každá situace řešit,“ dodal 
bojovný mladík. „Nechtěl jsem, aby mě někdo  
litoval. Na mámu jsem byl i sprostý, i když vím, že  

Nebylo tedy překvapením, když se v přípravě na 
sezónu 2012/2013 objevil opět v kabině Českých 
Budějovic. Vedení jihočeského celku se totiž rozhodlo 
dát Bernatovi šanci v A‐týmu. Jenže příležitost prosadit 
se do kádru mužů sebrala mladému muži nešťastná 
nehoda... 
 

NEHODA A NÁSLEDNÉ OPERACE 
Zprvu se zprávě, že se během tréninku  

 
 
 



je přirozené, že se vám okolí snaží pomoct. Já se ale chtěl o sebe postarat 
sám. Nejtěžší to bylo na ARO, kde jsem ležel první tři týdny. I když do mě 
pumpovali opiáty, jako každý jsem brečel. Pomáhaly mi návštěvy i 
psycholožka, která mi při druhé schůzce řekla, že už ji nepotřebuju, protože si 
dělám srandičky,“ sdělil pro iDnes.cz.  

A‐týmem. Když posléze jméno Romana Bernata vyvolávalo 6 tisíc fanoušků, 
vehnaly se mu slzy do očí. „Pro mě to byl neskutečně emotivní zážitek, za 
který bych chtěl Motoru ještě jednou moc poděkovat. A vlastně i divákům, 
kteří na zápas dorazili,“ sdělil pro Petra Lundáka. Celá akce měla i charitativní 
podtext. Na konto Romana Bernata bylo vybráno více než 120 tisíc Kč.  

Sbírky se zúčastnili i hráči a fanoušci Chomutova. Rivalita obou klubů šla 
zkrátka stranou. Myslím si, že dál tuto událost není třeba komentovat. 
Rozhodně se však podívejte na videa, na něž jsem na této stránce uveřejnil 
odkazy. Určitě stojí za zhlédnutí!  
 

 

VIDEA S ROMANEM BERNATEM ZE ZÁPASU ČESKÉ BUDĚJOVICE – CHOMUTOV 
 
1) HThttps://www.youtube.com/watch?v=eg_pNltH3wMT 
 

HT2) http://hokej.idnes.cz/hokej‐roman‐bernat‐videoreportaz‐benefice‐fiw‐
/hok_1liga.aspx?c=A141222_140241_hok_1liga_cig#utm_source=sph.idnes&utm_medium=richtext&utm_con
tent=clanek‐box

PŘÍBĚH NEKONČÍ... Jakožto trénovaný sportovec měl Bernat mnoho věcí usnadněných. 
Například bez výraznějších problémů zvládal obtížná rehabilitační cvičení 
(každopádně i tak to byla pořádná makačka, ne že ne). „Když se mi stala ta 
nehoda, vážil jsem osmdesát kilo. Po návratu z nemocnice jsem měl o třicet 
míň. Fyzická příprava vrcholového sportovce mi tedy zachránila život.“ 

  Jednoho z velkých cílů sice Roman Bernat dosáhl, život však není 
pouze o hokeji...  „Je pravda, že se mi změnil život. Mám sice protézu, ale 
jsem na vysoké škole, o čemž jsem předtím vůbec neuvažoval. Táhnou mě 
letadla. Mám najednou taky čas na kamarády, na posezení s nimi třeba i u 
piva, protože už nemusím tolik hlídat životosprávu. A taky na přítelkyni 
Veroniku. Nelituju se, přestože vím, že ta kovová noha bude už navždy 
součástí mého těla. Mám vždycky po ruce šroubovák, kdybych na ní něco 
třeba po pádu potřeboval povolit nebo utáhnout. Pomáhám taky jako 
asistent trenérovi soběslavských mladých hokejistů. Jezdím normálně 
autem s automatem, ale pedály ovládám jen levou nohou. Prostě normálně 
žiju, což je přece nejdůležitější. Všechno mohlo být jinak, " uvedl Bernat pro 
iDnes.cz. „Jestli je všechno špatné pro něco dobré? No, přemýšlel jsem o 
tom, ale nic mě nenapadlo. Co ale vím určitě je to, že budu mít více času na 
věci, na které jsem předtím moc času neměl. Jako třeba na školu a tak. 
(smích) Trávím teď více času s rodinou, kamarády, i do té školy teď musím 
chodit denně, na což jsem nebyl tak úplně zvyklý. Změnil se mi od základů 
můj život, z toho nejhoršího jsem se snad už dostal a tak si musím najít 
nějaký nový způsob života. Co taky můžu říct s jistotou je, že jsem rád, že 
žiju a budu dál žít život naplno,“ dodal.  

 

  Po psychické stránce mu pomohlo i setkání s Jaromírem Jágrem. „Pro 
něho jde o hrozně těžkou situaci. Říkal jsem mu, že sám bych tohle asi 
nezvládnul. Musí bojovat a dokázat, že je lepší než já. Není to jednoduchý, 
když se něco takovýho stane, zvlášť v jeho letech. Možná počítal on i jeho 
příbuzní, že z něho bude talent a bude třeba hrát NHL. Je to hrozně smutný, 
ale on sám říkal, že je bojovník a tímhle život nekončí…“ prozradil Jaromír 
Jágr, jenž se netají obdivem k bývalému hráči Soběslavi, Písku, Českých 
Budějovic a Kladna.  
 

ZPÁTKY NA LEDĚ 
  Romanu Bernatovi výrazně pomáhá i věda. Díky rozvinutým 
technologiím 21. století totiž může využívat špičkovou protézu. „Koleno je 
bionické – má v sobě počítač, který rozpozná, jak se má zachovat podle toho, 
kam přenesu váhu a jakou silou udělám pohyb. Kyčel je bohužel jenom 
mechanická, bionickou ještě nevyvinuli. Nebude to v horizontu 10 let, ale pak 
snad už jo. Ale bionické koleno se vyvíjí hodně. Teď už dokonce chodí samo do 
schodů. Jenže já ho nemůžu mít, protože neudělám potřebný pohyb z kyčle, 
takže musím chodit nahoru jenom po jedné noze. Protézu mám upnutou v 
pase, na kyčli je z kevlaru takový koš, do kterého si sednu.“ 

  Romana Bernata sice lákají letadla, ale je klidně možné, že ho 
v budoucnu uvidíme jakožto hokejového trenéra. Zatím sbírá zkušenosti u 
mládeže. „Nechci se od hokeje úplně odstřihnout, ale zase se trenéřinou asi 
živit naplno také nebudu. Malým dětem například radit s bruslením 
nemůžu, vždyť ony to potřebují hlavně vidět. Ale třeba bych je zase naučil 
nový a lepší styl bruslení, se kterým bychom Kanaďany zaskočili, co? (směje 
se). Spíš bych to viděl na koučování větších hráčů, kteří už umějí bruslit, a 
spíš naopak potřebují naučit herní činnosti a systémy,“ prozradil pro 
iDnes.cz Bernat, jehož mimo jiné lanaří Tomáš Zelenka do sledge hokeje.  

Protéza sice stála ohromné peníze, nicméně i vzhledem k různým 
sbírkám si jí mohl dovolit. Bernat však nezapomíná ani na druhé. Když 
obdržel dar v hodnotě 100 000 korun, jednu pětinu věnoval na uhrazení škod 
po povodních. „Dostává se mi pomoci od jiných a já cítím, že je správné 
udělat to samé,“ sdělil člověk, jehož nelze neobdivovat. „Pocházím ze 
Soběslavi a dvakrát jsme si je s našima prožili, takže vím, jaké to je. V roce 
2002 jsme měli ve fitku dva a půl metru vody a v roce 2006 tam bylo asi 
jenom 60 cenťáků, ale stejně... S těma lidma soucítím,“ uzavřel pro iSport.cz. 

Nezbývá nic jiného, než tento článek uzavřít. Nejlepší způsob? 
Určitě použití citace, jež svědčí o neobvyklé Bernatově vůli a životním 
odhodlání. „Život není vždycky férovej. Na druhou stranu jsem zjistil, že se 
dá žít i bez nohy. Hlavní a podstatné je se nevzdat. Prokázat vůli. Je to 
těžké, ale jde to." Romane, držíme palce, ať se Ti vše vydaří. 

  Vše ovšem nebylo tak idylické, jak by se mohlo zdát. Problémy totiž 
dělala pojišťovna. „Ačkoli jsem pojištěný, pojišťovna mi protézu zaplatit 
nechce, schválené mám jenom její užívání na čtyři roky. Je to únavné, stojí to 
dost úsilí, když se dohadujete s pojišťovnou a asi šestkrát vám žádost vrátili 
zpět. Pořád hledali nějakou záminku, aby mi ji nemuseli dávat," řekl 
odchovanec soběslavského hokeje. „Pojišťovna navíc nechce vůbec slyšet o 
tom, že bych dál sportoval. Tvrdí, že protéza je pro klienty, kteří se potřebují 
normálně hýbat bez cizí pomoci a ne, aby se s ní někdo pokoušel sportovat. 
Namítal jsem, že pro mě je sport radost, ale to moc neřešili. Musel jsem si 
sehnat dobrozdání od fyzioterapeuta, dokonce od psychologa," dodal. 

 

   Jakmile začal Bernat s náročnou rehabilitací, vytyčil si jasný cíl – opět 
se postavit na led, zabruslit si, vystřelit si na bránu... A svůj sen si splnil! „S 
mým typem protézy to ještě nikdo nezkoušel, takže jsem se poprvé bál, ale 
fyzioterapeutka i protetici mi říkali, že bych to díky zkušenostem mohl 
zvládnout. Chvíli trvalo, než jsem si našel správný pohyb. Musím si zamykat 
koleno, aby se mi neohýbalo, protože protéza není na pohyb na ledě stavěná. 
Pohybuju se podobně jako na koloběžce. Postupně se snažím přijít na nějaký 
jiný grif, abych se mohl odrazit i levou. Není to úplně nemožné,“ poznamenal.  

20. prosince 2014 se pak Bernatovi vyplnil další sen. Díky vedení 
Motoru mu totiž bylo umožněno strávit zápasový den s českobudějovickým 

 
 

VIDEOROZHOVOR S ROMANEM BERNATEM  
PO UTKÁNÍ S CHOMUTOVEM 

https://www.youtube.com/watch?feature=player_embedded&v=RnoSs1vH9Vg 

https://www.youtube.com/watch?feature=player_embedded&v=RnoSs1vH9Vg


 

NEJSILNĚJŠÍ MOŽNÉ SESTAVY 
Pojďme si trochu zaspekulovat... Jak by asi vypadaly sestavy 
prvoligových týmů, kdyby trenéři mohli využít všech hráčů, 
kteří se letos v daných mužstvech objevili alespoň v jednom 
utkání? 
 
pozn.: U hráčů nejsou dodrženy posty, rozmístění do jednotlivých formací se 
řídilo autorovými pocity, nikoliv preferovanými posty (jde zejména o přehled, 
kdo za daný tým letos nastoupil). Dodrženy nejsou ani věkové hranice, to 
znamená, že v každé sestavě mohlo být i více než patnáct hráčů ve věku 
třiadvaceti let a více. Autor se při sestavování sestav držel spíše „známosti“ 
jmen, než současnou formou.  
 
KURZÍVOU OZNAČENI HRÁČI, KTEŘÍ SE OBJEVILI V SESTAVĚ V MINULÉM KOLE! 



SESTAVY

 SK HORÁCKÁ SLAVIA TŘEBÍČ SALITH ŠUMPERK HC SLOVAN ÚSTÍ NAD LABEM 

PETRÁSEK (VOLKE) KOUTSKÝ (ZELENKA) ČILIAK (KAŠÍK) 
    
VÁGNER  KOLAFA DLAPA     BARTOŇ   SEDLÁK   DIETZ 
BROŽ    ČERNÝ HOLÍK    DRTIL KÖNIG     DUJSÍK    
HOLOMEK  POHL MALENA     ZDRÁHAL  GEWIESE  BAIL 
    
TŮMA    ROUBÍK   ROD MOSKAL  ŽALČÍK    STANĚK BURIAN   DOČEKAL  VONDRÁČEK 
BUDÍNSKÝ   KLOZ    BARÁNEK ERAT    OSTŘÍŽEK  HAVEL  PLÁŠEK   VRDLOVEC  VELECKÝ 
PŘEUČIL  V. MEIDL  GENGEL VODNÝ   ŘÍPA    PEKR  R. HAAS  M. HAAS  BERGER 
M. HANZL  POŘICKÝ  MERTA PŮHONÝ  VACHUTKA  BRUNEC ZUZIN    HOLEC    HERMAN 
    
    

Kdo by zůstal mimo sestavu?  Kdo by zůstal mimo sestavu?
 
B: 
Martin Falter 
Luboš Horčička 
... 
 
O: 
Václav Jaroš 
Vlastimil Bilčík 
... 
 
Ú: 
David Dolníček 
Jakub Čuřík 
Martin Čech 
Jan Wasserbauer 
Tomáš Kaut 
... 

  Kdo by zůstal mimo sestavu? 
   
O:  O: 
Jakub Slavík  Ondřej Smetana 
René Piegl  Martin Zdvořáček 
Martin Novotný  ... 
...   
  Ú: 
Ú:  Tomáš Vávra 
Kamil Vávra  Štěpán Kuchynka 
Mikuláš Rimmel  Petr Markulinec 
Michal Popelka  ... 
Vladimír Cink   

 ... 
 

 

LIBOR KAŠÍK 

DAVID OSTŘÍŽEK MAREK ČILIAK 

MIROSLAV HOLEC 

DANIEL VRDLOVEC 
TOMÁŠ ROD 

KAREL PLÁŠEK MICHAL VELECKÝ MARTIN VÁGNER JAROSLAV ROUBÍK 



SESTAVY

 HC BENÁTKY NAD JIZEROU HC DUKLA JIHLAVA AZ HAVÍŘOV 

HAMERLÍK (DANEČEK) SCHWARZ (LUKÁŠ)  KACETL (RITTICH) 
    
MATĚJÍČEK  VALENTA VITÁSEK  DERNER  URBANEC  ŘEZNÍČEK 

PLUTNAR  ŠIMEK  ČÁP    ŠIDLÍK      DRESLER  ŠENKEŘÍK 
KRISL    HORÁK KAJÍNEK  KOLMANN  STANĚK   MOCEK 
    
CHMIELEWSKI  PECHANEC  ŘÍČKA BÁRTA    VÍŠEK    KRENŽELOK  ČACHOTSKÝ  ZEMAN   DIVIŠ 

VLACH    KICA    BULÍŘ      DŮRAS    MELENOVSKÝ  SEMAN  KOLOUCH  KUCSERA  ŠEDIVÝ 
FOŘT    LOSKOT   JIRÁNEK SKOŘEPA  ŠPAČEK   JONÁK  MATAI    LENC    SEMORÁD 

MIKYSKA  PLODEK KREJČÍK  JERGL    JARŮŠEK  MALINÍK  MARUNA  ŠLAHAŘ   JAKÚBEK 
     
     
Kdo by zůstal mimo sestavu?  Kdo by zůstal mimo sestavu?
 
B: 
Vítek Vaněček 
 
O: 
Jiří Říha 
Marek Pabiška 
Ján Niko 
Tomáš Havlín 
... 
 
Ú: 
Daniel Miškovský 
Adam Dlouhý 
Dominik Hrníčko 
Patrik Maďar 
... 

  Kdo by zůstal mimo sestavu? 
   
B:  B: 
Tomáš Halász  Miroslav Svoboda 
   
O:  O: 
Jiří Dobrovolný  Radim Ostrčil 
Miha Štebih  Michael Foltýn 
Matič Podlipnik  Jan Štencel 
...  Tomáš Pastor 
  ... 
Ú:   
David Březina  Ú: 
Jiří Půhoný  Vojtěch Tomi 
Marek Prokš  David Klimša 
Ondřej Malec  Michal Sztefek 
Roman Mikeš  Pavel Sedláček 
...  ... 

MAREK SCHWARZ 

ONDŘEJ VITÁSEK 

LUKÁŠ DERNER 

LUKÁŠ KRENŽELOK 

MICHAL DŮRAS JAKUB MATAI ANTONÍN PECHANEC 

MAREK MELENOVSKÝ RICHARD DIVIŠ ROBERT ŘÍČKA MAREK LOSKOT 



SESTAVY

 HC REBEL HAVLÍČKŮV BROD PIRÁTI CHOMUTOV HC STADION LITOMĚŘICE 

KRÁL (PŘIKRYL) KOPŘIVA (STRMEŇ) ŠINDELÁŘ (LANDSMAN) 
    
HRBAS    KRSTEV JAROMĚŘSKÝ  STANĚK  DRTINA   RÝGL 
MÍKA    ŠULC SKINNER  SCALZO BOHÁČ   BEŇOVIČ 
ŠPELDA   PLÁŠIL KADELA   SEMRÁD  KOMA    TOMAN 
    
RYS    KALLA    BÍLEK ROUSEK  ENDÁL    MALINÍK  DUŠEK    RŮŽIČKA  L. KVĚTOŇ 
NOVÁK   JARŮŠEK  M. ČERMÁK HOVORKA  GAJOVSKÝ  D. KVĚTOŇ J. SÝKORA  KUCHLER  H. ZOHORNA 
DVOŘÁČEK  T. DOLEŽAL  ŠVAGROVSKÝ MELKA    MICKA    ŠVAŇHAL  HŘEBEJK  O. KAŠE   KÄMPF 
CHLAPÍK  VOLEK    PROCHÁZKA ZUCKER   TROLIGA  SEMAN     MOORE   D. KAŠE   MCGREGOR 

     
Kdo by zůstal mimo sestavu?  Kdo by zůstal mimo sestavu?
 
B: 
Jan Dlouhý 
Patrik Polívka 
 
O: 
Jiří Jelínek 
Jan Platil 
Martin Janáček 
... 
 
Ú: 
Dominik Kubalík 
Matěj Beran 
Jan Heřman 
Jakub Babka 
... 
 

  Kdo by zůstal mimo sestavu? 
   
B:  O: 
Miroslav Hanuljak  Dominik Bílek 
...  Dominik Málek 
  Ondřej Mikliš 
O:  ... 
Jan Rutta   
Libor Šulák  Ú: 
Radek Havel  Zdeněk Doležal 
...  Martin Ondráček 
  Jiří Černoch 
Ú:  Šimon Antončík 
Martin Šagát  Jaroslav Hašek 
Tomas Sinisalo  ... 

 Marek Sikora 
Marek Račuk 
... 
 

TOMÁŠ MICKA  

HYNEK ZOHORNA  JIŘÍ KUCHLER  

ONDŘEJ ŠVAŇHAL  MIROSLAV KOPŘIVA BRETT SKINNER 

JAROSLAV KALLA 

VÍTĚZSLAV BÍLEK MILOSLAV ČERMÁK 



SESTAVY

 SK KADAŇ HC MOST RYTÍŘI KLADNO 

LUKÁŠ (CHÁBERA) HABAL (HORÁK) STRMEŇ (HANULJAK) 
    
T. KABERLE  KLOUČEK PAVLAS   MRÁZEK  PAVLÍK    GRIN 
RŮŽIČKA  KANIA TREFNÝ   MAZANEC  PAVELKA  KOUSALÍK 

K. CHAROUSEK  ČÍŽEK  JAROMĚŘSKÝ  D. KREJČÍ ŠULÁK    STEHLÍK 
    
STACH    HORNA   TENKRÁT JÍRA    J. CHAROUSEK    CHLOUBA    TAUŠ    DIVÍŠEK   PISAŘÍK 
RUDOVSKÝ  HLAVÁČ  DRAGOUN ŠAGÁT    RAČUK      SIKORA  KUBINČÁK  ALINČ    SMOLKA 

KADLEC   HLAVA      TON  MAJDAN  HAVLÍČEK  GERHÁT  BAHENSKÝ  PITULE    M. HOŘAVA 
KŮS    J. NOVÁK    L. NOVÁK  PETRUŠKA  PŘEUČIL  BOJER  EBERLE   DALECKÝ  ŠVAŇHAL 
     
Kdo by zůstal mimo sestavu?  Kdo by zůstal mimo sestavu?
 
B: 
Václav Mouček 
... 
 
O: 
Tomáš Bartejs 
Daniel Opalek 
Dominik Tejnor 
... 
 
Ú: 
Anton Berlev 
Jan Hammerbauer 
Darek Hejcman 
Jakub Chrpa 
... 
 

  Kdo by zůstal mimo sestavu? 
   
B:  B: 
Jakub Soukup  Daniel Vladař 
...  ... 
   
O:  O: 
Daniel Hora  Václav Kolářík 
Lukáš Kříž  Michal Moravčík 
...  Lukáš Kužel 
  ... 
Ú:   
Martin Hanzl  Ú: 
Bohumil Slavíček  Jakub Strnad 
Petr Přeučil  Antonín Melka 
Jakub Šrámek  Ondřej Havlíček 
Marek Zavřel  Michal Lukáš 
...  Tomáš Redlich 
  ... 

JAROSLAV MRÁZEK 

MARTIN ŠAGÁT 

 

 

MAREK SIKORA  

JAKUB STEHLÍK  

JAN ALINČ TOMÁŠ KABERLE JAN HLAVÁČ    

 VOJTĚCH KUBINČÁK TOMÁŠ DIVÍŠEK PETR TENKRÁT   



SESTAVY

LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV ČEZ MOTOR ČESKÉ BUDĚJOVICE  
 

HALÁSZ (ŠIMBOCH)  BLÁHA (GÁBA) 
   
ROUPEC  VOSÁTKO  PUNČOCHÁŘ  MUCHA 
KORÍM    HUSÁK  CHMELÍŘ  VRÁBLÍK 
NIKO    HERTL  KŘÍŽ     D. RŮŽIČKA   
   

NOUZA   STRAKA   HEŘMAN R. MEIDL  V. MEIDL  T. KÁŇA 
KINDL    MATUŠ   KAJABA  KUCHEJDA  PAJIĆ    ŠVIHÁLEK 
STEJSKAL  VENKRBEC  LUŇÁK  D. BOHÁČ  ROB    VANIŠ 
KREJČÍK   ČERNÝ    KUBICA     PROKEŠ   A. PŘIBYL  TRUMMER 
   
Kdo by zůstal mimo sestavu?  Kdo by zůstal mimo sestavu? 
   
B:  B: 
Ondřej Kocián  Hynek Kůdela 
   
O:  O: 
David Skřivánek  Dušan Žovinec 
Robin Malý  Jakub Suchánek 
Ladislav Havlík  Martin Parýzek 
...  ... 
   
Ú:  Ú: 
Marek Indra  Jiří Bárta 
Viktor Coufal  Ladislav Marek 
Lukáš Duba  Emil Švec 
Aleš Padělek  ... 

 Frank Kučera 
Jaroslav Moučka 
... 

TOMÁŠ KÁŇA TOMÁŠ HALÁSZ 

 
TOMÁŠ NOUZA 

JOSEF STRAKA DAVID KUCHEJDA 



PAJIČ 
OPRAVENÁ VERZE 
V minulém čísle magazínu o 1. lize jsme už článek o Roku Pajičovi 
uveřejnili, nicméně se v něm objevila velká chyba. Vypadla totiž jedna 
část textu. Nyní tuto chybu napravujeme a uveřejňujeme kompletní 

 článek. Jako bonus přidáváme přehled nejznámějších slovinských hráčů 
současnosti. 

ROK 



 

ZAČÁTKY V RODNÉM SLOVINSKU 
Ryzí kanonýr hokejově vyrůstal na Jesenicách, tedy v místě, kde přišel na svět. „Můj první klub byl 

z města Kranjska Gora. Bylo mi myslím tři a půl a mé začátky byly takové normální. Jako u každého.“ 
Začátky jako u každého? Ale kdeže! Vždyť málokterý hokejista se může pochlubit tím, že vyrůstal s Anže 
Kopitarem, držitelem dvou Stanley Cupů. „S Kopym jsme dobří kamarádi už od dětství, jsme ze stejného 

Tnejprve za Písek, odkud později přestoupil do Liberce). 
V sezóně 2004/2005 si pak připsal i debut v A‐týmu 
Bílých Tygrů. V následujícím ročníku se už mezi seniory 
uchytil natrvalo ‐ většinu sezóny strávil T Tv 1. lize, kde 
hájil barvy Berouna. Několik startů si ovšem připsal i za 

nestíhal. Asi i to bylo důvodem, proč jsem turnaj začal 
ve 4. pětce a nakonec jsem se dostal do první,“ uvedl 
útočník, jemuž se ovšem na šampionátu nepodařilo 
bodovat. „Zážitek to ale ovšem skutečně nepopsatelný. 
Nicméně když jsem byl na ledě, tak jsem se snažil hrát  

Liberec, který byl tehdy jeho kmenovým týmem.  města, od mladých kategorií jsme spolu i hráli. Je to stejně dobrý člověk jako hráč, je úžasně skromný a 
přátelský kluk. Teď s ním už ovšem moc často ve spojení nejsem. V Americe je časový posun a navíc tam 
často hrají.“ 

Sezóna 2006/2007 znamenala pro Pajiče velký 
průlom. V extralize sbíral další a další zkušenosti a 
dokonce se dokázal hned dvakrát střelecky prosadit. 
V závěru téhož ročníku si navíc vyzkoušel i tempo třetí 
nejvyšší soutěže. Slovinský štírek nakonec Vrchlabí 
skvělými výkony pomohl k historickému úspěchu ‐ 
postupu do 1. ligy. Tehdy se do srdcí fanoušků tohoto 
týmu z Krkonoš zapsal poprvé. A rozhodně ne 
naposledy! A aby tohoto nebylo málo, Pajič poprvé 
v kariéře odcestoval na seniorské mistrovství světa. 
Tam sice dostal příležitost jen v jednom utkání, i tak 
ovšem nasbíral spoustu cenných zkušeností.  

         V 16 letech už byla pro Pajiče slovinská liga příliš malá. Zručný forvard neváhal a rozhodl se pro 
angažmá v České republice. „Ve Slovinsku je sice hodně talentovaných kluků ‐ do dorostu to ještě jde ‐ ale 
pak hrajete tak 25 zápasů za sezonu a to se už nemůžete zlepšovat tak rychle. V Česku sehraje dorost 
nebo juniorka přes 50 zápasů a to hráče samozřejmě zvedne. Tak jsem si řekl, že půjdu někam ven. Tehdy 
mi pomohl Václav Červený z Českých Budějovic, který ve Slovinsku trénoval. Pomohl mi do Písku, pak do 
Liberce a pak už jsem v Čechách zůstal," uvedl Pajić důvody svého jistě nelehkého, leč zásadního 
rozhodnutí.  

 
NOVÝ DOMOV 

Přesunu do zahraničí rozhodně litovat nemusel. Už v 17 letech se mu totiž povedlo naplno 
adaptovat v cizí zemi a dokonce se zařadil mezi nejvýraznější postavy celé juniorské soutěže (tu si zahrál  

          Po této povedené sezóně, v niž oblékl dres tří 
týmu ze tří různých lig (drobný univerzál totiž i nadále 
vypomáhal Berounu), ovšem vypršel Pajičovi 
s Libercem pětiletý kontrakt. O podepsání nové 
smlouvy už slovinský kanonýr zájem neměl. „Nedostal 
jsem pořádnou příležitost se ukázat, také už jsem 
nechtěl neustále cestovat. Hodně jsem toho 
najezdil mezi Berounem a Libercem, hrál dost zápasů a 
málo trénoval, což mi neprospívalo. STATISTIKY  Za trenéra Palečka 
v Liberci jsem to měl dobře nastartované. Mé výkony 
nebyly špatné. V týmu ale byla obrovská konkurence. 
Samé hvězdy, cílem byl zisk titulu. Nakoupilo se mnoho 
útočníků. Měl jsem malou šanci se nastálo prosadit. 
Kdybych tenkrát působil někde jinde, kde by nebyly 
takové ambice, mohl jsem se možná v extralize už 
natrvalo usadit.

Sezóna  Klub                                  Z   G   A   B  TM +/-  U 
2000-01 HK Hit Casino Kranjska Gora (SLO1)    3   1   1   2   0   .  4 
2001-02 HK Hit Casino Kranjska Gora (SLO1)   10   5   6  11   4   .  7 
2002-03 IHC Písek (CZE1-U20)                 26   7   1   8  31   . 20 
        Bílí Tygři Liberec (CZE1-U20)         4   2   0   2   2   .  2 
        Bílí Tygři Liberec (CZE1-U20,p-o)     3   1   0   1  25   .  4 
2003-04 Bílí Tygři Liberec (CZE1-U20)        45  17  14  31  60 -14  6 
        Bílí Tygři Liberec (CZE1-U20,p-o)     2   0   1   1  29   0  7 

“    2004-05 Bílí Tygři Liberec (CZE1)             1   0   0   0   0   0  5 
          TJ HC Vlci Jablonec (CZE3)            4   1   1   2   2   .  1 

        Bílí Tygři Liberec (CZE1-U20)        37  19  22  41  22  22  3 VRCHLABÍ – MĚSTO ZASLÍBENÉ 
        Bílí Tygři Liberec (CZE1-U20)         5   2   2   4  18  -2  3 Jako nové působiště si vybral již prvoligové 

Vrchlabí, přestože uvažoval i o návratu do Slovinska. 
Ne do tamější nejvyšší soutěže, nýbrž do té rakouské, 
kde tehdy startovaly dva kluby z jeho rodné země. 
„

2005-06 Bílí Tygři Liberec (CZE1)            11   0   1   1   6  -1  1 
        HC Berounští Medvědi (CZE2)          27   7   1   8  10  -2 10 
        HC Vrchlabí (CZE3)                    3   3   0   3   0   .  2 
        HC Vrchlabí (CZE3,p-o)                7   3   0   3   6   .  5 
        Bílí Tygři Liberec (CZE1-U20,p-o)     1   2   1   3   4   1 10 Rakouská nejvyšší soutěž mě sice lákala, ale i kvůli 

narození dcery jsem zvolil setrvání v Čechách.“  2006-07 Bílí Tygři Liberec (CZE1)            13   2   0   2  35   0  1 
        HC Berounští Medvědi (CZE2)          30   2   7   9   4  -9 12 

          První sezóna v „Krakonošově“ snad nemohla 
pro Roka Pajiče dopadnout lépe. Nejenže se zařadil 
mezi nejlepší hráče svého týmu a zahrál si i extraligu za 
Ústecké Lvy (VRC: 31 zápasů s bilancí 11 gólů a 16 
asistencí, UNL: 2Z, 0G. 1A), ale hlavně se dařilo i 
samotnému Vrchlabí. To se coby nováček dostalo až do 
čtvrtfinále. V osmifinále totiž nečekaně vyřadilo 
jihlavskou Duklu. „

        HC Vrchlabí (CZE3)                    6   3   6   9   2   .  1 
        HC Vrchlabí (CZE3,p-o)               11   8   5  13  18   .  1 
2007-08 HC Slovan Ústečtí Lvi (CZE1)          2   0   1   1   2   1 14 
        HC Vrchlabí (CZE2)                   31  11  16  27   8   7  7 
        HC Vrchlabí (CZE2-p-o)                8   2   6   8  37  -2  6 
2008-09 BK Mladá Boleslav (CZE1)              4   0   1   1   0  -1 14 
        HC Vrchlabí (CZE2)                   37  13  13  26  18  -4  4 
        HC Vrchlabí (CZE2,p-o)                6   1   2   3   4  -3  5 

Měl jsem výbornou sezónu. Na rozdíl 
od Berouna nebo Liberce jsem dostával hodně prostoru 
na ledě.“   

2009-10 BK Mladá Boleslav (CZE1)              1   0   0   0   0   0 14 
        HC Slovan Ústečtí Lvi (CZE2)         40  16  13  29  28  12  1 
        HC Slovan Ústečtí Lvi (CZE2,p-o)     17  10  10  20  10   8  2 
2010-11 HC Slovan Ústečtí Lvi (CZE2)         33  17   7  24   8  19  1 Třešničkou na dortu mu pak byla účast v elitní 

divizi Mistrovství světa 2008. Se Slovinskem sice 
sestoupil, ale například zápas 

        HC Slovan Ústečtí Lvi (CZE2,p-o)     14   6   2   8  10   5  1 
        HC Slovan Ústečtí Lvi (CZE1,b)        7   0   2   2   6   2  2 

s domácí Kanadou se 
jistě stal velmi vítanou zkušeností. „Tempo Mistrovství 
světa určitě bylo rychlé, to jo, ale nemyslím si, že bych 

2011-12 HC Slovan Ústečtí Lvi (CZE2)         35   5  12  17  10  14  1 
        HC Slovan Ústečtí Lvi (CZE2,p-o)     16   6   5  11  12   5  2 
2012-13 SG Generali Aquile Pontebba (ITA1)   36  19  19  38  32   . 10 
        Val Pusteria Lupi Brunico (ITA1,p-o)  8   3   3   6   6   .  3 
2013-14 Fife Flyers (GBR1)                   15   5   4   9   8   .  7 
        HC Bolzano Foxes 2000 (AUT1)          7   0   6   6   4   4  2 
        ČEZ Motor České Budějovice (CZE2)    12   4   4   8   6   2  9 
        ČEZ Motor České Budějovice (CZE2,u)  10   5   3   8   6   3 11 

 



 čtyři zápasy odskočil i do extraligové Mladé Boleslavi. Také 
tento ročník může hodnotit sympatický Slovinec, jenž za 
manželku pojal rodilou Češku, jako zdařilý. Vrchlabí se totiž 
podruhé v řadě dostalo do čtvrtfinále play‐off a navíc i jemu 
samotnému se dařilo na jedničku – o tom mimo jiné svědčí 
třináct vstřelených branek. Po této sezóně už ale dal 
východočeskému celku definitivní sbohem. Pajič snil o 
extralize, a tak vyměnil Elektromont za ambiciózní Ústí nad 
Labem. „Na Vrchlabí si ovšem rád vzpomenu, byla tam dobrá 
parta. Myslím si ovšem, že jsem odešel v pravý čas,“ sdělil 
s odstupem času.  

svoji hru, nekoukal jsem na to, jak hraje Doan, Heatley, Nash a 
další. Byli to protihráči jako všichni ostatní. Se St. Louisem jsem 
si ale zvednul sebevědomí, je ještě o pár cm menší než já, a to 
už je co říct,“ směje se Pajić.  

I v sezóně 2008/2009 hájil barvy Vrchlabí, odkud si na 

základní části však přišla na slovinského centra menší krize, již 
způsobilo převážně to, že musel uvolnit post centra nové posile 
Jaroslavu Roubíkovi a Pajić se musel stěhovat na křídlo. I 
z tohoto důvodu si v 21 zápasech připsal na jeho poměry 
slabých šest branek a čtyři asistence. Slovan sice v play‐off pro  

mnohé překvapivě sebral titul bohatému Chomutovu, ale v nešťastné baráži proti Bruslařskému klubu 
nakonec Lvi neuspěli. „Zklamání bylo velké. Už od letní přípravy jsme dřeli, abychom se nakonec dostali do 
baráže a postoupili do extraligy. Potom se nepovede sedmý zápas a všechno se zase vrátí na začátek. Život jde 
dál, ale je to obrovská škoda.“ 
          Náladu si zlepšil alespoň účastí na Mistrovství světa, ale ani to nemělo pro Pajiče moc dobrý konec. 

UDOTAZNÍK ROKA PAJIČE 
zdroj: hcmotor.cz 

Hokejový okamžik, na který nezapomenete?  
Když jsem dal první gól na mistrovství světa proti Rusku.  Sám se sebou ovšem spokojený být mohl. V šesti zápasech za národní mužstvo totiž vsítil dvě branky (jedna 

z nich byla do sítě Jevgenije Nabokova, brankáře ruské Sborné) a jednou svým reprezentačním kolegům 
asistoval. V Česku na sebe tehdy upozornil i zajímavým rozhovorem, kde porovnával 1. ligu s mistrovstvím 
světa. „

Jaké je vaše oblíbené jídlo a pití?  
Miluji italskou kuchyni. Tu bych mohl jíst nonstop. K pití mám rád vodu nebo pivo.  

V první lize se člověk dostane snadněji do šance, jiná je samozřejmě i rychlost hokeje. Ale jinak? Nic 
hrozného. Ani mi to nepřijde. Člověk měl možná na všechno méně času, ale jak kdy. Když jsme ve čtvrtfinále 
play‐off 2011 hráli s Vrchlabím, tam nebyl čas vůbec na nic. Někdy mi připadalo, že jich je na ledě sedm, na 
jednom hráči viseli tři soupeři, bylo to fakt náročné. Všude lítali, dali jste nahrávku a najednou tam byli další 
dva jejich hráči. Hrozné,“ vychvaloval kvality svého bývalého zaměstnavatele.  

Jaký je váš nejoblíbenější film nebo seriál?  
Nejraději mám film Rocky. Z herců pak Sylvestera Stallona a z hereček Sharon 
Stoneovou.  

  V Ústí nad Labem setrval Rok Pajić ještě celou následující sezónu (2011/2012). Tou se ovšem vyloženě 
protrápil. Opět ho trápila četná zranění, ve 35 zápasech tak dal pouze pět branek. Přestože se v play‐off 178 
centimetrů vysoký útočník vrátil do výborné formy, Lvům to nestačilo ani k postupu do baráže (ve finále 1. 
ligy nestačili na sousední Chomutov). Pro Roka Pajiče, který si ročník prodloužil účastní v Divizi 1 (tam 
Slovincům pomohl k návratu mezi elitu), tak jeho tříletá etapa v Ústí nad Labem skončila hodně nešťastně. 
Gólem Jakuba Grofa v prodloužení rozhodujícího sedmého utkání finálové série...  

Jaké jsou vaše záliby?  
Nejraději jsem s dětmi. Jezdit s nimi po tobogánech v aquaparku je nejvíc. :‐)  

  Jakou posloucháte muziku?  
Dino Merlin, Mile Kitic. TŘI ROKY ÚSTECKÝM LVEM 

        Hned ve své první sezóně na severu Čech zazářil ‐ 
nastřílel 16 branek (po Pavlovi Janků nejlepší výsledek v týmu) 
a připsal si třináct asistencí. To nejlepší si ale nechal pro play‐
off, v němž v 17 utkáních hned devětkrát rozvlnil síť za brankou 
soupeře a navíc na 11 tref svým spoluhráčům asistoval. Stal se 
tak nejlepším střelcem vyřazovacích bojů a vůbec jejich 
druhým nejproduktivnějším hráčem.  

Jakého sportovce nejvíce obdivujete?  
Našlo by se jich spousta. Například můj kamarád Marcel Rodman, který skoro nevidí na 
jedno oko a přitom už dlouhodobě hraje na dost vysoké úrovni. To samé Švéd Mattias 
Weinhandl. 

 
ITALSKÝ AZYL 

  Po odchodu ze Slovanu se Rok Pajić překvapivě dohodl na podmínkách smlouvy s italskou Pontebbou. 
Mnozí tehdy předpokládali, že díky tomuto kroku si Pajič svou kariéru pokazil, a že se v nepříliš hokejové 
zemi, jak se říká, zakope. Podobné předpovědi určitě byly na místě, nicméně se ukázalo, že naštěstí nebyly 
pravdivé. Ale nepředbíhejme... 

Co čtete?  
Různé články na internetu, které mě zaujmou. Knížky moc nečtu. Když už, tak biografii o 
nějakém sportovci. Díky svým skvělým výkonům a vstřícnému chování 

k fanouškům a médiím zvítězil v tradiční anketě oficiálního 
webu Ústí nad Labem, která vyhlašuje nejlepšího hráče sezóny 
v dresu Slovanu. V průběhu sezóny si ho na jeden zápas vytáhla 
i Mladá Boleslav, ale další starty za středočeský celek Pajić z 
vlastní vůle už nepřidal. „Střídavé starty už pro mě nejsou. Moc 
se mi to nelíbí. Je s tím spojeno mnoho cestování. Odehrál jsem 
pouhých šest střídání. Možná v osmnácti letech bych byl za ně 
vděčný. Řekl bych si, že každá zkušenost dobrá. Spíš mě to ale 
pokaždé unaví a pak neodevzdávám patřičné výkony v klubu, 
ve kterém mám smlouvu. Ale vím z předchozího působení v 
Liberci, že když jsem dostal více prostoru, jsem svoji úlohu splnil 
a na extraligu v pohodě stačil.“ 

   Sezónu 2012/2013 zahájil v Pontebbě, jak již bylo zmíněno. Dohrál ji ovšem v jiném italském celku – 
v Brunicu. To získalo slovinského štírka těsně před play‐off. Pajičovi se v italské nejvyšší soutěži pochopitelně 
dařilo, sbíral průměrně bod na zápas, ale mezi absolutní hvězdy se překvapivě nezařadil. S Brunicem v play‐
off sice neuspěl, ale přesto bude na ročník 2012/2013 vzpomínat v dobrém. Dařilo se mu totiž na  

Jakou zemi byste chtěl navštívit a proč?  
Jakoukoliv. Hlavně aby bylo teplo, hezká pláž a pohoda. 

 

HRÁČSKÉ INFO 
26. 9. 1985 

178cm, 76kg 
hůl levá 
útočník 

38Z, 17G, 17A, 
+9 +/‐, 20TM 

Po parádním debutovém ročníku nebylo pochyb, že 
v Ústí nad Labem setrvá ještě nějaký ten rok. Podepsal 
kontrakt s platností až do konce sezóny 2013/2014. Tuto 
smlouvu ovšem nedodržel. Pochopitelně ne z vlastní vůle. 
Poté, co na veřejnost prosákly problémy Slovanu s financemi, 
následovala v létě roku 2012 velká vlna odchodů. Odešel i Rok 
Pajić. Nepředbíhejme ale. Na slovinského sympaťáka ještě 
čekaly mezi Lvy dva prvoligové ročníky.  

I kvůli zranění ovšem stihl odehrát v tom s datováním 
2010/2011 jen 33 zápasů, přesto dokázal vsítit úctyhodných 17 
branek, což byl nakonec i nejlepší výsledek v interním 
hodnocení Lvů. Do vyřazovacích bojů pak šlo Ústí nad Labem 
z nejvýhodnější první pozice. V play‐off Severočeši představili 
projekt Lions at War, jenž ovlivnil i některé hráče Slovanu, kteří 
si například obarvili vlasy. Pajić se ale tohoto rituálu 
nezúčastnil. „Už nejsem takový, že bych něco vymyslel nebo 
něco podobného absolvoval. Navíc myslím, že mi obarvené 
vlasy ani nesluší. Kdyby přišel ještě nějaký nápad ohledně 
vousů, tak jsem se pro jistotu oholil (smích)."  Po povedené 



 

reprezentační scéně. Nejprve se Slovinskem šokoval postupem na olympiádu do Soči a 
následně si za rodnou zem zahrál i na MS 2013, kde se Rok Pajić blýskl třemi kanadskými 
body. Slovinci sice na tomto šampionátu neuspěli a elitní skupinu na rok opustili, nicméně i 
tak vzbudili ve své vlasti hokejovou horečku, jež ještě vzrostla po úspěšném olympijském 
turnaji v Soči. „S Českem se to ale pořád nedá srovnávat, tam jsou lidi od čtvrtfinále na 

MILÁČKEM ČESKOBUDĚJOVICKÉHO PUBLIKA
... s nabídkou kontraktu totiž přispěchaly České Budějovice, které hledaly prověřeného 
kanonýra a tvůrce akcí, jenž by Motoru pomohl (nejen) při přesilových hrách. S odstupem 
času nutno dodat, že se jim sázka na ex‐ústeckou oporu vyplatila. I přes problémový začátek 
sezóny se totiž Rok Pajić dokázal prosadit a výrazně pomohl Motoru k záchraně druhé 

NEJZNÁMĚJŠÍ SLOVINŠTÍ HOKEJISTÉ SOUČASNOSTI 
 

ANŽE KOPITAR 
Kopitar je jasně nejznámější osobností slovinského hokeje. A 
zároveň i tou nejúspěšnější. S Los Angeles totiž získal dva Stanley 
Cupy, na nichž měl výrazný podíl. V obou vítězných play‐off byl totiž 
nejproduktivnějším hráčem z celé ligy. 

náměstí. V Česku je hokej stoprocentně víc,“ přiznal v rozhovoru pro iDnes.cz. „Vím, že když je 
mistrovství světa nebo kvalifikace ve fotbale, tak lidi přijdou ven, koukají se a fandí. Potom to 
skončí, začne hokej, tak zase fandí hokeji. Aby měli pořád zábavu,“ dodal.  

nejvyšší soutěže. „Já jsem si zamiloval jak město, tak hokejový klub a samozřejmě i fanoušky, 
kteří nás celou sezónu výborně podporovali," uvedl technicky zručný hokejista, kterého musí 
mít rád každý hokejový fanoušek. Moc šikovnějších hráčů totiž v 1. lize není. Rok Pajić splatil 
důvěru do něj vloženou podpisem nového kontraktu. České Budějovice si určitě oddechly, že 
o tohoto skvělého hokejistu nepřišly. S Pajičem v sestavě je vysněný návrat do extraligy 
mnohem blíž.  

U největšího úspěchu slovinského hokeje, tedy čtvrtfinálové účasti na ZOH 2014, 
ovšem Rok Pajić nebyl. Ročník 2013/2014 totiž nezačal podle jeho představ. Sezónu zahájil 
v britské nejvyšší soutěži, kde oblékal barvy Fife Flyers. V EIHL nakonec odehrál pouze 
patnáct duelů (s bilancí 5+4), načež se stěhoval zpět do Itálie. Ne však do tamější ligy, nýbrž 
do Bolzana, týmu z mezinárodní soutěže EBEL. Ani v tomto klubu ovšem štěstí nenašel. 
V sedmi zápasech sice nasbíral hned šest bodů, ale pak nastaly problémy (administrativní 
průtahy, vypadnutí ze sestavy), které vyústily v další změnu angažmá. Nebylo tedy divu, že se 
jméno tohoto šikovného útočníka neobjevilo v nominaci Slovinska na ZOH. Nikdo totiž 
pořádně nevěděl, jak na tom tento hbitý forvard je. Nakonec ovšem přišlo vysvobození... 

Letošní ročník je oproti tomu předešlému daleko povedenější. Jihočeši spoléhají 
zejména na souhru Tomáše Nouzi s Josefem Strakou, ale opřít se mohou i o bodovou potenci 
slovinského štírka. Pajić dokonce překonal svoje osobní prvoligové rekordy. Zatím nasbíral 34 
bodů, což výrazně převyšuje jeho maximum ze sezóny 2009/2010 (16+13). Není proto divu, 
že si oproti minulému ročníku České Budějovice zahrají v play‐off. A v něm budou patřit mezi 
favority na postup do baráže. Splní hráči fanouškům Motoru jejich sen?  

   
    

  
TOMAŽ RAZINGAR 

Pětatřicetiletý forvard byl zřejmě prvním slovinským hráčem, který 
se zapsal do povědomí českých hokejových fanoušků. Zahrál si totiž 
za Pardubice, Vsetín, Třinec či Hradec Králové. V Soči dělal kapitána.  

 
 

JAN MURŠAK 
Stejně jako Anže Kopitar i Jan Muršak si zahrál v NHL. Upozornil na 
sebe technickými kousky v dresu Detroitu. Už druhým rokem ovšem 
nastupuje v evropské KHL. Je hvězdou CSKA Moskva. 

 
 
 
Další slavní hráči: 
Žiga Jeglič, Robert Kristan, David Rodman, Marcel Rodman, 
Blaž Gregorc, Aleš Kranjc, Žiga Pance, Matič Podlipnik, Miha 
Štebih, Robert Sabolič, Rok Tičar, Sabahudin Kovačevič, Mitja 
Robar, Luka Vidmar 



 

NEPOKOJE V DERBY

KOMENTÁŘ MARKA HEDBÁVNÉHO 
K INCIDENTU V ZÁPASE MEZI PROSTĚJOVEM A HAVÍŘOVEM 

Už s předstihem se dalo předpokládat, že se v duelu mezi Prostějovem a Havířovem něco semele. 
Na Hanou totiž vyrazila početná enkláva hostů, která má navíc velmi špatnou pověst, v první lize 
vůbec tu nejhorší. Navíc ani fanoušci Prostějova nepatří ke kdovíjakým svatouškům (viz poslední 
odstavec). A když k tomu připočteme security, jež se nechovala zrovna profesionálně, byli jsme 
svědky největšího skandálu dosavadního průběhu prvoligové sezóny. 
  Derby mezi dvěma nepříliš vzdálenými městy se totiž vůbec nedohrálo! Po druhé třetině 
začaly na prostějovském zimáku hotová zvěrstva, jež do civilizované společnosti 21. století nepatří. 
A už vůbec ne na zimní stadiony, kam si cestu nacházejí i rodiny s dětmi. „Věděli jsme čtyři, pět dní 
dopředu, že se chystá velký nával fanoušků. Fanoušci nás podporují, ale chodí takoví ti fanoušci, 
kteří jsou věrní. Věděli jsme, že přijde nějaký průser, pokud nebudeme hrát dobře, nebo to tady 
nebudou mít pořádně „obšacované“. To se skloubily dvě věci, tak jsem věděl, že to bude nepříjemné. 
Hrozně se za to stydím, vím, že se s tím nedá nic dělat,“ uvedl pro lhkjestrabi.cz havířovský trenér 
Daneček. „Co se týče fanoušků, tak většina fanoušků Havířova stála nahoře, dole stálo 20 šílenců, 
kteří se přijeli pobít a řádili jak smyslů zbavení. Ti nepřijeli ani na hokej, přijeli se prostě pobít. Pokud 
se chtějí pobít, ať si to domluví na férovku někde venku, ale nekazí pocit z hokeje jiným lidem,“ sdělil 
Petr Zachar, kouč Prostějova. „Naši skalní fanoušci byli nahoře, vždycky se mezi to vmísí 20 
takových… Potom jak se to asi všechno dá dohromady, tak se asi přidají i naši. Tam nebylo jen 
dvacet lidí. Já už jsem se k tomu vyjádřil, pro mě jako pro trenéra, je to ostuda pro ten tým. My 
hrajeme jako tým dobře, ale tohle je v sezóně pro nás opět kaňka,“ uzavřel Jan Daneček. 
  Fanoušci Havířova jsou ve většině případů šestým hráčem mužstva, atmosféra v K&K Pneu 
aréně bývá opravdu pekelná a o jejich věrnosti a obrovské vášni k AZetu hovoří nejlépe fakt, že 26. 
prosince vyjelo 67 fanoušků do Vítkovic, aby podpořili Roberta Říčku, hráče Zlína, který se 
nesmazatelně zapsal do historie havířovského hokeje. Pokud by s Havířovskou zvěří nebyly tak 
časté problémy, dalo by se o příznivcích Havířova hovořit jako o těch nejlepších v první lize 
(společně s těmi českobudějovickými). Jenže vzhledem k incidentům, jež u AZetu rozhodně nejsou 
výjimečné, zkrátka nelze tyto příznivce obdivovat. Hokej by měl být sportem, který by měl sloužit 
k pobavení publika, nikoliv k tomu, aby kvůli řádění několika osob měly děti takový strach, že si 
cestu na hokej už nikdy nenajdou... 

Rozhodně nemám na tomto místě potřebu moralizovat a suplovat bulvární plátek Blesk a 
televizi Nova. Zamyslet by se však měli hlavně samotní aktéři potyčky. Je toto dobrá reklama pro 
samotný klub? Navíc zrovna v době, kdy zastupitelstvo města řeší, jakou měrou bude místní hokej 
v budoucnu podporovat… Neřeknou si, že takovéto chování dělá špatnou reklamu nejen klubu, ale i 
celému městu, a tím pádem sníží dotaci? Kladu jen otázky. Na ně, ať si odpoví každý sám…  

Paradoxně pár dní po tomto incidentu se pro změnu jako zvěř chovali prostějovští 
„fanoušci“. Ti se v podnapilém stavu pustili do českobudějovických příznivců (viz tento článek: 
http://hokej.idnes.cz/hokej‐prvni‐liga‐vyjezd‐budejovic‐do‐jihlavy‐f3o‐
/hok_1liga.aspx?c=A141230_2127376_hok_1liga_tof. 
 
 
 
POHLED HAVÍŘOVSKÉHO FANOUŠKA  
Mnoho prvoligových fanoušků pochopitelně zajímal pozápasový report Havířovské zvěře. Uvádíme 
zde tedy jeho odkaz. Obrázek, ať si udělá každý sám.  
http://az‐fans.net/2014/12/22/hanaci‐konec‐hry‐aneb‐prostejov‐az‐havirov/. 
 
 
 

foto: Karel Vaculík 

http://hokej.idnes.cz/hokej-prvni-liga-vyjezd-budejovic-do-jihlavy-f3o-/hok_1liga.aspx?c=A141230_2127376_hok_1liga_tof
http://hokej.idnes.cz/hokej-prvni-liga-vyjezd-budejovic-do-jihlavy-f3o-/hok_1liga.aspx?c=A141230_2127376_hok_1liga_tof
http://az-fans.net/2014/12/22/hanaci-konec-hry-aneb-prostejov-az-havirov/


NEPOKOJE V DERBY

 



NEPOKOJE V DERBY

 

Havířovská zvěř v Prostějově: 
https://www.youtube.com/watch?v=jGCIWg
3uK9A 
 
Chorea: 
https://www.youtube.com/watch?v=wnZb4j
JbV9o 

Zdroj fotografií:
Lubomír Tesař (lhkjestrabi.cz) 

https://www.youtube.com/watch?v=jGCIWg3uK9A
https://www.youtube.com/watch?v=jGCIWg3uK9A
https://www.youtube.com/watch?v=wnZb4jJbV9o
https://www.youtube.com/watch?v=wnZb4jJbV9o


NEPOKOJE V DERBY

Ale abychom neskončili negativně, v zápase Prostějova s Havířovem bylo k vidění několik skvělých prezentací. Ať už hostů, tak i domácích fanoušků. Zde se můžete na některé z nich podívat: 

 

 

Zdroj fotografií: 
DURČÁK, Dalibor. supporters.cz [online]. [cit. 22.12.2014]. Dostupný na WWW: http://www.supporters.cz/clanek/fotoreport‐lhk‐
prostejov‐az‐havirov/6614.html 



LEGENDA

 JIŘÍ HENDRICH 
Jiří Hendrich patří mezi deset obránců s nejvíce starty v historii druhé nejvyšší soutěže. Jeho kariéra se zastavila po sezóně 
2012/2013 na úctyhodných 523 absolvovaných duelech. Úctyhodné je navíc i to, že jen 46 z nich odehrál v jiném týmu než v Hradci 
Králové. Pojďme si nyní, ve stručnosti, připomenout kariéru tohoto metrák vážícího obránce.  
 

KARIÉRA 
  Když jsme se v úvodníku zmiňovali o tom, že za východočeský celek nenastoupil jen ve čtyřech desítkách utkání, tak 
musíme zmínit, že to bylo vůbec na samotném počátku Hendrichovy kariéry. Z juniorky Jindřichova Hradce se totiž dokázal prosadit 
do A‐týmu proslulého Vajgaru. I v roce 2000 oblékal barvy Hradce. Tentokráte už ovšem Hradce Králové, tehdy ještě druholigovém.  
  V roce 2002 došlo ke kuriózní situaci. Vedení hradeckého klubu se totiž odhodlalo k velice riskantní operaci. Bylo 
rozhodnuto zakoupit prvoligovou licenci ze Šumperka, který neměl prostředky na to, aby mohl pokračovat v prvoligové soutěži. 
Šumperk se po odehraném 31. kole (z celkových 40) základní části krčil se ztrátou 10 bodů na předposledním místě tabulky a 
Hradec tak čekal nelehký boj o záchranu v soutěži. Dalším problémem bylo i to, že 1. i 2. liga se hrají ve stejných termínech, takže ve 
stejný den, kdy do Hradce zavítala prvoligová Kadaň, odjížděl autobus s 11 hráči! sehrát utkání 2. ligy do Milevska. A tato situace 
nastala ještě třikrát, než se podařilo hradeckou druholigovou licenci prodat do Loun. Ve světle toho, že soupisku Šumperka ‐ Hradce 
Králové (jak se tým jmenoval) tvořil takřka nezměněný druholigový kádr, jevilo se udržení v 1. lize prakticky nemožné a většina 
Hradečáků byla nespokojena, že se klub zachoval nehospodárně. Jenže právě to nemožné se stalo skutečností. V klubu hráli sehraní 
hokejisté, dobrá parta táhnoucí za jeden provaz. Po odehrání zbylých 9 kol ze základní části, se týmu podařilo stáhnout náskok 
Písku na 12. místě na pouhý jeden bod. Tým pokračoval ve skvělých výkonech i ve skupině o udržení a ze 6 odehraných kol vytěžil 
dalších 14 bodů, čímž se mu po neuvěřitelném a nevídaném finiši podařilo celkově o jeden bod přeskočit IHC Písek a díky tomu se 
zcela nečekaně vyhnul nevyzpytatelným barážovým utkáním. 
  Vzhledem k nečekané záchraně tak mohl Jiří Hendrich setrvat v 1. lize i nadále. Vysoký obránce se postupem času 
vypracoval v jednu z klíčových opor hradecké defenzivy. S Východočechy například vyhrál základní část druhé nejvyšší soutěže.  
 

DOVĚTEK 
  Po přesunu licence z Českých Budějovic do Hradce Králové se Jiří Hendrich ještě pokoušel uchytit v kádru Motoru, ale 
nakonec neuspěl a zamířil do Náchoda. V krajské soutěži hraje dodnes. Hokejem se tedy již jen baví... 
 

STATISTIKY 



ARCHIV MAGAZÍNU O 1. LIZE

 
Kompletní archiv Magazínu o 1. lize naleznete na nových webových stránkách http://1liga.trikape.cz/

ROČNÍK 2012/2013  ROČNÍK 2013/2014  ROČNÍK 2014/2015 
  

1. číslo: ZDE 5. číslo: ZDE
1. číslo: ZDE

OBSAHY ČÍSEL 
 
1. číslo: Průvodce sezónou, TOP 10 hráčů do 175 cm 
 
2. číslo: Michal Mikeska, Mario Cartelli, Martin Filip, Milan Toman, 
Lukáš Pabiška, BK Mladá Boleslav, Královští Lvi Hradec Králové, Jiří 
Novotný, TOP 10: brankáři 
 
3. číslo: Jiří Cetkovský, Marian Morava, Nikola Gajovský, David 
Vrbata, Radim Kucharczyk, Aleš Totter, HC Stadion Litoměřice, HC 
Benátky nad Jizerou, TOP 10: mladíci, Žebříček dresů, Legenda: 
David Mikšan 
 
4. číslo: Radim Vrbata, Zdeněk Ondřej, Jan Plodek, Petr Přindiš, 
David Ludvík, Nathan Walker, HC Rebel Havlíčkův Brod, SK Kadaň, 
Přehled rváčů, bláznů a průšvihářů, Movember v 1. lize, TOP 10: 
veteráni 
 
5. číslo: David Výborný, Lukáš Poživil, Martin Vágner, Pavel Selingr, 
Lukáš Cingeľ, Michal Tvrdík, Aleš Holík, Milan Přibyl, Martin Filip, 
Salith Šumper, SK HS Třebíč, TOP 10: Praváci, Pavel Šebesta 
 
6. číslo: Průvodce play‐off, Boris Žabka, Ladislav Slížek, Richard 
Diviš, Daniel Boháč, Daniel Hodek, Luděk Brož, TOP 10: cizinci, 
Alexandr Elsner 
 
7. číslo: Shrnutí sezóny, TOP 100 hráčů sezóny, udílení trofejí, 
shrnutí play‐off/out, výroky, Pavel Maláč 

 

     5. číslo: ZDE  1. číslo: ZDE
 
2. číslo: ZDE     6. číslo: ZDE 
 
3. číslo: ZDE               7. číslo: ZDE 
 
4. číslo: ZDE 

 
 

 
    

 
ZDE2. číslo:     6. číslo: ZDE  

ZDE
 
3. číslo: ZDE   7. číslo: ZDE 
       
4. číslo: ZDE 
 

OBSAHY ČÍSEL
 
1. číslo: Průvodce sezónou, TOP 15 letních posil, přehled posledních 
dvaceti prvoligových sezón 
 
2. číslo: Viktor Ujčík, Angel Krstev, Martin Falter, Peter Jánský, Karel 
Hromas, Petr Opršal, Lubomír Vosátko, Medvědi Beroun 1933, Michal 
Vodný, TOP 15: Junioři, Speciál: Největší prvoligové osobnosti za 
posledních 10 let, Legenda: Michal Černý 
 
3. číslo: Aleš Kotalík, Michal Mikeska, Martin Chabada, Petr Kanko, Tomáš 
Fořt, Michal Důras, Martin Tůma, Lukáš Nahodil, Petr Přikryl, Petr Jíra, 
Milan Mikulík, HC Motor České Budějovice, Legenda: Michal Černý, TOP 
15 útočných formací 
 
4. číslo: Michal Broš, Jakub Čuřík, Jan Novák, Jaroslav Roubík, Rostislav 
Malena, Marek Černošek, Jiří Kuchler, Žebříček klubů 2013, Efekty posil, 
Jak se vyplácí posily?, HC Slovan Ústečtí Lvi, TOP 15 týmů za posledních 
deset let, Richard Brančík 
 
5 číslo: Ctirad Ovčačík, Niko Kapanen, Zbyněk Hrdel, HC Dukla Jihlava, 
Tomáš Klimenta, Lukáš Sáblík, Marek Laš, Karel Plášek, žebříček trenérů, 
Ladislav Rytnauer, Roman Prošek, David Pojkar, Prvoligová nej, Oldřich 
Válek  
 
6. číslo: Průvodce play‐off/play‐out, Václav Skuhravý, Marek Schwarz, 
Petr Šachl, Patrik Moskal, Václav Meidl, Martin Koudelka, David Pazourek 
 
7. číslo: Shrnutí sezóny, TOP 100 hráčů sezóny, udílení trofejí, shrnutí 
play‐off/out, výroky, Vítězslav Jankových 

 

2. číslo:      
 

ZDE3. číslo:      
 

ZDE4. číslo:      
 

OBSAHY ČÍSEL
 
1. číslo: Průvodce sezónou, TOP 15 letních posil, legenda: Milan Ministr 
 
2. číslo: Miroslav Hanuljak, Miroslav Holec, Tomáš Divíšek, LHK Jestřábi 
Prostějov, cizinci v Chomutově, slavné prvoligové zápasy, addon 1. liga do 
NHL 09, vzpomínkový článek na Miroslava Hlinku, článek věnující se 5. 
narozeninám magazínu o 1. lize, TOP 15 osobností, legenda: Jiří Kadlec 
 
3. číslo: Josef Straka, Martin Jakúbek, Petr Tenkrát, Miroslav Kopřiva, Petr 
Punčochář, Matouš Venkrbec, HC Slovan Ústí nad Labem, třebíčští 
brankáři, hodnocení webů 1. ligy, TOP 15 hráčů do 177cm, legenda: Jiří 
Cmunt 
 
4. číslo: Jan Hlaváč, Matěj Pekr, Rok Pajić, Rytíři Kladno, Ladislav Gengel, 
TOP 15 juniorů, Jakub Matai, Žebříček klubů 2015, Historické bodování, 
legenda: Roman Hlouch 
 

 KLIKNI NA ODKAZ:
www.facebook.com/t

DĚKUJEME MEDIÁLNÍM PARTNERŮM ZA PODPORU
  ČESKÝ NÁRODNÍ SPORT BYL, JE A BUDE VŽDY HOKEJ!! 

 

TŘI KÁPĚ: TŘEBÍČ  RYTÍŘI KLADNOWWW.HSTREBIC.CZ 1. HOKEJOVÁ LIGA CZ ESPORTS.CZ

rikapecz.1liga?fref=ts 

FB ČEZ MOTOR

 

http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-1.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-5.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-2.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-6.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-3.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-7.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-4.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/1-2014.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/5-2014.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/2-2014.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/6_2014.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/4-2014.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/7_2014.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/4_2014.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1415/1-2015.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1415/2-2015.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1415/3-2015.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1415/5-2015.pdf
http://1liga.trikape.cz/
http://www.facebook.com/trikapecz.1liga?fref=ts
http://www.facebook.com/trikapecz.1liga?fref=ts


ZÁBAVA KVÍZ

VÝSLEDKY NA NÁSLEDUJÍCÍ STRANĚ
 

 
KDO JE TO? 

CHYBY BRANKÁŘŮ V NHL 
http://www.youtube.com/watch?v=5vrw6zbiRQA 

 Za každou správnou odpověď dva body. 

Poznáš sezónu?  Poznáš hráče? 
1. indicie: gólmanem sezóny se stal Kopřiva  1. indicie: 15. 8. 1990, Vsetín 
2. indicie: nejproduktivnějším hráčem Kaňkovský  2. indicie: brankář 

Maximálně 10 bodů z obou 
tajenek. Za každou použitou 

indicii ‐1 bod. 

3. indicie: základní část vyhrál Beroun  3. indicie: předloni chytal za Beroun 
4. indicie: Jihlava postoupila do extraligy  4. indicie: nyní hraje za Motor 
5. indicie: extraligu tehdy vyhrál Zlín  5. indicie: kř. jméno Hynek   

  
  

10 otázek
POVEDENÉ HITY Z NHL   

 
Za každou správnou odpověď 1 bod  Kde začínal s hokejem Martin Richter? http://www.youtube.com/watch?v=GdiY‐2u6U9Q

1) Koho je Marek Melenovský odchovancem? 
a) Prostějova 
b) Jihlavy 
c) Litoměřic 
d) Kladna 
2) Koho je Marek Černošek odchovancem? 
a) Šumperka 
b) Prostějova  
c) Havířova 
d) Havlíčkova Brodu 
3) Koho je Daniel Seman odchovancem? 
a)) Jihlavy 
b) Havlíčkova Brodu 
c) Havířova 
d) Prostějova 
4) Koho je Pavel Kubiš odchovancem? 
a)  Třebíče 
b)  Jihlavy 
c)  Kladna 
d)  Chomutova 
5) Koho je Michal Birner odchovancem? 
a) Ústí n/L 
b) Chomutova 
c) Litoměřic 
d) Mostu 

10) Koho byl Luděk Čajka odchovancem? 
a) Prostějova 
b) Jihlavy 
c) Šumperka 
d) Havířova 

6) Koho je Radek Martínek odchovancem? 
a) Jihlavy 
b) Českých Budějovic 
c) Havlíčkova Brodu 
d) Chomutova 
7) Koho je Ondřej Pavelec odchovancem? 
a) Ústí n/L 
b) Kladna 
c) Havířova 
d) Jihlavy 
8) Koho je Martin Richter odchovancem? 
a) Havířova 
b) Kladna 
c) Jihlavy 
d) Prostějova 
9) Koho je Martin Škoula odchovancem? 
a) Havlíčkova Brodu 
b) Litoměřic 
c) Kladna 
d) Šumperka 

 

Pokud jste dosáhl/a… jste…
20‐26 bodů   Prezident klubu 
16‐19 bodů   Manažer 
12‐15 bodů   Hlavní trenér 
7‐11 bodů   Asistent trenéra 
3‐6 bodů   Trenér mládeže 
0‐2 bodů   Nosič vody 

 

 Kde začínal s hokejem Michal Birner? 

 
 

http://www.youtube.com/watch?v=5vrw6zbiRQA
http://www.youtube.com/watch?v=GdiY-2u6U9Q


DALŠÍ VYDÁNÍ

 

... vycházíme před startem play-off 

KLIKNI NA ODKAZ: 
www.facebook.com
/trikapecz.1liga?fref
=ts 

: ANALÝZA PŘED PLAY‐OFF 
 
: ANALÝZA PŘED PLAY‐OUT 
 
: HODNOCENÍ VŠECH KLUBŮ V PLAY‐OFF 
 
: POHLED DO 2. LIGY 
 
: TOP 15 VETERÁNŮ 
 
: LEGENDA TOMÁŠ FICENC 
 
 

-------------------------------------------------------------------- 
foto: fotokraus.cz, google.cz, weby prvoligových klubů, Jiří Mokrý (hstrebic.cz), Miroslav Rosendorf, 

weby extraligových klubů, sportyusti.cz 
 
VÝSLEDKY KVIZU 
 
Kdo je to?  10 otázek
1. MARTIN BARÁNEK 
2. ROMAN MALINÍK 
3. JAN KŘIVOHLÁVEK 
UPoznáš…?

 
1) b   5) c  9) b 
2) b   6) c  10) d 
3) c   7) b 
4) a   8) d 

UKontakt 
sezóna: 2003/2004 
hráč: HYNEK KŮDELA 

HTUMarek.Hedbavny@seznam.czUT 

 

http://www.facebook.com/trikapecz.1liga?fref=ts
http://www.facebook.com/trikapecz.1liga?fref=ts
http://www.facebook.com/trikapecz.1liga?fref=ts

	strana 1
	strana 2
	strana 3
	strana 4
	vysilamezive.cz
	strana 5
	strana 6
	strana 7
	strana 8
	strana 9
	strana 10
	strana 11
	strana 12
	strana 13
	strana 14
	strana 15
	strana 16
	strana 17
	strana 18
	strana 19
	strana 20
	strana 21
	strana 22
	strana 23
	strana 24
	strana 25
	strana 26
	strana 27
	strana 28
	strana 29
	strana 30
	strana 31
	strana 32
	strana 33
	strana 34
	strana 35
	strana 36
	strana 37
	strana 38
	strana 39
	strana 40
	strana 41
	strana 42
	strana 43
	strana 44
	strana 45
	strana 46
	strana 47
	strana 48
	strana 49
	strana 50
	strana 51
	strana 52
	strana 53
	strana 54
	strana 55
	strana 56
	strana 57
	strana 58
	strana 59
	strana 60
	strana 61
	strana 62

